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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 12 Temmuz 2023 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor 
Kompleksi Rams Park Stadyumunda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Toplantımıza başlamadan önce lütfen cep telefonlarımıza sessize alalım.  

Saygıdeğer katılımcılar, stat giriş kapılarımızdan gelen kayıtlara göre, 13.25 itibariyle 

oturumumuzda 63 divan üyemiz vardır. Müze giriş kapısından, yaka kartını almayan divan 

üyelerimiz, kırmızı renkli veya sarı renkli kulüp üye kartını almayan arkadaşlarımız, çıkarken 

kayıtlarını yaptırmayı unutmasınlar. Yani katılımınız kayda geçsin. 63 divan üyemiz olduğunu 

belirttik. Dolayısıyla açılış nisabımız mevcuttur. Malumunuz 50 kişi ile açabiliyoruz 

toplantılarımızı. Bilgi için 9 kulüp üyemiz, bir misafirimiz, bir de değerli basın mensubumuz 

bulunmaktadır. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 

Özür dilerim. Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray YouTube 

kanalından takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı 

renklerine gönül vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin 

kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş 

kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile 

geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna 

davet ediyorum. Vefat listesi lütfen. 

2524 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, 1990-1992 dönemi Yönetim Kurulu üyelerimizden İrfan 

İnanç, ki kendisi aktif üye listemizde 3’üncü sıradaydı. 5267 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, 

Cüneyt Cav, 5432 Divan Kurulu üyemiz, Alparslan İncesu, 7110 sicil numaralı Divan Kurulu 

üyemiz, Ali Duran, 7602 sicil numaralı Kâmil Mehmet Çakın, Divan Kurulu üyemiz. 8884 sicil 

numaralı Divan Kurulu üyemiz, 1961-62 ve 62-63 lig şampiyonu futbol takımımızın Büyük Erol’u, 

Erol Gürman, 8876 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz Uğur Gürtunca, kulübümüzün 9443 sicil 

numaralı üyesi Meriç Esmer, kulübümüzün eski Başkanlarından Sayın Adnan Polat’ın kıymetli 

annesi, Suna Polat hanımefendi ve aramızdan ayrılmış tüm Galatasaraylılar için sizleri saygı 

duruşuna davet ediyorum (Saygı duruşu yapıldı). 

Buyurun oturabilirsiniz, ruhları şad olsun, çok acı kayıplarımız var. Hepsine Allah’tan rahmet 

diliyoruz. Müsaadenizle divan masasındaki yerime geçiyorum. 

Bir slaytımız var. Siyah beyaz bir slaytımız var. Şimdi cennette buluştular, rahmetli efsane 

futbolcularımız, Turgay Şeren ağabey, Metin Oktay Kral ve rahmetli en son kaybettiğimiz, Büyük 

Erol. Erol Gürman. Onları, tekrar ruhları şad olsun. Kaldırabiliriz. 

Toplantımıza geçmeden önce, su sporlarındaki bazı derecelerimizden başarılarımızdan 

bahsetmek istiyoruz. Divan Kurulu yazman üyemizden rica ediyoruz. Sayın Nilüfer Sanvar. 

Buyurun 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  

Sutopu, Galatasaray U19 erkek sutopu takımımız, Ömer Hattatoğlu, Türkiye Şampiyonasında 

namağlup Türkiye Şampiyonu olmuştur. Kendilerini tebrik eder, başarılarının devamını dileriz. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir kuvvetli alkış rica ediyoruz. Şimdi gündemimize geçiyoruz. Tekrar Nilüfer Sanvar okuyacak. 

Yazman üyemiz. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  

Divan Kurulu.  

Gündem.  

1. Haziran ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  

2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 

3. Divan iç tüzüğünün 6’ncı maddesi uyarınca Ağustos ayında toplanmama konusunun 

görüşülmesi ve karar alınması. 

4. Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun önümüzdeki dönem çalışmaları ile ilgili bilgi 

sunuşu. 

5. 1 Ocak – 31 Mayıs 2023 dönemine ait. 5 aylık kulüp, bütçe gerçekleşme sunumu.  

6. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

7. Kapanış. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  

Haziran ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, kontrol 

edildikten sonra, gsdivan.com Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve 

siteye yüklendiği şekliyle, Haziran 2023 ayı toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Olumsuz bir oy var mı acaba? Olmadığını 

görüyorum. Evet, oyçokluğu ile kabul edilmiştir. Oybirliği.  

Gündeme geçmeden önce, bir iki konuda aydınlatma yapmak istiyorum. 

Şimdi bir bilgi notu geldi. Galatasaray yüzme takımının kaptanı ve milli sporcumuz Defne Kurt 

kardeşimiz. Bir trafik kazası geçirmişti. Büyük bir üzüntü ile öğrendik. Başarılı sporcumuza ve 

ailesine divan yönetimi olarak ve kulüp yönetimimiz de katılacaktır. Geçmiş olsun ve acil şifa 

dileklerimizi iletiyoruz. Geçtiğimiz Nisan ayında malumunuz bir menajer komisyonlarıyla ilgili 

önceki dönem Yönetim Kurulunun yapmış olduğu bir üyelere açık bir toplantı vardı. 

Bununla ilgili biz bir divan araştırma komisyonu kurmuştuk. Onunla ilgili kısa bir bilgi vermek 

istiyoruz. 1 Haziran 2023 tarihli Divan Kurulu Başkanlığına hitaben 22 Nisan 2022 tarihli yazınızla 

görevlendirdiğiniz, araştırma komisyonu olarak çalışmalarımız tamamlanmış olup, 

hazırladığımız rapor ve ekleri ilişikte bilginize sunulmaktadır. 

Saygılarımızla. Mustafa Arif Ekeman, 5066. 

Mehmet Ayhan Özmızrak, 6889. 

Ufuk Bakkal, 7776. 

Mehmet Dedeoğlu, 8993. 

Ahmet Hakan Eken, 12418. 
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Şenol Çilek, 16635. 

Biz önce bir Divan Başkanlığı olarak 5 kişilik komisyon, sonra bir ilavemiz oldu. Avukat 

arkadaşımız Şenol Çilek’i ekibe kattık, ihtiyaca binaen ve bu 6 kişilik komisyon, uzun süreli bir 

çalışma yaparak, final raporlarını verdiler. Divan Yönetim Kurulu olarak aldığımız karar, bu 

raporu kulübümüzün 3 zorunlu organından, Genel Kurul, malumunuz, Yönetim Kurulumuz ve 

Denetim Kurulumuza, 3 zorunlu organdan, Medeni Kanun’un ve Spor Yasasının emrettiği. 2 

kurulumuza kapalı zarf içinde takdim edeceğiz. Divan yönetimi olarak herhangi bir açıklama 

yapmayacağız. Bunu anlayışla karşılayacağınıza eminim. Bu rapor ve eklerini kapalı zarf içinde, 

Kulüp Başkanlığına ve Kulüp Denetim Kuruluna vereceğiz. Bu şekilde bunu arz etmiş oldum. 

Onun dışında özellikle son yıllarda şöyle bir kulüp genel kurullarına ve divan kurullarına 

baktığımızda, Galatasarayı Galatasaray yapan, bizim en önemli hasletlerimizden biri olan 

büyüklere saygı, küçüklere sevgi ve toplantı adabında bazı aşınmalar gözlemliyoruz. Örneğin 

dress code dediğimiz kıyafet düzeni. Bu Divan toplantılarında, kürsüde de burada bir giyim 

adabını anlatacak değilim. Çünkü o sizlere saygısızlık olur. Özellikle kıdemli üyelerimiz, en az 25 

yılı doldurmuş üyelerimiz, bu konuda gerekli hassasiyeti göstereceklerdir diye düşünüyorum. 

İkinci konu. Oturma düzeni. Eski siyah beyaz fotoğraflara bakıyorum. Bir tarih ve arşiv çalışması 

yapıyoruz. Benim de hobim. Bunlara baktığımızda salon ne olursa olsun, gerek bizim mabedimiz 

olan, Efsanevi Tevfik Fikret’in adını taşıyan, Galatasaray Lisesindeki konferans salonu, gerek sık 

sık kullandığımız bu stattaki rahmetli Özhan Canaydın’ın adını taşıyan salon, gerekse sık sık 

kullandığımız, en az yılda bir veya iki defa kullandığımız, dışarıdaki konferans salonları, etkinlik 

merkezlerindeki. Burada özellikle ön sıralarda oturma adabı bellidir. Yani kulübün büyükleri, ileri 

gelenleri, otururlar. Bu konudaki özellikle hassasiyetimi belirtmek istiyorum. Sizlerin de bunu 

dikkate alacağı konusunda eminim. 

Bunun dışında Galatasaray kürsüsünden gerek genel kurullarda gerek Divan toplantılarında, ki 

Divan toplantılarında ben toplantıları kapatırken, Divan Kurulumuzun aylık oturumunu 

kapatıyorum. Çünkü malum biz diğer kulüplerin aksine, senede iki, üç veya dört toplantı 

yapmıyoruz. Bir tanesi sizlerin oylarıyla tatil edilmek üzere, senede en az 11 olağan toplantı 

yapıyoruz. Bu toplantılarda da Galatasaray zarafeti ve nezaketi içinde hem bir konuşma adabı 

hem bir dinleme adabı söz konusu olması gerek. 

Geçen toplantıda beni üzen bir olay oldu. Bir sayın konuşmacımız, ki ben kendisinden bugün 

burada bir özür bekliyorum. Eleştirilerini dile getirdikten sonra saygıdeğer Yönetim Kurulu 

üyemizin cevabını beklemeden salondan çıktı. Bu benim şahsen Divan Başkanlığını bırakın, bir 

üye olarak, bir Galatasaray sevdalısı olarak, asla ve kat’a kabul edebileceğim bir olay değil. O 

yüzden kendisi arzu ederse bir özür borçlu olduğunu düşünüyorum. 

Bundan sonra gündemimizle ilerliyoruz. Gündemimizin ikinci maddesi, Divan Başkanlığına gelen 

evrakın okunması. 

İki tane evrak geldi. Önem sırasına değil ama bir, üyelerimizden özellikle iki üyemiz Sayın Emrah 

Volkan ve Ferit Volkan ağabeyden gelen bir yazı. Toplantıya Emrah Volkan’ın katılamayacağını 

belirtmiş. Son toplantıda dile getirildiğini ve divan üyeliklerindeki kombine devir hakkının yani 

bütün tribünlerde 7 devir hakkı olan, devir prosedürünün divan üyelerinde kaldırıldığını, çünkü 

imtiyazlı olarak, %50 özel indirimle alıyoruz. Geçen sene şampiyonluk maçına kızını 

götüremediği ve çözüm önerisi olarak da birinci derece ailelere, yakınlara ve yakınlara 
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devredebilme konusunda imkân sunulması. Gerekirse ücret karşılığında. Geçen seneki 7 devir 

hakkının belki de azaltılarak 5 veya 3 şeklinde, devam etmesi konusunda bir yazı okumuştuk. O 

konuda divana tekrar duyurmakta yarar görmüş. Bunu ben özetlemiş oldum. 

İkinci yazı, Divan Kurulu Başkanlığımıza, 21 Haziran tarihinde Temmuz 2023 Divan Toplantısı 

hakkında ilgisi ile yöneltilmiş ve aynı zamanda saygıdeğer Yönetim Kurulumuza ve sayın Denetim 

Kuruluna havale edilmiş bir yazı. Evrak kayıttan geçirilmiş. Bizimkini özetleyerek okuyorum. 

Sayın Başkan, biz aşağıda imzası olan Divan Kurulu üyeleri olarak, 3 kişi, isimlerinden 

bahsedeceğim. 2023 Temmuz ayı olağan Divan Kurulu toplantısında ekte sunduğumuz soruların 

Sayın Yönetim Kurulumuz tarafından detaylı olarak Divan Kurulumuza cevaplanmasını talep 

etmekteyiz. 

5924 Taner Aşkın, 6889 Ayhan Özmızrak ve 9750 Ertay Örmen imzalı. 3 imzalı bir yazı.  

Yazıda 25 sual yöneltilmiş. Başlıkları zaman ekonomisi açısından, başlıkları; Riva, Mecidiyeköy, 

Florya, Kemerburgaz projeleri. Konsolide nakit akışı, Colombus projesi, Sportif A.Ş. Dernek 

ilişkileri, Sponsor firmalar ile ilişkiler.  

Bu konudaki yazılar, saygıdeğer Yönetim Kurulumuza ve Denetim Kurulumuza iletildiği için ben 

burada özetlemekle yetindim. Şimdi 2’nci maddeyi de icra ettiğimize göre. 3’üncü maddemizle 

devam ediyoruz. 

Malumunuz divan iç tüzüğümüzün 6’ncı maddesine göre, Divan Kurulu, yani sizler, 

toplantılardan en çok ikisi için, toplanmama kararı alabiliyorsunuz. Biz bunu genelde Ağustos 

ayında, sıcak mevsim olarak, insanların da tatil dönemi olarak, olan Ağustos ayında toplanmama 

konusunu görüşülüp, karar alınması olarak gündeme yazdık, 3’üncü maddeyi. Şimdi Ağustos 

ayında toplanma, toplamama konusunun görüşülmesi. Bu konuda bir lehte, bir aleyhte görüş 

alabilirim. Lehte ya da aleyhte görüş olmadığını görüyorum. Oylarınıza sunuyorum. Ağustos 

ayında toplanmama konusunu. Kabul edenler? Etmeyenler? Bir karşıt, evet gündeme geçsin, 

Sayın Hayri Kozak’ın bir karşı oyuyla, oyçokluğu ile kabul edilmiştir. 

Ağustos ayında toplanmıyoruz. Bundan sonraki ilk toplantımız Eylül ayında. Şimdi gündemimizin 

4’üncü maddesi ile devam ediyoruz. 

Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun önümüzdeki dönem çalışmaları ile ilgili bilgi 

sunuşu. Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek, kulüple ilgili önemli konuları müzakere etmek 

için şehir dışında olduğundan Yönetim Kurulu adına Sayın İkinci Başkanımız Metin Öztürk bir 

sunum yapacaktır. Bir konuşma yapacaktır. Sunum demeyip, sınırlamayayım. Kendisi bir açış 

konuşması yaptıktan sonra, sırayla muhasip üyemiz Levent Yaz’a ve Yönetim Kurulu üyemiz 

Sayın Mehmet Cibara’ya sözü verecek. Buyurun Sayın Metin Öztürk. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Saygıdeğer Divan Başkanım ve ekibi, kıymetli çalışma arkadaşlarım, kıymetli hazirun, 5569 Metin 

Öztürk, sizleri saygıyla selamlıyorum. Ben uzun bir sunum değil, bir şu anki bir keyifle yaşadığımız 

şeylerden paylaşacağım. Sonra arzu ettiğinizde zaten final bölümünde hepsini cevaplayacağız. 

Bugün size SMS gelmiştir. Adamız Cumartesi açılıyor. Genel aldığımız bir eleştiri, çünkü 

biliyorsunuz rahmetli babamdan dolayı, Adanın bende ayrı bir yeri var. Ya geçen sene 1 ayda 

açtılar, 1 senede çivi çakamadılar. Öyle değil. İşletmeci olan büyüklerimiz de var. Geçen sene biz 

simit sarayından konsinye bir şey alıyorduk ve alel acele açtık. Belli ruhsata tabi işler var. Yani 
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mutfak, onun dizaynı, yemek çıkartmak, belediyeden ve muhtelif yerlerden alınacak izinler var. 

Bunların da süreleri var. Bunlar ancak Haziran ortası bitti. Biz yine 2, 3 haftada, hızlıca hazırladık. 

Cumartesi günü adamız açılıyor. Geçen sene söz verdiğimiz gibi yetiştirdik ama bu sene daha 

konforlu, daha size uygun, işte şezlongları yenilenmiş, minderleri ona göre, tuvaletler, banyolar, 

duşlar sıfırdan yıkıldı ve yapıldı. Tamir edilmedi. Dolaplar, giysi dolapları yeniden yapıldı. Geçen 

sene biliyorsunuz ancak havuz saati kadar açıktık. Şimdi gece 12’ye kadar açık. İnşallah 

evlatlarımızın düğünlerini, şu an onlara da müsait, kendi özel toplantılarımızı da Adamızda 

yapacağız. Bu hale geldi. Cumartesi’den itibaren Adamızdayız. Yine bundan evvel olduğu gibi, 

söz verdiğimiz gibi, bizim yönetim süremiz boyunca dışarıdan giriş olmayacak. 20 sene önce 

olduğu gibi, 30 sene önce olduğu gibi, üye refakatinde misafir girişi olacak, yani orada bir farklı 

takımların renklerini anımsatan havlular, benzer şeyler bulunmayacak. İşletmeci yok. Biz 

işletiyoruz. Zaten Mecidiyeköy için bir iktisadi işletme kurmuştuk. O iktisadi işletme üzerinden 

yürüyecek, yani herhangi bir kiralanma yok.  

Bunun dışında tabii bu kısa sürede yaptıklarımızı, Sayın Dursun Özbek liderliğinde, Başkanımız 

her toplantıda açıklıyor. İşte adanın üst kullanımı ile ilgili tapuların alınması, Kemerburgaz aynı 

şekilde inşaatın belli bir noktaya gelmiş olması, keza Florya konusu. Ama en önemlisi, bu 

şampiyonlukla ivme kazanan sponsorlukların imzasının, 5 yıllık imzasının, biliyorsunuz biz bu 

stadın isim hakkını 10 yıllığına vermiş ve kırdırmıştık. Burada öyle bir şey yok. Yani bir kırdırma 

yok. Sadece ek getirileri hariç, bizim bugüne kadar mal olan, Bankalar Birliğine olan tüm 

borcumuzu kapatacak seviyede, KAP’ta açıklandı zaten, biliyorsunuz. Stat isim sponsorluğu 7,5 

milyon Euro, forma sponsorluğu 7,5 milyon dolar, en son SOCAR’ı da dün açıkladık. O da yurt 

dışı maçlarımızla ilgili, 5 milyon dolar. Bunlar 5’er yıllık anlaşmalar, sadece SOCAR şimdilik 3 

yıllık, o da 5 yıla uzama opsiyonu var. Yuvarlasanız 20 milyon dolar deseniz, 5 yılı 100 milyon 

Euro. Peki, bu parayı aldınız, Bankalar Birliğini de ödediniz de maaşları nasıl ödeyeceksiniz? 

Burası nasıl dönecek? Şöyle söyleyeyim. Bu sene hem iyi bir pazarlama stratejisi, sadece 

şampiyonluk değil, hatırlayın biz UEFA şampiyonluğunu aldığımızda bunu paraya çeviremedik. 

Süper kupayı aldık, paraya çeviremedik. Şu yönetim, bu yönetim değil. Biz de her gün bir şey 

öğreniyoruz, her gün bir şey öğrenerek gidiyoruz ve daha çok da siz kıymetli büyüklerimizden 

öğreniyoruz. İyi bir strateji ile 1 milyar liraya yakın loca ve kombine satış geliri elde edildi. Bu şu 

demek, bizden sonraki yönetimler demek ki üstüne koyarak gidecek. Yani bir gerilemişti. Bunu 

da bundan önceki yönetimleri eleştirmek için değil, çünkü bir pandemi süreci yaşamıştık. O 

dönem biz de burada olsaydık, mutlaka yine fiyatlar gerileyecekti. Elbirliği ile yapıldı bunlar. 

Bunlar çok ciddi rakamlar, mesela yine benzer bir örnek. İşte Haziran’da iş başı yaptık, 

mağazacılığı şöyle bir çıkarttım. Sayın Cemal Özgörkey ve ekibine teşekkür ediyorum. Muazzam 

iş yaptılar. Bundan evvelki yönetimlerin başarı ile yürüttükleri işi biraz daha ileri taşıdılar. Çünkü 

bu iş hep böyledir. Üstüne koyarak gitmektir. Yani, yoksa bundan evvel de muazzam işler 

yapılmış. Mesela Haziran, Haziran baktım. 38 milyonmuş geçen sene biz geldiğimizde, satış. 

Tabii takım 13’üncüydü. Yani onun da etkisi var. Bugün 150 milyon lira sadece Haziran. Geçen 

sene Haziran’da ebitda 7,6 milyonmuş, bir ay için söylüyorum. Bu sene 62,3 milyon. Yani satış 5 

kat artmış ama ebitda neredeyse 10 kat artmış. Bu verimlilik, hacim büyüdükçe artıyor. Çok 

mutlu oldum. Önümüzdeki dönem, 1 milyar liralık satış öngörülüyor ve ebitda’nın da 315 milyon 

TL’ye gelmesi öngörülüyor. Bunlar hep kurucu Başkanımız Ali Sami Yen’den başlayarak bundan 
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önceki tüm yönetimlerin yarattığı dalgaların eseri ve sizlerden aldığımız gücün eseri. Şimdilik 

söyleyeceklerim bunlar. Yalnız takımımız için, 100’üncü yılda şampiyonluk, lütfen tekrar 

takımımız için kocaman bir alkış alalım ve öyle başlayalım. Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet. Teşekkürler. Sayın Levent Yaz. Gündemimizin 5’inci maddesi ile devam ediyoruz. 1 Ocak – 

31 Mayıs 2023 dönemine ait 5 aylık kulüp bütçe gerçekleşme sunumu. Buyurun Sayın Muhasip 

Üyemiz. 

 

Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi Levent Yaz 

Sayın Divan Başkanı ve Heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, hepiniz hoş 

geldiniz. Mali konularda son dönemde oluşan gerçekleşmeler ve hedeflerimiz hakkında sizleri 

bilgilendirmek istedim. 

İlk olarak son dönemde imzaladığımız sponsorluk anlaşmalarından başlamak istiyorum. 

Geçen dönem sponsorluk konusunda hayal ettiğimiz ve kulübümüzün hak ettiğini 

düşündüğümüz sponsorluk geliri havuzuna ulaşamadığımızdan sizlere bahsetmiştim. Bunun ana 

sebebini de bir önceki seneki kötü sezon olarak açıklamıştım. Geçen sene şampiyon olmamızın 

etkisi ile bu sene sponsorluk anlaşmalarına imza attık. 5 tane büyük kontrat imzaladık. 

İmzaladığımız sponsorluk anlaşmalarının toplamı şu an için 26 milyon dolar civarındadır. 

Hedefimiz bu rakamı, 45, 50 milyon dolar seviyelerine getirmektir. Bu konuda yaptığımız bazı 

sponsorluk ve iş birliği görüşmeleri de devam etmektedir. 

Sıra ile yeni sezon için anlaştığımız, imzalarını attığımız sponsorlarımız, Rams, Sixt, Socar, 

Medicana ve yakın zamanda lansmanını yapacağımız Garanti Bankası iş ortaklığı. Derneğimiz ve 

Sportif A.Ş.’yi ilgilendiren bu anlaşmaların dışında, dernek nezdinde tüm branşların sponsorluk 

çalışmaları da devam etmektedir. Sponsorluk alanında devraldığımız duruma göre, bazı 

branşlarda hedeflerimiz gerçekten oldukça farklılaşmıştır. Erkek voleybolda geldiğimizde 

sponsorluk gelirleri 2,5 milyon TL civarındayken, bu seneki hedefimiz 10-12 milyon TL dir. Kadın 

voleybolda 2,5 milyon TL iken, bu seneki hedefimiz 18-20 milyon TL dir. Kadın basketbolda 400 

bin TL iken, bu seneki hedefimiz 30-32 milyon seviyelerindedir. Bu bahsettiğim hedeflerin de 

önemli bir kısmında imza aşamasına geldik. Bu anlaşmaları da imzalarından sonra lansmanlarla 

sizlere açıklayacağız. Kısaca sponsorluk ve iş birlikleri alanında büyük bir çıkış yakaladık ve bunu 

devam ettirmek istiyoruz. 

Yine gelirler konusunda, tribün gelirlerine gelecek olursak. Tribün gelirlerinde de önemli bir 

zıplama yaşadığımızı sizlere bildirmek istiyorum. Bu sene loca, vip, kombine ve maç günü bilet 

satışlarında toplam hedefimiz 1 milyar TL’nin üstündedir. Bu geçen sene 400 milyon TL 

civarındaydı. Buradan tribünlerde bizleri hiçbir zaman yalnız bırakmayan taraftarlarımıza çok 

teşekkür ederiz. 

Şimdi de mağazacılık şirketimizden biraz bahsedelim. Geldiğimizde mağazacılık şirketimizin yıllık 

toplam cirosu 208 milyon TL, yıllık ebitda kârı ise 39 milyon TL civarındaydı. Geçen seneyi biz 

553 milyon ciro, 157 milyon ebitda kârı ile kapattık. Bu seneki ciro hedefimiz 1 milyar TL dir. 

Ebitta kâr marjımızı biraz daha geliştirerek, toplam 310-340 milyon TL arasında bir ebitda kârı 

ile seneyi kapatmak istiyoruz. Burada biraz önce Başkanın da söylediği gibi, Metin Başkanın, 
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Haziran ayında oluşan gerçekleşmelerden bahsetmek istiyorum. Haziran ayında ciromuz 150 

milyon TL, ebitta kârımız 62 milyon TL dir. Sadece geçen ay oluşan ebitda rakamları, geldiğimiz 

dönemin, yıllık ebitda kârının %50 üzerine çıkmıştır. Bu sene sonunda, mağazacılık şirketimizin 

değerinin 2,2, 2,4 milyar TL civarına gelmesini öngörüyoruz. Bu geldiğimizde 270 ve 300 milyon 

TL civarındaydı. Genel olarak son dönemde mali gelişmeler ve netleşen bazı hedeflerimiz 

bunlardır. İnşaatlarla ilgili projelerimize geçmek istiyorum.  

Göreve geldiğimizden beri, bir sene içinde sizlerin desteği ile, belki de tarihimizin olmadığı kadar 

hızlı bir şekilde inşaat projeleri başlattık. İlk işimiz Mecidiyeköy’deki binamızı rezidansa çevirmek 

ve orada yüksek bir katma değer elde etmekti. Burada ilk satışlarımızı yaptık, satışların bir 

kısmını peşin, bir kısmını taksitle yaptık. Taksit ödemelerinde şu ana kadar bir sorunla 

karşılaşmadık. Çoğu satışımızın vadesi, 2024 yılı başında bitecek. Kalan taksit ödemelerinde bir 

sorun olacağını öngörmüyoruz.  

Buradan gelen tüm ödemeler, bildiğiniz gibi bloke hesapta duruyor. Bu hesaptaki bakiye ile 

inşallah en geç 2 ay içinde, Florya arsası için aldığımız kredinin yarıya yakınını kapatacağız. Bu 

arada kat mülkiyetine geçişi de gerçekleştirdik. Yani elimizde artık her dairenin ayrı tapusu var. 

Bu bilgiyi de sizlerle paylaşmak istiyorum. İkinci konumuz Kemerburgaz. Burada bir inşaat şirketi 

ile anlaştık. Şu anda kaba inşaatımız devam etmekte. Buradaki anlaşmamız şu şekilde. Firma hak 

edişi sağladıktan 6 ay sonraya fatura kesmekte. Biz inşaatı Mart ayında başladık. İlk hak ediş 

Nisan’da oluştu. İlk fatura da Ekim’de oluşacak. Kemerburgaz’ı mümkün olduğunca hızlı bitirmek 

istiyoruz. Bu sene sonu, ya da gelecek sene başında A takımımızı Kemerburgaz’a taşımak 

istiyoruz.  

Florya’ya geçmek istiyorum. Orada mimari proje çalışmaları devam ediyor ve önemli bir kısmı 

bitmiş durumda. Yakında projemiz bitecek ve ruhsat başvurusu yapabilir duruma geleceğiz. 

Projelerimizdeki son durumlar da bu şekilde. Sonraki konuya geçmek istiyorum. Biliyorsunuz 

Spor Yasası gereği, mali takvim yıllarımızı birleştirmemiz gerekiyordu. Bununla ilgili genel kurul 

toplantısı yaparak, sizlerin de desteğiyle tüzüğümüzü uyumlu hale getirdik. Yine bildiğiniz gibi 

kanun gereği, derneğimizin takvimini, Sportif A.Ş.’nin takvim yılına uyarlamamız gerekiyordu. 

Bu durum dernek tarafında 5 aylık bir geçiş dönemi yaşamamızı gerektirdi. Bu kısa dönemle ilgili 

size mali genel kurulda bütçe sunduk. Dönemin hassasiyetinden dolayı, olabildiğince 

bilgilendirici ve şeffaf olma arzusundayız. Bu yüzden Mayıs ayı sonu oluşan 5 aylık bütçe 

gerçekleşen raporunu Haziran ortası yapılan divana yetiştirmek için çok çaba sarf ettik. Fakat 

Florya’da yaptığımız divanda barkovizyon şansımız olmadığı için, sadece sözlü olarak durumu 

size anlattım. İsteyen üyelere de basılı olarak raporu ilettim. Şimdi burada görseli ile durumu 

size anlatmak istiyorum. Sondan başlamak istiyorum. Son dip rakamlarda, şey var mı? Şunu bir 

şey yapsana, şey. Evet. O zaman ben rakamlardan gireyim. Dipten gireceğiz. Size sunduğumuz 

ve onay aldığımız bütçede 350 milyon TL açık, 488 milyon TL gider öngörüyorduk. En alt 

rakamları görebilirsiniz. 488 milyon, kırmızı ile yazılan 129, 488, 358. 488 milyon gider 

öngörüyorduk. 358 milyon da aradaki farkı öngörüyorduk. Gerçekleşmeler ise 482 milyon gider, 

350 milyon TL fark olarak oluştu. Yani size sunduğumuz bütçenin biraz daha iyisini sağladık.  

Detaylarına gelecek olursak, voleybol şubelerinde beklenen açık kadar toplamda açık verdik. 

Basketbol şubelerinde ise beklediğimizin üstünde açık verdik. Bunun nedenleri şöyle. Erkek 

basketbolda beklediğimizden daha kötü geçen bir sezonla birlikte, bu dönemde birtakım oyuncu 
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ve idari kadro değişikliklerine gittik. Bu değişikliklerin yükleri bizim bütçemizden sapmamıza 

neden oldu. Kadın basketboldaki sapma ise biraz daha farklı. Başarılı geçen Eurocup 

seviyelerimiz, deplasman giderlerimizi çok artırdı. Genel anlamda oluşan ekstra enflasyon etkisi 

ile birlikte, beklediğimizden daha fazla açık verdik. Diğer şubelerde önemli sapmalar meydana 

gelmedi. Faaliyet dışı kalemlerde ise, diğer gelir gider başlığı altında olan kalem, bizim Sportif 

A.Ş. ile yaptığımız loca-vip sözleşmesini kapsamakta. Orada derneğin ödemekle yükümlü olduğu 

yabancı para bazında minimum garanti bir rakam var. Kurlar bizim bütçe kurlarımızın altında 

kaldığı için bütçelediğimizden daha az gider oluştu. Kur farkı giderleri de aynı şekilde bütçe 

kurlarımızdan daha aşağıda bir kur gerçekleşmesi olduğu için, kur giderlerimiz daha az oldu. 

Sportif A.Ş. ile olan borç ilişkisinde ise, TL ref’in son dönemde tekrardan düşülmesi, faiz 

giderlerimizin daha az olmasını sağladı. Başta da söylediğim gibi, tüm bunların sonucu, size 

sunduğumuz 5 aylık bütçenin içinde kaldık ve biraz daha iyi sonuçlar bu sonuçlarla bu ara 

dönemi kapattık. Son olarak Mart ayında mali yönden oybirliği ile bizi ibra ettiğiniz için, 

güveninizi bize aksettirdiğiniz için, hepinize tek tek çok teşekkür ederiz. Benim son dönemde 

oluşan mali konularla ilgili anlatacaklarım bunlardır. Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Muhasip üyemiz Sayın Levent Yaz’a, derli toplu ve kısa sunumu için teşekkürler. Şimdiden 10 

saygıdeğer üyemiz konuşma talebinde bulundular. Toplantı verimi açısından, konuşmaların 

zaman ekonomisini içerecek şekilde uygun sürede tutulmasını beklemek hakkımızdır diye 

düşünüyorum. Uzun konuşmalar ilgiyi dağıttığı gibi, toplantı verimini de düşürmektedir. Geçmiş 

tüzük çalışmalarında, başlangıçta, 3 konuşmacı malum bizim kulüp tüzüğümüzde ve divan 

kıyasen uyguladığımız divan iç tüzüğünde, ilk 3 konuşmacı konuşmadan, süre kısıtlama önergesi 

verilemiyor. Ama bu arada genel kurul toplantılarında 60, 70 kişi civarında, Divan 

Toplantılarında da 8, 10 civarında konuşmacımız, saygıdeğer konuşmacımız kayıt yaptırmış 

oluyor. Uzun toplantılar verimi düşürdüğü gibi, iki güne sarkan ve kulübümüzü sıkıntıya sokan 

birtakım sonuçlara da gebe oldu. Sadece o değil ama, yani şunu söyleyeyim. Kürsüde konuşma 

özgürlüğü kadar, salonda da dinleyenlerin, dinleme özgürlüğü olduğunu düşünmekteyim. Bu 

konuda tarihsel tüzüklerimizden gelen yani bir kısa tutma, o 3 konuşmacıyı çıkartma önerileri 

geldi ama biz şu ana kadar tüzüklere bunu derç etmedik. Ama bundan sonraki şeylerde, 

tüzüklerde inanın bir etkili konuşmacının sunum yoksa 5 dakika, sunum varsa, 10 dakika ile sınırlı 

olması konusunda ciddi öneriler geldi. Şu ana kadar bunları koymadık. Ama bundan sonraki 

tüzük taslaklarında, yanlış anlaşılmasın, ben burada herhangi bir tehditvari bir şey de 

yapmıyorum. Öyle bir haddim olduğunu görmüyorum ama yani şurada yani bir Divan 

Toplantısının bir maç süresi, 90 dakikada da bitmesi gerektiğini samimiyetle düşünüyorum. 

Onun ötesinde, onun ötesinde zaten o toplantı, toplantı olmaktan çıkıp, monoloğa dönüyor. 

Şimdilik bu kadar söylemekle yetineceğim. Sayın Cibara, buyurun. 

 

Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Cibara  

Sayın Divan Başkanım ve Heyeti, saygıdeğer hazirun, son yapılan Haziran ayı Divan 

Toplantısında, voleybol alt yapı ile ilgili birtakım eleştirileri değerlendirmek üzere söz aldım. 

Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
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Şimdi sunuma geçmeden evvel ben şahsen, bir amatör spor sevdalısı ve alt yapıya gönül vermiş, 

tesisleşmeye en çok yatırımların ve zamanın ayrılmasını düşünen biri olarak, 2011’de ilk 

seçildiğimizde de ilk geldiğimizde de hatırlayacaksınız voleybol şubesinin o zaman doğru dürüst 

antrenman yapacağı yer yoktu. Ofisi yoktu. Benden evvel Yönetim Kurulu üyeliği yapan Yalçın 

Orhon başta olmak üzere, bütün eski voleybolcularla bir çalıştay düzenledik ve birtakım kararlar 

aldık. Artık biz dedik, pastanelerde maçtan önce oyuncularla, hocaların buluşup, forma dağıttığı 

bir sistemden çıkıyoruz, bu bize yakışmıyor dedik ve ilk önce Pamukspor’u kiralayarak başladık. 

Hem ofisimizi hem de salonumuzu oraya taşıdık. Hep beraber orayı da dört dörtlük hale getirdik. 

Hepinizin katkıları ile çok değerli üyelerimiz gerçekten büyük katkılarda bulundu, bunların 

olması için. Daha sonra eş zamanlı olarak, Hasnun Galip’teki salonumuzu, o zamanki 

federasyonumuzun da desteğiyle, tarafleks kaplatıp, bütün soyunma odalarını değiştirip, 

toplantı salonlarını, çocuklarımızın çalışma salonunu, bilgisayar sistemini, havalandırmasını, 

hepsini yeni baştan yaptık. Kapalı devre televizyon sistemiyle de velilerimizin de dışarıda, 

sokakta, yağmur altında çocuklarını beklememesini sağladık. Daha sonra, biraz daha ileriye 

gittik. 50’nci yılı kiraladık. Biliyorsunuz Burhan Felek’in hemen arkasında uluslararası 

müsabakaların da yapıldığı, 50’nci yıl tesislerini kiraladık. Ofisimizi de komple oraya taşıdık. 

Halter salonumuzdan, fitness’e kadar her şeyin olduğu dört dörtlük bir yer yaptık. Tabii bunların 

hepsi kiralık yerlerdi. Hasnun Galip haricinde, sonunda 2014 senesinin zannediyorum ki, bahar 

aylarında, Taçspor tesislerini satın almak için, o zamanki Yönetim Kurulu olarak bir atılımda 

bulunduk. Daha sonra da Dursun Özbek baştan 2015’te göreve geldiğinde de zaten o işlerini 

tamamladı ve şimdi size anlatacağımız, göstereceğimiz Galatasaray Taçspor tesislerine 

kavuştuk.  

Tesislerimiz Türkiye'deki en gelişmiş, en iyi tenis merkezlerinden biridir. 12 tane kortumuz 

vardır. Bunların 7 tanesi sabit kapalı korttur. 4 tanesi balon korttur. Yazları açılır. Bir tanesi de 

merkez korttur. 20 dönümlük bir arazi üzerinde, bir açık, bir kapalı yüzme havuzumuz vardır. 

Çok güzel bir fitness merkezimiz var. Ayriyeten karate salonumuz ve temel jimnastik salonumuz 

var. Bunların haricinde, satrança da 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Cibara mikrofona yaklaşabilir misiniz? Ses kaydında anlaşılmıyormuş. 

 

Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Cibara 

Bunun haricinde, şimdi satranç derslerine de tekrar başlamış oluyoruz. Şimdi yavaş yavaş 

gelişmeleri size görsel olarak izah etmek istiyorum. Çünkü bazı yanlış bilgiler duyuruldu. 

Aldığımızda ilk başta yukarıda gördüğünüz bir basket sahası vardı. Bu basket sahasında sadece 

yaz ve kış okulları sırasında talebeler geliyordu. Onun haricinde başka bir etkinliği yoktu. Bunu, 

yaklaşık gördüğünüz gibi 700 bin küsur dolar masrafla. Şu anda bir müddet lig maçlarını da 

oynadığımız, kadın ve erkek lig maçlarını da oynadığımız, Efeler ve Sultanlar ligi maçlarını 

oynadığımız salon haline getirdik.  

Bu salonda sadece A takımı değil, aynı zamanda alt yapı oyuncularımız da hatta Miltaş’taki 

akademi oyuncularımız da antrenman yapabiliyor. Daha sonra gördüğünüz bu 1,5 salon denilen, 

bu yarım salon. Gördüğünüz gibi ilk başta bu açık bir tenis kortu, daha sonra kapalı oluyor. Daha 



10 
 

sonra basket sahasına çevriliyor ve daha sonra da bizim zamanımızda da bu gördüğünüz yine 

tarafleks yapılmış, belki alt yapıda kaç tane taraflekste antrenman yapan takım var bilmiyorum 

Türkiye'de ama ender salonlardan biri haline geldi. Tabii bu salonları yaparken, 30 kişiye, 20 

kişiye, takımlar bu şekilde çalışıyor. Bir soyunca odası yoktu. Soyunma odası yerine, işte 

MOB’larda, konteynerlerde çocuklar, duşları olmayan, tuvaletleri olmayan şekilde çalışıyorlardı. 

Orada şu gördüğünüz bütün soyunma odalarını sıfırdan yeni baştan yaptık. Erkekler ve kızlar için 

ayrı ve tuvaletleri de içinde. 

Daha sonra şu sol tarafta, bana göre sol tarafta, size göre sağ tarafta, A takımlarının soyunma 

odalarının halini görüyorsunuz. Onları da özellikle geçen sene Ali Sami Yen stadımızın soyunma 

odalarının yenilenmesi sırasında bazı şeyleri alıp, dolapları alıp bu tarafa çok güzel, 4 tane 

soyunma odası yaptık. Tabii bunları yaparken, çalışmayan havalandırma sistemi de komple 

değişti. İşte fayansları, duş başlıkları, duşları, muslukları her şeyi yeni baştan yapıldı. Burası da 

14 tane çocuğumuzun, kız, erkek, toplam. Kaldığı, yeni modernize, sıfırdan tekrar her şeyi 

yenilenen misafirhanemiz. Burada alt yapılardan 7 kız, 7 erkek oyuncumuz kalıyor. 

Yine geçen toplantıda söylenen efendim burada 3 tane tenis kortu var. Kapalı tenis kortu var. 

Bu kortları voleybol sahası veya basket sahası haline getirelim. Fakat yazıları okuyabiliyor 

musunuz? Şey yapamıyorum ama, bunun imar, yapı, doğalgaz ve belediye işlemleri açısından, 

yapılmasına imkân yok. Çünkü intifa hakkı buna göre alınmış, burada bu kortların olması 

gerekiyor.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir de burası bir tenis tesisiydi, biz voleybolu ilave ettik. 

 

Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Cibara 

Evet, burası dediğim gibi, Türkiye'nin en iyi tenis tesislerinden biriydi, fakat voleybolda, bu fırsatı 

bulunca, hemen orayı voleybol salonunu yaptık. Artık daha fazla yayılma şansımız yok. Ancak 

daha evvelki sabit kapalı basket tesisini gördüğünüz gibi, voleybola çevirmiştik. Şimdi diğer 

başka bir konu, efendim çocuklara yemek verilmiyor, para alınıyor, şudur, budur diye. Şimdi 

burada aylara göre dağılımı var. Hepsini, A takımda kaç tane oyuncuya, erkek, kadın, staff, alt 

yapı, hepsi tek tek aylara göre dağılımı var. Grafiklerle de gösteriyoruz, yeşiller alt yapıdır, 

diğerlerinin tuttuğu şeyi görüyorsunuz yani, bunların ayrı öğrencilerin kendi bir heyeti vardır. Bu 

komite menüyü tespit eder, her hafta asılır oraya ve az verildi, çok verildi, böyle şeyler de olmaz. 

Bunların hepsi kontrol altındadır ve bunların hepsi de bilabedeldir ve hiçbir kuruş da para 

almayız. Ne talebelerimizden ne staffımızdan, ne A takımı, ne erkek, ne kız. Burada da bunu 

detaylı görüyorsunuz. Adet olarak da görüyorsunuz. Sonuçta, en son güncellenmiş, fatura yeni 

gelecek, 4’er ayda bir ödüyoruz. Ama 15 bin öğünün üzerinde, Ekim ayından Mayıs sonuna kadar 

bilabedel yemek verilmiştir. Bunların toplamı da 900 bin küsur TL dir. Burada gördüğünüz gibi. 

Bir başka konu, yine eleştirilerini duyduğumuz ama ben her zaman çok emin olduğum kişiler, 

hocalarımız eksik, hocalarımız yetersiz gibi eleştiriler geldi. Burada biz de görev alan bütün 

hocaları tek tek görüyorsunuz. Hatta kondisyoner ve fizyoterapist, hangi alt yapıda, kaç tane 

takımın alt yapısında var bilmiyorum ama, bizim kondisyonerimiz ve fizyoterapistimiz var. Mini 
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takımımız olsaydı, yine Hasnun Galip’teki gibi yine pedagog da getirecektik ama şu anda gerek 

görülmedi.  

Bir başka bu alt yapıdaki yetişen oyuncu, alt yapıdan aldığımız verim. Şimdi şu anda Türkiye 

voleybol liglerini takip eden herkes için hem isimleri hem de takımları yazdım. Kızlarda 19, 

erkeklerde 23 tane, oyuncumuz, Türkiye'de bizde başladı, 2011’den itibaren bugüne kadar da 

gördüğünüz bütün takımlarda oynuyor, hatta bunların içerisinde Adis, şu anda Modera’da, 

İtalya’da oynuyor. İtalya’nın MVP’si seçildi, en skorer oyuncusu da seçildi, aynı zamanda, artı. 

Bir de Amerikan kolej liginde oynayan bir oyuncumuz daha var.  

Şimdi Florya’da yaptığım konuşmada da söyledim. Hem üyelerimiz olarak sizler hem de bu 

çocuklarımızın velileri, lütfen müsterih olsunlar, biz onları en iyi şartlarda orada yetiştiriyoruz. 

Türkiye şampiyonalarına da aldığı dereceler de kritize edildi. Geçen sene sıfır madalya, bu sene 

daha 8, 9 ay içerisinde bir yeni yapılandırmaya gittik, hocalarımız, ekiplerimiz hepsi yeniden 

yapılandı, midi takımımız İstanbul şampiyonu oldu. 21 maçta, toplam Türkiye şampiyonası dahil, 

sadece 2 maç kaybetti, Türkiye 3’üncüsü oldu. Küçüklerimiz de Türkiye 3’üncüsü oldu. Bu işin 

gerçeği budur. İstediğiniz zaman hem tesislerimizde, hem burada, hem de ofisimizde istediğiniz 

soruları sorabilirsiniz. Hepsine de gayet açık şekilde cevap vermeye hazırız. Dinlediğiniz için 

teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Cibara’ya çok teşekkürler. Gayet derli toplu ve görsellerle bezenmiş bir sunum. 

Taçspor’u görmeyen üyelerimiz de bu vesileyle hem tenis hem de voleybolu içeren bu 

tesisimizden haberdar oldular. 

Şimdi 5’inci ve 6’ncı, 5’inci maddeyi bitirdik. 6’ncı maddemizde, kulübümüzü ilgilendiren önemli 

ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. Yani bu bütçe gerçekleştirme sunumu ile 

birlikte. Bizim Divan toplantılarımızın klasiği olan, atış serbest bölümü. 

Şimdi bütçe realizasyonu, hem bu 6’ncı madde ile ilgili müzakereyi başlatıyorum. Bahsettiğim 

gibi, 10 değerli konuşmacımız var. Gönüllü süre kısıtlaması bahsettiğim olay o. Tüzüğe göre bir 

üyemiz 24 saat de konuşabilir. Ama 24 saat dinleyebilecek kimse bulabilir misiniz? Onu 

saygıdeğer üyelerimizin takdirine bırakıyorum. Biz daha önce bir konuşmacı sıralaması 

konusunda bir karar almıştık. Önceki dönem Divan Başkanlarından veya İkinci Başkan veya 

Başkanlardan veya İkinci Başkanlardan konuşmak arzu eden varsa onları öne alıyorduk. Şimdi 

listeye göre, Sayın Eşref Hamamcıoğlu’nu kürsüye davet ediyorum.  

Yazdırmanız lazım. Divan Başkan Yardımcılarına bir şey yok. Başka? Divan Başkanları, önceki 

dönem Başkan ve İkinci Başkanları.  

 

Eşref Hamamcıoğlu 

Başlayabilir miyim Sayın Başkan? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tabii. 

 

Eşref Hamamcıoğlu 
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Sayın Divan Kurulu Başkanı, değerli heyeti, değerli Yönetim Kurulu Başkan Vekili ve Yönetim 

Kurulu üyesi arkadaşlar, çok değerli hazirun, iki teşekkürle başlamak istiyorum konuşmama. 

Aslında konuşmayı hiç düşünmüyordum ama ortam bunu gerektirdi. Teşekkürümün birincisi, bir 

defa sayın Başkan ve değerli Yönetim Kurulu ve şirket yöneticilerinedir. Futbol takımımızın 

başarısı ile bizi sonsuz bir zafer sarhoşluğuna götürdüler. Arka arkaya patlayan transfer 

haberleri, arka arkaya patlayan sponsorluk haberleri, bu mutluluğumuzun devamını sağlıyor. 

Emeği geçen herkese bu vesile ile teşekkür etmek istiyorum. 

İkinci teşekkürüm, sayın Divan Kurulu Başkanıma, şahsen. Kendi konuşmasının da başında 

söylediği gibi, benim olmadığım Haziran Divan toplantısında, maalesef Galatasaray’ın örfüne, 

adetine, terbiyesine ters düşen hadsiz bir konuşma oldu. Bu hadsiz konuşmaya, sayın Divan 

Başkanımızın göstermiş olduğu tepki ve bu tepkiye de sizlerin, değerli hazirunun vermiş olduğu 

destek için sonsuz teşekkürlerimi sunuyorum.  

Dolayısıyla bugünkü konuşmamın ana konusu da bu olacak. Neden bu olacak? Çünkü ben de 38, 

40 yıllık Galatasaray hayatımda, benden önceki ağabeylerimden, kardeşlerimden öğrendiğim bir 

sürü değerlere sahip çıkmaya çalıştık, yıllar boyunca. Bu değerler de hep seçim sürecinde 

mutlaka gündeme getirilir. Son zamanda iyice moda olmuştu. İşte fabrika ayarları, genetik 

kodlarımıza dönme, değerlerimize sahip çıkalım ki, kenetlenelim, kitlenelim. Umarım öyle 

oluyordur. Ancak özellikle seçim sürecinde, arkadaşlarım ve benim üzerinde durduğumuz, bu 

değerlerimize, öğrendiğimiz doğrulara, sonuna kadar sahip çıkmamız, dik ve doğru durmamız, 

elbette ki birçok genel kurul üyemiz tarafından takdir görmüştür ve yüzlerce kişinin oyunu aldık. 

Bu vesile ile her şeyden önce onlara bir vicdan borcum var. Ekip arkadaşlarıma ve de kendime 

olan saygımı yitirmeden bunları cevaplamak istiyorum. Bugünkü söz alış nedenim tamamen 

budur. Bugün aramızda olduğunu görmüyorum. Bu arkadaşımız, Sayın Fırat Develioğlu, ismen 

zikretmek gerekirse. Geçen toplantıda dedi ki, benimle ve Metin Öztürk’le ilgili şahsi görüşlerini 

bildirdi. Ben benimle ilgili konulara cevap verip, bizleri çekmek istediği polemiğin içine 

girmeyeceğim bir defa. Kendisinin Galatasaray tecrübesi, hayat tecrübesi, eğitimi ne Sayın 

Metin Öztürk’ü ne beni değerlendirmeye yetmez. Bir defa bunu bir ortaya koyalım. Hz. 

Mevlana’nın söylediği gibi, sükûnetim asaletimden gelir, her lafa bir cevabım vardır. Lakin, lafa 

bakarım laf mı diye, söyleyene bakarım adam mı diye. Benim kendimle ilgili cevabım budur. 

Şimdi konuşmamın başında söylediğim gibi, Galatasaray değerlerinden biraz bahsetmek lazım 

bu konuşmada. Çünkü ben yoktum, arkadaşlar uyardılar. Sayın Divan Başkanımızın söylediği 

gibi, atış serbest kısmında, arkadaşımız hakikaten bu hakkını iyi kullandı. 

Şimdi defalarca da dinledim, YouTube’dan, birtakım da notlar aldım. Bu notlar ve sizlerle 

paylaşacağım, seyretmeyenler için, dinlemeyenler için, çok endişe verici. Trajikomik bir durum 

var. Sonra 3’üncü, 4’üncü dinlemede baktım ki, tıbbi de bir sorun var gerçekten. Gerçekten. 

Şimdi bakınız, arkadaşımız diyor ki, kırıp dökmemek yerine, yazılı olarak okumayı tercih ettim. 

Doyurucu bir konuşma olması için. Yani bu hazırlanılmış, Fransızcası prémédité, veyahut da 

teamüden değil mi bir hazırlık yapmış arkadaş. Dolayısıyla hepsi hesaplı. 

Kişisel ama Galatasaray ortak aklı olarak yaptım diyor. Şimdi burada bir kafa karışıklığı var. Kişisel 

mi, ortak akıl mı? Siz kim oluyorsunuz da Galatasarayın ortak aklı oluyorsunuz? Bir defa şunu 

herkesin anlaması lazım. Galatasarayda hiç kimse, bir zaman, hiçbir zaman kendi kendine bir 

yere gelmez. Camia sizi bir yere oturtur. Ön sıraya da oturtur, arka sıraya da oturtur. Bu sizin 
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kişisel hayat görüşünüzle alakalıdır. Sevgili Cemal Özgörkey’le sık sık şakalaşıyorduk. 

Galatasarayda ileri gelmek diye bir şey var. Şimdi eğer Galatasarayda ileri gelmek istiyorsanız, 

bir defa çok fazla ileri gitmeyeceksiniz. Bu oyunun kuralı. Bu arkadaşımız, çok fazla ileri gitmiştir. 

Galatasaray terbiye sınırlarını zorlamıştır. Hoşgörünün bir sınırı var. Bunun herkes tarafından bu 

şekilde bilinmesi lazım. Diyor ki, bunu ben yaptım. Neyi yaptı? Seçimin iptalini, ben yaptım. Ben 

ayarladım diyor. Şimdi o zaman sormak lazım. Sizler kimsiniz? Bazen biz diyor, bazen ben. Siz bir 

örgüt müsünüz? Nasıl ayarladınız bunu? Ayarlananlar kimlerdir? Bir suç duyurusu gerekir mi bu? 

Türkiye her şeye rağmen bir hukuk devleti, olduğuna inanıyorum ben de zaman zaman. 

Arkadaşımız diyor ki, Merkez Hakem komitesindeki kadını, ben suç duyurusunda bulundum. 

Onun için de bize 7 tane penaltı verildi. Şimdi bu Galatasarayın manevi şahsiyetini, tüzel kişiliğini 

ve tüm üyelerin mevcudiyetini çok zorlayan bir cümle. Bu disiplini gerektirecek bir davranış ve 

söylemdir. Çok net. Herhalde kendisi, daha önceki hayatından tecrübeli olacak ki, bunun nasıl 

takip edilmesi gerektiğini söylüyor. Banka hareketleri, kamera işte GPS’den takip vesaire. Bunlar 

dehşetengiz şeyler. Bu Divan Kurulunun konusu olamaz. Çok ağır suç bunlar. Sonra takımın 

doğranması bitti diyor. Bir adım daha ileri gidiyor, kupayı gösteriyor. Ben olmasaydım, işte 

mahsulü burada diyor. Şimdi kusura bakmayın, beğenirsiniz, beğenmezsiniz, seçilmiş bir 

yönetim var. Bu şekilde rol çalmak, emeğe karşı saygısızlıktır, hırsızlıktır. Bu kabul edilemez. Çok 

net. Bunları ben yaptım diyebilirim ama demiyorum diyor. Türkiye Futbol Federasyonu 

temsilcisi seçiminde, belli ki bu arkadaş niyetlenmiş, ama olmamış herhalde. Onun için de böyle 

bir tepki verdiğini düşünüyorum. Bu arada da Yönetim Kurulumuzun yaptığı belki en isabetli 

işlerden bir tanesi de sayın Yusuf Günay’ın Galatasarayın temsilcisi olarak, federasyona 

devamını sağlamaktır. Son derece başarılı bir sezon geçirmiştir. Devamını dilerim. Buradan da 

ona başarılar diliyorum bu vesileyle. 

Galatasarayı kendi haline bırakamazdım diyor. Yani kusura bakmayın biraz tıbbi kısmı burası 

bence hadisenin, tam zamanında aldığım aksiyonlar, kulübümüzü zengin etti. Dolayısıyla Sayın 

Levent Yaz’ın söylemiş olduğu sponsorluklar filan, ben siz yaptınız zannediyordum, burada bir 

sıkıntı çıkıyor diye düşünüyorum. Özetle şunu söylemek istiyorum, defalarca diyor ki, ben ortak 

akılla hareket ettim, taraftar diyor, işte genel kurul üyeleri diyor, ben etüt abisiydim diyor 

Galatasaray Lisesinde, sonunda da diyor ki, Kemerburgaz’ın temel atma törenine beni niye 

davet etmediniz? Şimdi değerli üyeler, elbette ki bütün üyeler oraya davet edilmeye değer, 

hepsinin hakkıdır. Ama her işin de bir sınırlaması vesairesi var. Eskiden görev almış, kişiler, emeği 

geçmiş kişileri yönetim gayet nazik bir şekilde davet etti. Yani adama sorarlar, ya arkadaş sen 

kimsin ki davet etsinler seni Kemerburgaz’ın temel atma törenine? Sen ortak aklı mı temsil 

ediyorsun, yoksa bir üst akılın temsilcisi misin veya tetikçisi misin? Ben bunu sorarım. Şimdi bu 

işin tespit kısmı. Gelelim ben bu konuşmayı yapmaya iten nedenlere. Konuşmamın başında 

söyledim. Asıl olan Galatasaray değerleridir dedim değil mi? Bu değerler işte zaman zaman 

söylüyoruz, irfanı hür, vicdanı hür, işte halatı çekiyoruz hep beraber, bu sene sevgi iklimi çıktı. 

Bunları hep değerlendirmek lazım gerçekten. Fakat benim şu gösterdiğim, bir ay sonraki tepkiyi, 

ben isterdim ki bunları işittiği anda bu Yönetim Kurulu masası ayağa kalksın ve isyan etsin. Böyle 

bir şey olmamıştır. O zaman şu soruyu soruyorum ve huzurlarınızdan ayrılıyorum. Sükût ikrardan 

mı gelir, yoksa bir vesayet mi söz konusu? Hepinize saygılar sunuyorum, beni dinlediğiniz için 

teşekkür ederim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yönetim Kurulu adına İkinci Başkanımız Sayın Metin Öztürk, konuşacak. Buyurun. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Tekrar huzurlarınıza geldim. Kusura bakmayın. Eşref Hamamcıoğlu Başkanıma teşekkür 

ediyorum, açıklamaları için. Konu benim bir dijital platformda bu kişinin adının sorulması ile 

başladı. O an anımsayamadım, yani yaşım itibariyle adını da hatırlamamış olabilirim. Önce buna 

takmış, öyle geldi. Bir seçim süreci yaşadık Eşref Başkanla beraber. Seçim iptal oldu. Bunu bana 

sordular. O gün bunun için, yangın çıkarıyordunuz, bugün ne diyorsunuz? Ben dedim ki, o gün 

hangi yangını çıkarıyorsam, bugün de o yangını çıkarıyorum. Çünkü hukuksuzluk Galatasarayın 

kapısının içine giremez. Şimdi bu arkadaşın arkasında kim var, neler var? Bilmiyorum. 

Muhatabım da değil. Tanımıyorum da. O gün katılanlar çok iyi bilir. Ben oradaydım ama 

pozisyonum aynen Eşref Başkanla aynıydı. Hiçbir şey anlamadım. Çünkü basketbol sahasıydı, 

müthiş bir uğultu vardı. Ne dediğini anlamadım, hatta bir yerde de yani bahsedilen kişinin 

CV’sine, geçmişine bakarsanız görürsünüz. Biraz karıştırırsanız, çoğunu kendi de kabul ediyor 

zaten. Bir partinin bir eski görev almış, bir bakanlık yapmış birinin bir şeyine benzetti, benim 

onun adını hatırlamamamı. Olabilir. Herkes, herkesin adını hatırlamak zorunda değil. O gün bir 

tepkiyi koymamamın sebebi, açıkçası yeni bir polemik konusu açmamak. Çünkü Galatasaray en 

başta ben olmak üzere, hepimizden büyük. Biz şu an Galatasarayın sorunlarına odaklanmış 

durumdayız. O kişi kimin sorunu? Bilmiyorum. Benim sorunum değil. Çünkü ben hukuktan 

yanayım. Seçime girerken, Eşref Başkanla neyi savunduysam, ne için yangın çıkarmışsam, bugün 

de aynı görüşteyim. Eşref Başkanın son vurgusunu cevaplamak için geldim. O gün anlayamadık. 

Anormal bir akustik vardı, basketbol sahasında, arkasından ben dinleyince, yani ciddiye alınacak 

konular değil ama maalesef kulübümüzün üyesi, söz hakkı var. Divan Başkanı da hak vermiş, o 

hakkını da istismar etmiş. Çünkü bu kürsüye katkı sunmak için çıkılır. Yani şahsi konuları 

konuşmak için çıkılmaz. Bir diğeri de Divan Başkanım, kendine uygun üslupla zaten çok net bir 

cevap verdi. Hiçbirimize gerek kalmadı. Ben Divan Başkanım, Sayın Aykutalp Derkan’a bu 

süreçteki katkıları için şahsen çok teşekkür ediyorum. Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Eşref Hamamcıoğlu’na ve sayın İkinci Başkanımız Metin Öztürk’e teşekkürler. Beni övücü 

sözler için ama bu koltukta sizin seçmen iradenizle oturduğum için, ben sizlere teşekkür ederim. 

İyi ki varsınız. Orada şöyle bir durum oldu. Salonun fiziki şartlarından dolayı, en ön sırada olan 

Yönetim Kurulu masası ve o günü düşünecek olur, gözünüzde canlandıracak olursanız, Divan 

Başkanlık masası, Yönetim Kurulu masası paraleldi ve konuşmaların %20’si ancak anlaşılıyordu. 

Ben anladığım kısmıyla, o refleks olarak o tepkiyi verdim. Bir Galatasaraylılık duyarlılığı ve 

refleksi ile, hatta Dursun Başkanla göz göze geldiğimizde ne anlayamıyoruz yani ne konuşuluyor 

şeklinde de yönetim masasından da bizim de duymadığımızı, yönetim masasının da duymadığını 

veya yarım yamalak duyduğunu, çünkü anormal bir eko vardı. Bu bir mazeret, excuse değil yani, 

o salonun fiziki şartları, aslında normal toplantılarımızı orada yapmıyoruz. Bir şampiyonluk 

kutlama gününün parçası olarak, orada yaptık. Çünkü biliyorsunuz. Lig, kupa veya her ikisinin 
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birlikte olduğu yıllarda bir ritüel olarak, Florya Metin Oktay tesislerinde bir parti şeklinde o günü 

kutluyoruz. Yine Divan toplantısı da onun bir parçası, piknik de onun bir parçası. Eğer oradaki 

ses düzeninden de ben kendimin sorumluluğunu ortadan kaldıracak değilim. Oradaki fiziki 

şartların yetersizliğinden de o salonu seçmiş biri olarak, kimseye bırakmıyorum. Sizden özür 

diliyorum. Şimdi, şu anda toplantımızı salondan 83 divan üyemiz, 17 kulüp üyemiz, 1 misafirimiz 

ve 3 basın mensubumuz takip ediyorlar. Sıradaki konuşmacımız ile devam ediyoruz. Sayın Hayri 

Kozak buyurun. Ondan sonraki konuşmacımız, hazır olması açısından, Sayın Can Çobanoğlu. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi müsaade ederseniz ben şu 10 dakikamı kendi inisiyatifime kullanayım. Ama bir tek ricam 

var. Benim sözümü kesmeyin. Bu kadar. Şimdi  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Mikrofona yaklaşır mısınız? 

 

Hayri Kozak 

Şimdi ben 57 sene kulüp, yaklaşık 40 sene de divan olmak üzere hemen hemen hiç toplantıya, 

kulüp dahil, her toplantıda veya %95’inde konuştum. Böyle bir sapık biriyim ben. Yok, yok. Doğru 

adam yapmaz ki bunu? Yapar mı? Değil mi yapmaz Başkan. Evvela şunu söyleyeyim. Bayağı uzun 

bir süre arkadaşlar. Hep de buradayız, hep de laf eder, dan dan. Ya ben bu kadar sene zarfında, 

böylesine radikal, böylesine net bir konuşma kısıtlaması, ne duydum. Ne işittim. Hayretler 

içindeyim. Bir tek şeyini de soracağım. Sayın Başkan acaba bu kararınız, tamamen siz ve 

arkadaşlarınızın mı bir kararı mı? Yoksa yönetimle yapılmış bir toplantının kararı mı? Net cevap 

istiyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sadece şunu söyleyeyim, yani.  

 

Hayri Kozak 

Hayır. Net, net. Evet, hayır. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Karar yok. Bir öneri. Ben geçmiş bütün, rahmetli Kemal Onar’ın bütün tutanakları 

topladığı şeylerde, süre kısıtlama veya konuşmacı kısıtlama önergeleri ve bunların kabul edilip, 

genel kurulda oylandığını da gördüm. Bu dediğim olay, tüzüğümüz gereği zaten böyle bir şey 

olamaz. Ben gönüllü süre kısıtlaması, bu tamamen Divan Başkanlığının takdiridir ve Divan 

Başkanlığı sizlerin oylarıyla seçilmiş bir otonom kurum olarak, yönetim dahil kimsenin etkisi 

altında değildir.  

 

Hayri Kozak 

Tabii. Hepimiz dahil.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hepimiz. Tabii.  

 

Hayri Kozak 

Önünüzdeyiz zaten de.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Hayır. Estağfurullah. Burada bir emir konuta zinciri yok. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi, bunu, eniştem beni niye, affedersiniz ben arada argo kullanırım ben. Yani ben eniştem 

bizi niye öptü diyorum ben? 3 sene sayın Başkanımın yardımcılığını yapmış, bayağı deneyim 

sağlanacak bir şey, defalarca Divan toplantılarını yaşamış, en gerginlerini de yaşamış. Şimdi de 

uzun zamandır bizim Başkanlığımızı yapıyor sayın arkadaşımız. Aniden geliyor. Bundan sonra şu, 

şu, şu, bir maç 90 dakikadır. Burada bu kadar olmaz. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Bu bir öneri. Bir yanlış anlaşılma var. Ben gönüllü süre kısıtlama önerimi bundan belki 5 

toplantı önce de söyledim. Toplantı verimi, toplantının akışı, ilginin dağılmaması, etkili sunum, 

tekliflerinin, görseller ve şey, kullanılması şeklinde. Bu benim şu anda icat ettiğim bir olay değil 

yani. Bir öneri. Karar yok.  

 

Hayri Kozak 

Tam aksine. Tamamen icat ettirdiğiniz bu. Ne alaka var, durup dururken, ben çıkarım 10 dakikayı 

da doldururum, sizin... dersiniz ki beni uyarırsınız, yeter diye. Sonra ama biz yerimizde otururken 

herkes, haberiniz olsun, çıktı, bundan sonra böyle dediniz siz, işte bu kadar insan var. Ben yanlış 

söylüyorsam, hepsi beni düzeltsinler kardeşim. İnsan düşünür, çok ciddi bir şey söylediğiniz. 

Bakınız, divanın toplantı süresinin sınırlı olması gerektiği görüşünü ifade ettiniz değil mi? Ben 

size bir şey söyleyeyim mi? Divan toplantıları Galatasaray’ın en uzun tartışmalı toplantısı 

yapılması gereken nüvedir. Neden biliyor musunuz? Bu divanın mevcutları, bu divanın burada 

olanları, olmayanları. Bu kulübün yaşlılarıdır ve danışma konseyidir. Yönetim bir şey yapacaksa, 

ona hesap soracak nüvedir burası. Siz hangi hadle buna 90 dakika, 80 dakika ve karşılaştırmaya 

bakın. Bir futbol maçı bile 90 dakika sürmez. Aaa, basket maçı da 40 dakika sürüyor, hangisini 

dikkate alacaksınız siz. Şimdi ben burada konuşmayacağım.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Buyurun yaklaşın. 

 

Hayri Kozak 

Hayır. Tabii izahat veriyoruz. Benim sesim yüksek çıkıyor, telafi etmek için. Şimdi ben niye geldim 

buraya? Ben her zaman yaptığım gibi, sizleri, hep inancım gibi, ben o demin söylediğim gerek 

kulüp üyeliğimde gerek buradaki üyeliğimde hep bu konuşmalarım sebebi, bir tektir arkadaşlar, 
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zaten bundan sonra beni fazla görmeyeceksiniz. Ama bir tektir. Ben o süreç boyunca, ben bir 

hak iddiai de değilim. Fazla edilmiş bir adam da değilim. Ama ben incelerim. Ben dersimi 

çalışırım, ben Galatasaraya saygım vardır benim ve ben Galatasarayın üyesi olduysam, bu 

Türkiye'nin en önemli, en saygın, toplum kuruluşlarından birine üye olurum diye heyecanla genç 

yaşımda üye olmuşum, bizim sorumluluklarımız vardır arkadaşlar, sizlerin daha fazla 

sorumluluğu vardır, benimle beraber. Soruyorum size, ben şimdi son zamanlarda o kadar 

çalışmışlığımın şeyinde, daha 10 dakikam dolmadı değil mi? Şimdi çeşitli sohbetlerde, ben 

arkadaşlarıma, kim olursa olsun, Galatasaraylı falan filan diye, bizim 17 bin tane üyemiz var. 11 

bin tanesi yaklaşık. Hak, imza, oy hakkı olan arkadaşlarımız. Size bir soru soruyorum diyorum, 

tek bir soru. Tek bir soru. Bu kadar üye size soruyorum? Bu kadar üye, Galatasaray seviyesindeki 

bir toplumda, acaba kulüpleri ile ilgili olan, bakın yani x, küçük adedi alayım. 11 bin kişi içinde 

kulüpleri ile ilgili olan, dikkat edin. İlgilinin kapsamı çok geniştir. Bir kulüp üyesiyseniz, evvela 

sizin önünüzde bir tüzük vardır. Ondan sonra sizin bir üyelik sorumluluklarınız vardır. Hepimiz 

için söylüyorum. Kaç kişi vardır dedim. Bunu en az 50 defa, 50 değişik ortamda sordum. Hepsi 

ne dedi biliyor musunuz? Kimisi dedi, tabii benim fazla bir adet düşündüğümü ifade ettikleri, 

onlar düşürmeye çalışarak cevap verdiler. Birisi dedi 300, birisi ... ama hiç kimse, yanına bile 

yanaşamadı, 500’ün üzerine çıkan olmadı. Ben de onlara söyledim. Siz de itiraz edebilirsiniz. Ben 

söyleyeyim de burada. 10 kişiyi geçmez. Benim anladığım ilgi budur. Onun için onca sene ben 

yüzümü karartarak, huzurunuza çıktım. Çünkü söylediklerime güvenerek çıktım. Ben çalışmışım, 

bir dersimi çalışmışım, doğru bulmuşum, amaç benim çok sevgili büyüklerim ve arkadaşlarımla 

bunu paylaşmak. Bunca senedir vallahi, billahi bunun için ben karşınızda şempanze gibi her 

zaman buradayım yahu. Çıkmış bana 5 dakika zaman tutuyor ya. Bunu dahi anlamamış bu 

kardeşim. Şimdi bakın ben bundan sonra burada olmayacağım. Ama Galatasarayın da 

tepesinden eksik olmayacağım. Bundan sonra benim başvuracağım çok yer var konuşmak için. 

YouTube’lar, şeyler. Bir günde hiç mütevazi olmadan söyleyeyim size, 15 yerde çıkabilirim. Öyle 

mi olsun? Ben şimdi bunun içinde, Galatasarayın reel durumunu sunacaktım size, böyle. 

Şampiyonluk, manpiyonluk. Icardi, Galatasaray’ın en büyük, en büyük olayı şu anda. Mutluyuz. 

İşte köylere, kasabalara gidiyoruz, sahte kupalar elimizde. Orijinalini oraya götürmüyoruz. 

Büyük şehirlere gittiğimizde götürüyoruz filan, biliyorsunuz, siz de bilirsiniz bunu. Böyle bir 

komedi olur mu ya? Böyle bir komedi olur mu kardeşim? Halen devam ediyor kutlamalar. Halen. 

Ne yapıyorsun? Konu. Şampiyon olduk. Tamam. Ya. Ama bir sınırı var ya. Biz Galatasarayız 

kardeşim. Biz Galatasarayız ya. Ben yakıştıramadım. İkincisi de ikincisi de bir Icardi’miz var. Icardi 

aşağı, Icardi yukarı. Yani bir şampiyonluk ve bir Icardi. Bizim gündemimiz oldu. Şimdi galiba 

Icardi’yi geri getiriyormuşuz, yani bize, kıyamet kopuyor. Yahu Galatasaray Icardi ile ve bir 

şampiyonlukla mı değerlendirilecek? Allah’ınızı seversiniz, yakışır mı bu ya? Ben kendime 

yakıştıramıyorum. Utanarak söylüyorum karşınızda bunun sorumluluğunu da alarak 

söylüyorum. Şunun için de öğrenmemiz gereken neler var ya. Gırtlağımıza kadar borç içindeyiz. 

Diğer büyük kulüplerin olduğu gibi. Ben diğer büyük kulüpleri niye söylüyorsun derseniz. Cevap 

şudur. Ben söylerim. Onlar beni ilgilendirmez. Çünkü onlar da batmış durumda. Ben bu 

ukalalığımı sürdürerek, dört büyük kulübün Başkanına da evvelki sene bu mealde çok detaylı bir 

yazı gönderdim ve onları okuyun, hep beraber hareket edin. Bankalar Birliği ile mukaveleyi 

yaparken 4 büyük kulüpleri, karşınızdakilere çıkarken masada, otururken, siz 4 büyük kulübün 



18 
 

taraftarını arkanıza, yani milyonları temsil ederek oturacaksınız. Saçma sapan mukaveleler 

yapmayın dedim bunlara yazılı olarak. Tabii biz mütevazi bir Hayri Kozak’ız. Geldi, gitti, işte. 

Şimdi biz bekliyoruz. Şeyin 2 milyon küsur borcumuz var. Bankalar Birliğine, yakında ikinci vade 

geliyor. Onu da artık Levent kardeşim parayı hazırlayabilirse bilmem. Bunun dışında burada çok 

şey var. Keyifle anlatacaktım. Ben bunları alıyorum. Ama burada ne olduğunu siz benden 

duyacaksınız. Size başarılar diliyorum, sevgili dostlarım. Bir defa, bir defa bana, beni disipline 

verdi, buranın Başkanı. Beni disipline verdi. Benim onurumla, haysiyetimle oynadı. Ve dedim ki, 

benim için bitmiştir. Ben dedim. Şimdi ilk defa da size de söylüyorum. Kimseyle oynatmam. Ve 

beni aldı, beni beni. Gelsin de benim yüzüme, sizin huzurunuzda söylesin. Ayıptır. Bir, bir, iki, iki, 

şimdi en sonunda ben mesela evvelki gün ben şeydeydim, Büyükçekmece’de, sayın Başkan iki 

defa gittim dedi. Son, siz de duydunuz. Başlatıyoruz orayı dedi. Evet, orası başlamış. Ne var orada 

biliyor musunuz? Bütün dönüm arazi, daha önceki toplantıda uyardım da kendilerini. 

Sürülmüştü. Ben 2 ay evvel oraya bir daha gittim. Ben giderim, deliyim ben. İki ay evvel yine 

sürülmüştü, uyardım. Şimdi ne durumda biliyor musunuz? Fotoğrafları burada. İsteyen gelsin 

bende görsün. O sürülen yerler ekilmiş, o kafadan Galatasaray’ın bir pilonu var. Yıllar önce 

kiralandığı zaman işte söz alındığı zaman dikilmiş, ucunda bir Galatasaray tabelası, rengi de 

kalmamış. Ne olduğunu bilmiyorum. Ben anladım ne olduğunu? Sallanıyor, orada da şey. Biz de 

burada Divan Kuruluna, genel kurula diyoruz ki, en sonunda işte Büyükçekmece’de aldığı harika 

arazimizi harekete geçireceğiz diyoruz. Ya biz aptal mıyız? Sen düşünmüyor musun biri gider de 

görür orayı. Koca kulübün Başkanısın. Onlar suskun duruyor diye, senin haddine mi? Yani. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Başkan burada yok. Had olayı vesaire lütfen, lütfen konuşmalarımıza dikkat edelim Sayın 

Hayri Kozak.  

 

Hayri Kozak 

Tamam. Tamam. Yol disiplin değil midir? Ben ona alışkınım gitmeye. Artık ipler koptu. Efendim 

hepinize bütün söylediklerime inanarak, hepinize mutlu Galatasaray yaşamı dilerim. Hoşça 

kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Buyurun.  

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Kusura bakmayın tekrar huzurunuza geldim. Hayri abim, hepimiz için çok kıymetli. Bizim, çok 

özel ağabeyimiz, sadece disiplinle ilgili, yoksa konuşmacıların haklarını almak istemiyorum. Çok 

kısa, tüzüğü okuyayım. Hayri ağabeyin disipline sevkiyle ilgili bir üyemiz başvuruda bulundu. Bu 

arada kısa bir şey söyleyeyim. Biliyorsunuz, hatırlarsınız, bir sene önce, bir önceki Başkanımızın 

bulunduğu bir oturumda Galatasaray Adasının 30 yıl Başkanlığını yapmış, benim rahmetli 

babamla, şey, müdürlüğünü yapmış benim rahmetli babamla ilgili, kapıcı Süleyman, düdükçü 

Süleyman dendi. Ben bununla ilgili bile başvuruda bulunmadım. Hayri ağabeyin hassasiyetini 

anlıyorum. Sadece şöyle bir tüzük maddesi var Hayri abi. Farklı yorumlamış olabiliriz. Okuyayım 
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ki bir yanlışlık olmasın. Çünkü Hayri ağabeyimiz bizim için hakikaten çok değerli. Yönetim 

Kurulunun yükümlülüğü, tüzük madde 111. Yönetim Kurulu işbu tüzüğün 110.1 maddesi 

uyarınca, yapılan başvuruları, en geç 15 gün içinde, disiplin kuruluna sevk etmekle yükümlüdür. 

İşaretledim Hayri ağabeyim vereceğim. Bir saniye, bir devamını da okuyayım abi, izninizle. Farklı 

yorumluyor olabiliriz. 3’üncü paragrafta diyor ki, disiplin 110.1 maddesine göre yapılan 

başvurularda, yani Yönetim Kurulu disipline gönderdi. Sevk etmekle yükümlüdür diyor. Sonra 

disiplin kurulu ne yapar onu yazıyor. Disiplin kurulu 110.1 maddesine göre yapılan başvurularda 

öncelikle başvuruda bulunan üyenin yaptığı başvurunun doğrudan kendisi ile ilgili olup 

olmadığına bakar, ilgili olmadığı sonucuna varırsa, esasa girmeden başvuruyu reddeder. Aynen 

de böyle olmuş. Hayri ağabey asla çağrılmamış, asla dinlenmemiş. Esastan başvuru ret olmuştur. 

Saygılarımı sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Buyurun. Sayın Hayri Kozak kayda geçmiyor. Nokta, nokta olarak çünkü ondan sonra, bant 

çözümlemelerine geliyor. Yok. Hayri ağabey, kendini gayet güzel ifade ediyor. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi bakın, hemen bitiriyorum ben. 110’uncu sayfa, bu tüzükte disiplin yaptırımlarının 

uygulanmasını gerektiren söylem, eylem ve durumdan birinin yapılması halinde, disiplin 

kuruluna başvuru aşağıdaki yazılı kişi ve kurullarca belirlenen usullerde yapılır. Üye, üye yani 

şikâyet eden, ancak kendisini ilgilendiren bir olay ile sevgili kardeşim, olay hakkında Yönetim 

Kuruluna aracılığı ile ancak kendisini ilgilendiren. Efendim.  

 

....... Disiplin kurulu buna bakarak reddetmiş zaten. 

 

Hayri Kozak 

Evet, disipline bile gitmiyor burada. Siz de sabırlısınız. Neyse. Ben söyledim. Herkese, o arkadaş 

da okusun. Tamam.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Konu anlaşılmıştır.  

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Kusura bakmayın çok teşekkür ederiz. Akışta, lütfen devam edelim. Kusura bakmayın Divan 

Başkanım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Şimdi malumunuz, tüzüğümüz değişti. Tüzük değişikliği ile ilgili ben özellikle bundan sonraki 

takvimi kısaca hatırlatmak istiyorum. Tüzüğümüzün yürürlüğe ve önümüzdeki dönem takvimini 

düzenleyen maddesini aynen okumak istiyorum. Daha sonra uygun görürse hukukçu üyemiz 

Sayın Can Natan’dan da katkı isteyebilirim, eğer kendisi uygun görürse. Tüzük taslağımızın artık 

tadil tasarısı ama kesinleştiği için tüzüğümüze derç edilmiştir. Yürürlük ve geçici maddeler. 
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Geçici madde 1. Bu tüzükte 2023 yılında yapılan değişiklikler, genel kurul tarafından kabulü ile 

yürürlüğe girer. Ancak 31.12.2022 tarihinde sona eren, 2022 yılı mali yılı ile 146’ncı madde 

uyarınca, 1 Haziran – 31 Mayıs olarak güncellenen kulüp mali yılı göz önünde bulundurularak 1 

Ocak 2023 – 31 Mayıs 2023 dönemine ait özel bir mali dönem uygulanır. Yani biz 1 Haziran’la 

ilgili yeni mali döneme, 1 Haziran 2023’te başladık. Takip eden yılın 2024’ün 31 Mayıs’ında artık, 

mayıs takvimini uygulayacağız. Sportife paralel olarak. Şimdi demek ki biz şu anda 5 aylık dönemi 

kapattık, zaten sayın muhasip üyemiz de o 5 aylık kulübün hesabını burada verdi.  

Tüzük değişikliği kabul edilen olağan genel kurul toplantısı takvimi, 31 Mayıs 2023 tarihinde sona 

erecek mali dönemden itibaren uygulanır. Yani şu anda uyguluyoruz. Tüzük değişikliğini. Bu 

takvime göre. 2023’ün Ekim ayının ilk yarısında gerçekleşecek olan genel kurul toplantısında, 

yani yaz dönemi bitip, eylül, ekim ayında biz ekimin ilk yarısında bu geçtiğimiz 5 aylık özel 

dönemin, özel ara dönemin, özel mali ara dönemin hesabını vereceğiz ve yönetim buradan 

ibraya girecek. Birleşik ibraya, yani idari, mali değil, bütünleşik ibraya girecek. Tekrarlıyorum. 

2023 yılının Ekim ayının ilk yarısında gerçekleşecek olağan genel kurul toplantısında 1 Ocak 2023 

– 31 Mayıs 2023 özel dönemi için, Yönetim Kurulu faaliyet ve Denetim Kurulu raporları görüşülür 

ve ilgili kurulların ibrası, tüzük, değişen tüzüğümüze göre, tek bir ibra ile yapılır.  

Bu tüzükte 2023 yılında yapılan değişikliklerin yürürlüğe girmesinden sonraki ilk olağan seçimli 

genel kurul toplantısı, Mayıs 2024’te ve ilk Divan Kurulu seçimi de Mart 2024’de düzenlenir. Yani 

şunu söylüyoruz. Bizim Ekim ayının bu yılın Ekim ayının 2023 Ekim’in ilk yarısında bir yıllık genel 

kurul yapacağız. Ve yönetim 5 aylık özel dönem için, kapanan, ibra olacak. Ondan sonra 2024’e 

geçeceğiz. 2024’ün Mart’ında ilk iki yıllığına süreler malum, 2 yıla indi Yönetim Kurulu süreleri. 

Divan Başkanlığı seçimi olacak. Mart ayının, Mart 2024’ün ilk yarısında Divan Başkanlığı seçimi 

olacak. Ondan sonra Nisan ayına geçeceğiz. Değişen tüzüğümüze göre, önümüzdeki dönemin, 

yani 1 Haziran’da başlayacak dönemin bütçe genel kurulu olacak. Ve mayıs sonunda da yönetim 

süresi doluyor. Başkanlık, Yönetim Kurulu ve Yönetim Kuruluna bağlı kurullar seçimi olacak. Yani 

önümüzde yoğun bir takvim var.  

Ben kendimle ilgili sadece şunu söyleyeyim. Bizim toplantılarımızın verimi çok önemli. Ama siz 

şunu derseniz, 24 saat konuşalım. Konuşuruz. Ben alışığım, bu kürsüde 16 saat, 24 saat, 8 saat, 

5 saat oturmaya alışığım. Burada kararı siz vereceksiniz. Siz alışık mısınız? Ekranları başında canlı 

yayında izleyen üyelerimiz, saygıdeğer üyelerimiz alışık mı? Çünkü 2 günlük bir genel kurul, 

kulübümüze onarılmaz bir zarar verdi. Ama şunu yaparız. Olağan Divan toplantılarımız dışında, 

özel gündemle, olağanüstü Divan toplantısı değil, çalıştay yaparız. Tüzük için yaparız, 2 gün. Alt 

yapı gündemli yaparız. Sponsorluklar gündemli yaparız, mağazacılık gündemli yaparız. Fakat bu 

bir çalıştaydır. Kimse de katılmaya mecbur değildir. Gönüllülük esasında gelinir. Basit bir 

cateringle iki gün, enine boyuna bütün detaylarını tartışırız. Fakat böyle bir toplantının, çağın 

hızı da düşünülerek, benimki öneridir. Daha verimli olacağını düşünmekteyim. Ama karar sizin. 

Tüzükte de şu anda konuşma sürelerini kısıtlamadık. Ama toplantı verimi çok önemli. Ben 

şahsen kendimi örnek vermek istemiyorum. Divan Kurulunun faaliyet raporunu 3 dakikada 

sundum. İstesem ağdalı bir şekilde, grafikleri de açıklayarak 45 dakika da konuşabilirim. 

Dokümante edip yayınladığımız için, özetin özetini 3 dakikada sundum. Kimseyi örnek 

vermiyorum. Galatasaraya kimse örnek olamaz. Çünkü biz eşi benzeri olmayan bir eğitim 

kurumundan çıkmış bir özel spor kulübüyüz. Ama videolarını görürsünüz. Yeni Zelanda 
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başbakanının 3 dakikada bir yıllık faaliyetini özetleyen videolarda, şeyde dolaşmaktadır yani. 

Karar sizin, toplantıların süresini belirleyecek olan da sizin sabrınızdır. Ben şimdilik bu kadar 

söylemekle yetiniyorum. Sıradaki konuşmacımız Sayın Can Çobanoğlu. Arkasından Sayın Ömer 

Tümay. 

 

Can Çobanoğlu 

Saygıdeğer Divan Başkanım, değerli heyeti, Kulüp Başkanlarım, kulüp yönetimi, sevgili, değerli 

arkadaşlarım, divanın saygıdeğer üyeleri ve bizi televizyonlarının başında dinleyen değerli 

Galatasaraylılar, Hayri ağabeyin ısıttığı kürsüde sizlere kısaca hitap etmek için, 

huzurlarınızdayım. Söz verdiğiniz için de teşekkür ediyorum sayın Başkan. Elbet ki, bu kürsü, hür 

bir kürsü ve bu kürsüden herkes, her dilediğini, sayın Divan Başkanımızın söylediği biçimde, belki 

atış serbest şeklinde değil ama Galatasarayın lehine olacak şekilde ifade etmeye çalışıyorlar. Biz 

Kemal Onar ağabeyin dönemini de çok iyi hatırlayarak, buralara kadar geldik. Dolayısıyla Hayri 

ağabeyin ben bundan sonra yokum demesini de çok da içime sindiremedim. Çünkü Galatasaray 

terk edilebilir veya ilgi kesilebilir bir yer değildir. Hepimiz Galatasarayın iyiliği için buradayız ve 

ben inanıyorum ki, bütün konuşmacıların yaptıkları konuşmada sayın ve değerli yönetime, 

katkıları olacak, zaten kendileri de her yapılan konuşmayı izliyorum, gayet dikkatlice not 

alıyorlar. Önemli hamleler yaptı Galatasaray, elbet ki şu andaki Yönetim Kurulu ve üyeleri, 

biliyorsunuz aslında ülkemiz seçim atmosferi ve onun arkasından gelen ekonomik sıkıntıları 

yaşarken ve diğer kulüpler çok ciddi bir sponsorluk arayışındayken, peş peşe önemli sponsorluk 

anlaşmaları yaptı. Bunu biri Rams, biraz önce ifade ettiğiniz gibi, bir diğeri Sixt, şimdi Socar ve 

Medicana ile yapılan ve Garanti bankası ile yapılan iş ortaklığı, bunların toplam maliyetleri, çok 

ciddi ve katkı sağlayacak şekilde. Ben özellikle Yönetim Kuruluna bu konuda teşekkür ediyorum. 

Diğer kulüplere nazaran, bu kadar elinizi çabuk tutarak ve bu kadar yüksek montanda önemli bir 

başarıya ve iş birliğine imza attığınız için, umuyorum ki, bu sponsorluk anlaşmaları sadece kâğıt 

üzerinde yapılıp para alışverişi ile sınırlı kalmaz, bunlar iş ortaklığı ve bundan sonraki yatırımlar 

konusunda da çünkü firmaları tanıyorum, özellikle Rams’ın Türkiye'ye yeni girdiğini büyük bir 

inşaat firması olduğunu ve sahiplerini de biliyorum, önemli bir işbirliğine de devam edeceğinizi 

düşünüyorum. Bu konuda öncelikle tebriklerimi sizlere sunmak isterim. Ve paylaşmak isterim. 

Ancak unutmamamız gereken bir konu. Bir önceki yönetimde, stat biliyorsunuz, biliyorsunuz 

burası Türk Telekom Arenaydı. Ve bir önceki yönetim Türk Telekom Arenanın sözleşmesi 

bittikten sonra, bir sponsor arayışına girdi. Gelirlerken önemli seyahat, uçak şirketleri, havayolu 

şirketleri geliyor dendi. İşte paralar havada uçuştu, bunların hiçbir tanesi olmadı. O dönemde 

taşın altına elini koyup, her an bozulma şartını da sözleşmesine yazarak, stada isim hakkını 

veren, Erden Timur’a ben buradan bir kez daha teşekkür etmek istiyorum ve öncelikli olarak da 

bu sözleşmede, aslında benim bildiğim kadarıyla yanılıyorsam lütfen siz düzeltin. Nef’in 

sözleşmesi sürerken, yeni gelen anlaşmanın daha Galatasarayın lehine, mali tablolara 

yansıyacak şekilde bir anlaşma olduğu için, kendi anlaşması feshedildi. Zaten böyle de bir madde 

vardı. Bildiğim kadarıyla. Erden Timur kardeşimden sonra da Rezan Epözdemir kardeşime de 

teşekkür ediyorum. Belki de fitili ateşleyen diğer bir üyemiz de oydu. Bir firma adına değil, ancak 

kendisi adına yapılan tekliflerden %30 daha fazlasını temin etmek üzere, Yönetim Kuruluna bir 

teklif verdi. Şimdi Galatasarayın büyüklüğü burada, Galatasaray hiçbir zaman yolda yalnız 
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yürüyen bir kulüp değil, ayrıca dayanışmaların da son derece sağlıklı, bilerek ve ortaya bir vizyon 

koyarak yapar. Şimdi vizyon demişken, sizlerle şunu paylaşmak istiyorum. Aslında ben bugün 

konuşmama bir başka konuyla başlayacaktım ama, değerli dostum bir önceki Divan Başkanımız 

sayın Hamamcıoğlu o konuya değinince, ben çok kısa değineceğim. Bu kürsünün yayın olarak 

herkese ulaşan bir kürsü olduğunu ve buradaki konuşmalarımızın Galatasaray adına beyan 

edilmiş konuşmalar olduğunu unutmadan lütfen kürsüyü kullanalım diye daha önceki Divan 

toplantılarında da beyanda bulunmuştum. Sizlerle paylaşmıştım. Yönetim Kurulundan randevu 

alarak, eğer çok gizli kalması gereken bir konumuz varsa, Yönetim Kurulu bu konuda, Başkan ve 

Yönetim Kurulu üyelerinin, randevu verdiğini de ben kendilerine çeşitli defalar sorular yönelttim 

ve görüştüğümü de söylemiştim. Ancak biraz önce adını zikrettiği, sayın Hamamcıoğlu’nun, 

arkadaşımız, kürsüde çok talihsiz birtakım açıklamalar yaptı. Sayın Hamamcıoğlu hem ironi ile 

hem Galatasaray kültürüne yakışır bir biçimde kendisine eleştirisini getirdi. Ben de Sportif tarafı 

ile ilgili şunu söylemek istiyorum. Biliyorsunuz Futbol Federasyonu seçimleri oldu ve Futbol 

Federasyonu 328 tane delegesi olmasına rağmen, 191 katılım ile 160 civarı oyla seçilen, Yönetim 

Kurulunun da 123 oyla seçildiği bir Futbol Federasyonu. Dolayısıyla çok sağlam temeller üzerine 

oturmuş bir Futbol Federasyonu değil. Adı geçen arkadaşımız bu Futbol Federasyonunun da 

olduğu dönemlerle ilgili birtakım iddialarda bulundu. Bunların en vahim olanı da MHK Başkanı 

ve MHK ile ilgili açtığı dava veya onlara dava açıp ürküttüğü ve Galatasarayın Ankaragücü 

maçında 9 sarı kart sınırında oyuncu ile çıkmış olmasına rağmen son maçımız olan, burada 

hepimiz için çok önemli ve bize gurur veren son maçımıza sarı kart cezalı hiçbir oyuncusu 

olmadan çıkmasını temin ettiği yönündeydi. Külliyen yalan. Külliyen yalan. Değerli dostlar, ben 

bu işin profesyoneliyim ve senelerce Futbol Federasyonunda çalıştım. Türkiye Futbol 

Federasyonu bu yerel mahkemelerin veya yüksek mahkemelerin denetimi altında değildir. 

Dernekle ilgili bir iş yapabilirsiniz. Dernekler kanunu ve medeni kanunla ilgili bir şey 

yapabilirsiniz. Ancak spor tarafıyla ilgili konuştuğunuz her şey palavradır. Türkiye Futbol 

Federasyonunun yargılamalarının sonundaki yer tahkim kuruludur, verdiği kararlar da kesindir. 

Dolayısıyla bu arkadaşımızın gidip istinafta veya diğer mahkemelerde açtığı davaların, Lale Orta 

hanımefendi, MHK Başkanı veya MHK’nın diğer üyelerinin hiçbir şekilde bağlayıcı olmadığını 

buradan sizlere beyan ediyorum. Diğer kulüplere de bunu duyurmak istiyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Can Çobanoğlu. Bu konu gayet net anlaşıldı. Futbol Federasyonu seçimleri vesairede şey 

olduğuna göre, biz kendi gündemimize dönelim lütfen. 

 

Can Çobanoğlu 

Dönüyorum, bu şunun için önemli. Son dönemde şöyle bir algı oluştu. Efendim Galatasaray 

korunuyor, bu bundan sonra da olacak. Bu sene de olacak sayın Başkan, o yüzden detaylı olarak 

açıklıyorum. Galatasaray korunduğu için, Galatasaray şampiyonluk yolunda daha rahat gidiyor. 

Böyle bir şey yok. Galatasarayın hakem hatalarıyla kaybettiği puanlar ortadadır. Galatasarayın 

da kimse tarafından kollanıp kayırılmasına da ihtiyacı yoktur. Orası meydan. Şurada oynanan 

maçı hatırlıyorsunuz. Son maçımızı da hatırlıyorsunuz. Buraya kadar gelen takımın içerisindeki 

arkadaşlarımızın da emeğini kimse bir mahkeme masalıyla çalmaya da çalışmasın. Ayrıca 
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Galatasarayın vizyonu, mahkemelerden geçen bir vizyon ve Galatasarayın gelecek inşası da 

mahkeme koridorlarında katiyen olmamıştır. Bir diğer konu da kısaca şunu söyleyeyim ve 

bitiriyorum sayın Başkan. Şampiyonluk sadece Başkan, Yönetim Kurulu, teknik direktör 

tarafından ortaya konulmuş, sonucu alınmış bir başarı hikayesi değildir. Ben iş seyahati 

nedeniyle geçen toplantıya katılamadığım için, bir borç olarak şunu paylaşmak istiyorum. 

Sizlerden de sonra bir alkış rica edeceğim. Bu işlerin profesyoneli ve senelerce içinde olmuş biri 

olarak şunu söylemek istiyorum. Bu bir ekip işidir. Bizim futbol takımımızın kalbi Florya’dır. 

Florya’nın doğru işlemesi ile futbol takımımız o şampiyonluğa giden yolda önemli engelleri 

aşmıştır. Burada özellikle çok ismini zikretmediğimiz Cenk Ergün ve Uğur Yıldız kardeşime ve alt 

yapı koordinatörümüz Emir Kıvırcık ki, aileden Galatasaraylı olduğunu hepimiz biliyoruz. Emir 

Kıvırcık kardeşime, scout ekibinde Emre kardeşime, Utkucan, Emre Utkucan kardeşime, Sabit 

Sır, Florya tesis müdürüne, sağlık ekibinin başındaki Yener İnce’ye ve çok geniş bir fizyoterapist 

ve masör ekibi var. Onlara. Çimci Cengiz Çelik, Metin, Cengiz Polat, Metin Çelik, Durmuş 

Gündoğdu, Fevzi Kuvvetli, Bayram Çotukoğlu, Cennet Ateş, ahçısından, çimcisine kadar bu işte 

herkesin emeği vardır. Sadece birinin hata yapması, sadece çimcinin orada bir kötü bakım 

yapması birçok sakatlığa sebep olabilirdi. Sağlık ekibinin yanlışları, birçok sakatlığa sebep 

olabilirdi. Ben dolayısıyla şampiyonlukta emeği geçen bu emekçi arkadaşlarıma da sizlerden 

alkış rica ediyorum. Beni dinlediğiniz için de son derece teşekkür ediyorum. Sağ olun sayın 

Başkanım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Bizim merak edilen divan üyeleriyle ilgili indirimli kombine ve 

otopark uygulaması malum devam etmektedir. Ben kısa bir bilgilendirme yapayım. Yaklaşık 280 

civarında, o 300’ü de buldu. Geçen sene 171 başvuru almıştık, Divan Kurulu üyelerimizden. Bu 

sene 300 başvuru oldu ve bizim kulüp üyelerimizle birlikte oradaki 400 kişilik yerimiz doldu. Bu 

kombineler, ilgili üyelerimizin passo.com hesaplarına tanımlandı. Gerek elektronik ortamda 

gerekse onlara bilgilendirme mesajı da çekildi. Fiziksel olarak stada, kombine ofisine gelip, önce 

kombinelerini yenileyecekler. Sonra Yönetim Kurulumuzun alacağı, indirimli otopark kartı 

kararından sonra da bir 10 gün sonra da divan otopark kartlarını yenileyebilecekler. Yani bütün 

bu işlemler Temmuz sonu bitmiş olacak. İçerideki ilk iç saha maçımızda, ikinci ön eleme maçı, 

rövanş maçı olan, 2 Ağustos, 1 ya da 2 Ağustos tarihi, yani yoksa biz Temmuz’un sonuna kadar 

bu işlemi bitirmiş olacağız. Bu arada ben de bir teşekkür faslı açıldığına göre, teşekkür mevsimi. 

Şampiyon olmamızla birlikte, 23’üncü şampiyonlukla birlikte, bayraklarımız, İstanbul'daki 3 

köprüye ve özel olarak da Çanakkale köprüsüne asıldı. Bu konuda emeği geçenlere ve özellikle 

bu konuda genel sekreterlik personeline ve özellikle de dış takip sorumlumuz Ali Ünver’e 

teşekkürü borç biliriz. Bir alkış rica ederim. 

Şimdi şu an itibariyle 87 divan üyemiz salonda bulunmaktadır. Eğer store’un karşısındaki girişten 

girip de yaka kartını alamamış divan üyelerimiz varsa, kayıtlarını yaptırsınlar, yani katılım 

çizelgesinde isimleri bulunsun. Çünkü o taraftan girenler, müze kapısında bizim ana kayıt 

masamız. Orayı muhtemelen pas geçmişlerdir. Ben tahmin ediyorum bir 100’e yakın üyemiz var. 

Şimdi sıradaki iki konuşmacımız, önce Sayın Ömer Tümay, sonra Sayın Serhat Özalemdar. 
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Ömer Tümay 

Sayın Divan Başkanım, kıymetli Divan Heyeti mensupları, değerli Yönetim Kurulumuz ve siz 

değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Şimdi 100’üncü yılda şampiyon olduk. 

Ve bunun coşkusunu hep beraber yaşadık, yaşamaya da devam ediyoruz. Burada emeği geçen 

herkese, Kulüp Başkanından, yönetiminden, bize bu takımın oluşmasında büyük aksiyon alan 

Erden Timur’dan tribündeki taraftara kadar herkese teşekkür ederim. Hakikaten çok zor bir 

sezondu. Spor yapanlar, takım oyunlarında, sporculuğu olanlar gayet iyi bilir. Sezonda iki defa 

kesintiye uğradı lig. Biri olağan bir sebep. Beklediğimiz bir şey. Dünya şampiyonası. Diğeri ise, 

bizi derin yasa boğan deprem nedeniyle. Bu iki defa uzun ara, şampiyonluğa oynayan 

takımlarda, ritim bozukluğuna yol açabilir. Galatasaray bunu çok iyi geçti. Bu ritimden bir şey 

kaybetmedi. Kaldı ki rakiplerimiz bunun bedellerini gayet şey, ödediler. Zaten izledik. Şimdi 

şampiyon olduk. Tamam okey. Fakat biraz bunun kamera arkası derler ya, biraz oralara bakıp, 

oralardan birtakım dersler almamız lazım. Çünkü biz bu sene. 2 kulvar değil, 3 kulvarda 

mücadele edeceğiz. Ne demek istiyorum? İdari olarak ve iletişim olarak, birtakım sıkıntılar 

yaşadık. Bunun sebeplerini de söyleyeceğim. Önce bunlar nelerdi? Çok kısa değineyim. Bir 

tanesi, biz bu ligi bitirtmeyiz ifadesiydi, Sayın Erden Timur’un. Ben duyduğum an, başımdan 

aşağı kaynar sular döküldü. Eyvah dedim bunu çok kötü kullanırlar. Bu daha sonra kendisi 

defalarca çıktı. Bunu izah etti. Bir maç sonrası bir heyecanla söylenmiş, kontrolsüz bir laf 

olduğunu itiraf etmesine rağmen, tabii rakiplerimiz bunu, vız, vız, vız, vız oynadılar. Aynı bir dişçi 

aleti gibi, ellerine doladılar ve bunun üstüne oynadılar. Bir diğeri ise, bildiğiniz gibi Gomis ile 

sezonun sonuna doğru bir sıkıntı yaşandı. Bunun kulüp içerisinde anında çözülmesi gerekirken, 

maalesef kamuoyuyla paylaşıldı. Teknik direktörümüz tarafından. Bu da çok yanlıştı. Hiç gerek 

yoktu. Allah’tan anında müdahale etti yönetim ve olay daha başka boyutlara ulaşmadan, bir 

şekilde tolere edildi. Buradan nereye geleceğim. Biz de Galatasarayda bir idari menajer açığı var. 

Mutlaka takımı, teknik direktörünün de bağlı olduğu, yönetim ve teknik direktör arasında bütün 

pozisyonları üstlenecek bir idari menajere ihtiyaç var. Bu çok net gözüküyor. Bu kişi, TFF ile olan 

ilişkileri, MHK ile olan birtakım problemlerdeki demeçleri, son derece kontrollü bir şekilde 

yaparsa, Galatasaray buralardan çok rahat çıkabilir. Başkanın, her zaman için sür olması lazım. 

Başkan konuşmaz. Başkan hiç polemiklere girmez. Alp Yalman Başkanımdan örnek vermek 

isterim. Kendisi Başkanlığı boyunca, bir kez televizyonlara çıktı. O da çok mecbur kaldığı için çıktı. 

Siz hiç Alp Yalman Beyin, çıkıp da demeç verdiğini, ya da polemiklere girdiğini gördünüz mü? 

Asla. Sadece gereğinde. Dinler, bakar, gereğini yapardı. Alp Bey, daha sonraki 4 Başkanın 

yetişmesinde çok ciddi rol aldı ve onun döneminden gelen yöneticiler daha sonra Galatasaray 

Kulübüne Başkan oldular. Keşke Alp Bey müsait olsa da bu tip eğitimler verse diye de 

düşünmeden geçemiyorum. Tabii olacak iş değil ama bu konulara çok dikkat etmek lazım. İdari 

menajer, bana göre şart. Ha, bunu bir öneri olarak getiriyorum, bir çözüm olarak getiriyorum. 

Asla bir eleştiri olarak kabul etmeyin. Bu bir öneridir. Bu kadar söyleyeceklerim bundan ibaret. 

Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler. Sayın Serhat Özalemdar buyurun. 
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Serhat Özalemdar 

Neyse aramızda kalsın. Sayın Divan Başkanım, sayın yönetim ve sayın üyeler, hepinize 

saygılarımı sunuyorum. O görseli koyabilir miyiz? Benim birkaç tane bugün başlığım var. Bir 

tanesi iddia ile olan ilişkiler, iddiadan voleybol takımlarına çok büyük bir para gelmediğini 

biliyorum. Bayağı az bir rakam, futbol takımı iddiadan ne alıyor bilmiyorum ama, bunun yanı 

sıra, bir sene evvel başlayan, Milli Piyangonun özelleşmesi ile Sisal’a geçen bu oyunlar ve bayiler 

bir senedir serbest vuruş ve prolig gibi 3 tane kamera, televizyon var. 3’ünde de bir tanesinde 

Avrupa maçları, bunlar nasıl? Bunlar oynanmış eski maçlardan, 6 pozisyon alıyorlar. Yani 

Fenerbahçe-Galatasaray maçından 3 sene evvel bir pozisyon, 10 sene evvel bir pozisyon, bu 

şekilde oyunlar oynanıyor. Bir tanesi yerli maçlar ve bu 5 dakikada bitiyor. 6 pozisyon veriyor 

zaten. 5 dakika sonra yeni bir maç, yeni bir iddia. Şu anda bir sene içinde bu Sisal’da çalışan bir 

Galatasaraylı arkadaşım var. Ondan aldığım bir bilgi. Tabii fazla detayını söyleyemiyor. Çünkü 

özel konular. Ben bu konuyu 2 ay evvel, 3 ay evvel bir yönetimdeki ve Başkana da dedim ki, 

böyle böyle bir durum var. Biz buradan bir pay alıyor muyuz? Sonra ya avukat veya 

mağazacılıktan bir unuttum, şimdi ismini. Beni aradı bilgi verdi. Bu oyun nasıl oynanıyor? Nasıl 

diye ama 2 aydır, 2,5 aydır bana bir geri dönmedi. Ben biraz daha araştırdım, hatta Can ile de 

bunun bilgisi var. Can’la da paylaştım. 7500 bayide Türkiye genelinde bu oyunlar oynanıyor ve 

inanılmaz bir para dönüyor. Dönen parayı da söyleyeyim. Senelik, geçen sene ve bu seneki 

beklenti, 90 milyar TL‘lik bir oyun oynanıyor. Bahis oynanıyor bunda ve Galatasarayın maçını, 24 

saat kesintisiz, her 5 dakikada bir maç, yani günde 60, 70 tane Galatasaray maçı veriyor. Ben 

bunu biraz araştırdım, bana yani federasyondan mı aldılar bu görüntüleri? Yayıncı kuruluştan mı 

aldılar filan diye, bu sistemi kuran İtalyanlardı. En son bana gelen bilgi. İtalyanlar bu görüntüleri 

satın almış şeklinde bir bilgi geldi. Dediğim gibi burada çok büyük bir para dönüyor. Sadece bizim 

kulüp değil, diğer kulüplerin de bundan pay alması gerektiğini, çünkü benim formamı, benim 

maçımı gösteriyor, orada para basılıyor ve buradan büyük bir gelirleri var bu firmanın, o yüzden 

bu konu, lütfen ciddi bir şekilde araştırılsın, gerçekten bunlar reel mi? Gerçekten görüntüler 

alındı mı? Bana mantık olarak düzgün gelmedi. İtalyanlar almış da onlar yayınlıyorlar. Bu konuyu 

özellikle yönetimin üstünde durması gerektiğini düşünüyorum. Bu konu böyle.  

İkinci konu, sayın Metin Öztürk’ün açıklamasından sonra benim de dikkatimi çekmişti. Sayın 

Levent Yaz’ın da açıklamasından, mağazacılıkla ilgili, satışlar ve gelirler konusunu bahsettikleri 

zaman, benim aklıma şu geldi. Sanıyorum 8, 9 sene evvel mali kongrede, o sene Mağazacılık A.Ş. 

68 milyarlık bir ciro yapmış, fakat dönem zararı 22 milyon çıktı. Biz de ben de bu konuyla ilgili, 

artık espri konusu oldu. Çıktım dedim ki yani biz bu sene forma satmasaydık, mağaza 

açmasaydık, 22 milyon cebimizde kalırdı. Yani oralardan şimdi mağazacılık buraya gelmiş. Bu 

seneki cirosu 554 milyon, seneye tahmini bütçede, hasılatı 1 milyar ve kâr da 157 milyon kâr 

olmuş, o da %100 artarak, 315 milyon kâr düşünüyorlar. Yani mağazacılığın.. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Serhat Özalemdar, şimdi biz halka açık bizim biliyorsunuz, artık dernek ibaresi de kaldırıldı. 

Galatasaray Spor Kulübünün biz kulüp kısmında 5 aylık faaliyet raporunu verdik. Mağazacılık 

faaliyetimiz Sportif A.Ş.’nin bağlı şirketi olarak halka açık şirket ve SPK mevzuatına tabi olduğu 

için, halka açıklanmayan verileri burada çok detaylı olarak vermemekte yarar var. 
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Serhat Özalemdar 

Sayın Divan Başkanı, biraz evvel bunu iki tane Yönetim Kurulu üyesi açıkladı. Benim 

açıklamamda, konuşmamda ne mahzur var? Ben anlayamadım.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tekrara giriyor o zaman. Yani toplantı verimi anlamında. 

 

Serhat Özalemdar 

Hayır, tekrar edilmesi sizi mi rahatsız etti anlamadım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Beni rahatsız etmez. Ben sizi 24 saat dinleyecek sabrım da var. Müktesebatım da var. 

Ancak toplantı verimi anlamında, hızlı gidelim yani.  

 

Serhat Özalemdar 

Tamam, peki hızlı gidelim. Ben şuna dikkati çekmek isterim buradaki hazirunda. Yani nereden 

nereye geldik. O yapılan zararlar o zamanlar çok konuşuldu. Formalar uçtu. Ayaklandı gitti. 

Stoklarda bulunmadı, etti. Demek ki bu gelen yönetim başarısı şu, kaçağı önledi. Yani demek 

istemiyorum ama hırsızlık önlendi, bilmem ne önlendi ve biz böyle kârı boşuna yapmadık. Yani 

nereden nereye geldik. Bunu göstermek için söyledim. Neyse, of diyenler de var. Keselim bu 

konuyu. Evet. Şimdi bir de biraz da voleybolla ilgili. Bana çok soru soruluyor, çok takip ettiğim 

için bana soruyorlar. İşte bu sene nedir takımlarımızın durumu? Tabii bunun cevabını ben değil, 

Yönetim Kurulundaki sorumlu arkadaş verse daha şey olur ama, ben de bununla ilgili birkaç şey 

söyleyeyim. Şimdi herkesin bildiği gibi, 1966’dan beri o sene bayanlarda Türkiye deplasmanlı ligi 

değil, Türkiye şampiyonası vardı. En son şampiyonumuz bayanlarda 66, demek ki kaç sene 

oluyor, siz hesap edin. En sonunda, yani 57 senedir, bayanlar liginde deplasmanlı ligde 

şampiyonluk yok. Erkeklerde de 86, 89 da 3 sene arka arkaya, 44 yıldır da orada yok. Bunların 

sebeplerine bakmak lazım. Bunu defalarca konuştum, tekrar edeceğim. Şube, 2010’dan beri, 

zaten özellikle voleybol kısmı eski bir su topçumuzun sayesinde, onun tarafından yönetildi. Yani 

o arada gelen Mehmet Cibara, Ali Yüce, Okan Böke, onlar yönetmediler bana göre, benim fikrim 

bu. O su topçu arkadaşımız yönetti. Neyse bu sene herhalde biraz ondan uzaklaşmışız diye 

bilgilerim var. Fakat voleybol şubesi ne plan yapıyor ne program yapıyor. Antrenör seçimlerinde, 

bence kesinlikle hata yapılıyor. Oyuncu seçimlerinde hatalar yapılıyor. Plan yok. Niye bunları 

söylüyorum? Şimdi bizim voleybolda diyorlar ki, gelen yönetici. Biz Eczacı ile Vakıfbank ile 

Fenerle baş edemeyiz. Ya bu mu yani? Yani sahaya çıkarken ben mağlubum. Galatasarayın 

misyonu bu mu yani? Ya bunu nasıl telafi ederim, bunun altından nasıl kalkarım. Onlar nasıl 

kalkıyor? Onların yerli yabancıları dahi nereden yerli yabancıları? Vakfın, eczacının, 

Fenerbahçe’nin, adamlar senelerdir bütün Türkiye şampiyonu alt kategorilere gidiyorlar, takip 

ediyorlar ve oradan oyuncu alıyorlar. Vakıfbank nasıl çıkardı, Zehraları, Cansuları, Ebrarları. 

Oralardan buldu. Şimdi biraz evvel tabloda gördüm. Erkek takımında biraz daha vardı ama, 

Gamze de yazıldı. Gamze bizim oyuncumuz değil, transfer. Yeşilyurt’tan, bir tek Bihter var orada 
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bizim alt yapıdan yetişip gelen, Adalar, madalar hepsi transfer. Yani bizim alt yapımızdan 

yetişenler değil. Yani şart da değil ama bunun yolu, gideceksin mesela bu geçen hafta Afyon’da 

Türkiye Gençler Voleybol şampiyonası vardı. Benim öğrendiğime göre, Galatasaray oraya gelmiş 

iki günde genç takımımız, iki günde iki mağlubiyet alıp geri döndü. Zaten kızlarda, gençlerde 

oyuncumuz yoktu. Bir tek küçüklerde bu sene geçen senenin tohumlarıyla bu sene küçükler 

takımı, yani o da 12-14 yaş grubu, onlar yani alttan gelecek bu zaman isteyecek tabii. Yani Ziraat 

Bankası geliyor, Halk bank geliyor. Her sene görüyoruz orada bir sürü genç oyuncu var. Nereden 

geliyor? İşte o şampiyonalardan seçiliyor. Niye bizim ekibimiz orada değil. Niye? Bir başka bir 

konu daha söyleyeyim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Serhat Özalemdar. Şimdi ben sabırla dinliyorum. Bir spor kulübü olduğumuz gerçeği ile 

spesifik konularda şey yapıyorsunuz. Fakat bu şu, anda voleybol şubesinin veya spesifik bir 

şubenin sunumu değil. Burada 4 ayrı konu, 4 ayrı başlık altında iş ilgi ve alakayı dağıtıyor. Bakın 

salon yarı yarıya boşaldı.  

 

Serhat Özalemdar 

Benim yüzümden mi? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Ama bir konunun bütünlüğü anlamında, vuruculuğu anlamında, ben tabii kendim çok 

uzun yıllar. 

 

Serhat Özalemdar 

Ya bunları ben kendim için konuşmuyorum. İnsanlar bundan. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kesinlikle ama burası bir şeyin doğru olması değil. Yeri ve zamanlaması, taymingi çok önemli. 

Şimdi burada ilgi alaka dağıldığında, amacına da yani.  

 

Serhat Özalemdar 

O zaman bundan sonra, biz konuşmacılar ilk önce size gelip biz şunları konuşacağız filan mı 

dememiz gerekir? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Estağfurullah. Fakat buradaki sorun şu. 25 yıl kıdemli bir üye, neyi ne zaman konuşacağını, 

kürsüye hangi kıyafetle çıkacağı dahil, biliyor olması lazım. Yani ben burada sınıf öğretmeni ya 

da sınıf mümessili değilim. 

 

Serhat Özalemdar 

Öyle oldunuz bence. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Şu var, Mart ayında, yeni seçim var. Divan Başkanlığı seçimi de yenilenecek. Benden kurtulmak 

için de bir fırsat olabilir yani. 

 

Serhat Özalemdar 

İnşallah. Devam edebilir miyim? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen toparlayın. 

 

Serhat Özalemdar 

Toparlıyorum. Arkadaşlar, Galatasaray, vizyonu, pilot takım olmak mı? Herhangi bir branşta? 

Voleybolda pilot takım haline getirdiler bizi. Eczacı bize oyuncu veriyor. 1 sene oynat, bir de 

kiralama bedeli de 1,5 milyon. Ya 500 daha verin, kızın bonservisini alın, Handeyi. Bir sene oynat, 

parlat, gitsin, Eczacı, rakibine, rakibine oyuncu yetiştiriyorsun. Geçen sene de Vakıftan aldık. 

Pilot takımız, yetiştiriyoruz veriyoruz. Diyecekler ki şimdi, oyuncu bulamadık da, mecbur kaldık 

da aldık. Yok öyle bir şey ya. Ben pilot takım olacak bir kulüp değilim. Neyse, artık keseyim. 

Çünkü canım sıkıldı. Bu kadar müdahale edilmesi hoş değil. Sizlerden özür diliyorum. Size de 

başarılar diliyorum. Özellikle Mağazacılıktaki Cemal kardeşime, size hayırlı günler diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler sayın konuşmacıya. Hayır önce ben bir cevap vereceğim. Görüşmelerde genel 

düzen. Kıyasen uyguluyoruz. Genel kurulda konuşmacının sözü üyelerce kesilemez. Kişilikle 

uğraşılmaz. Toplantıda başladınız, eski su topçu vesaire.  

 

Serhat Özalemdar 

İsim vermedim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Konu. Kişilikle uğraşıyorsunuz. Kim olduğunu da herkes anlıyor. 

 

Serhat Özalemdar 

Anlasınlar. Bilsinler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Burada, kimse ego yarıştıramaz. Burası Galatasaray genel kurulunun önemli bir parçası, üyelerin 

%27’sinin oluşturduğu divan genel kurulu, onun bir parçası, aylık oturumu. Burada kişiliklerle 

uğraşırsak hem büyük resmi kaçırırız, hem de bir amaca ulaşamayız. Karşılıklı cevaplar, cevap 

veremeyenler, cevap, soru cevap, sataşma, karşı söz hakkı. Bu toplantılar bitmez. Ben o yüzden 

herkesi sükûnete, Galatasaray nezaketine, zarafetine davet ediyorum, Divan Başkanı olarak.  

 

Serhat Özalemdar 
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Sayın Başkan, kimse benim düşmanım değil. Tamam mı? Ben bunu konuşurken. O şubeye, o 

insana.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben farklı algılıyorum. 

 

Serhat Özalemdar 

Ne zarar verdiğimi bildiğim için,  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet, bilebilirsiniz.  

 

Serhat Özalemdar 

Yani bunları da zikretmem lazım yani.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ama nokta atışı, isim veriyorsunuz.  

 

Serhat Özalemdar 

İsim vermedim. Su topçu dedim. Bilen bilir. Bu kadar burada voleybolcu var.. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben su sporlarıyla alakam yok. Havuza ayağımı sokmadım. Anladığıma göre. Neyse. Ben bu genel 

hatırlatmayı yapmış olayım. Sayın Mehmet Cibara, buyurun. 

 

Mehmet Cibara 

Teşekkür ederim başkan. Bugün voleyboldan yeteri kadar konuştuk. Ama ben iki konuda 

açıklama getirmek istiyorum. Birincisi, eğer bu voleybol takımları kuruluyorsa, eğer bu bütçeler 

hazırlanıp, sizlerin huzuruna getiriliyorsa, siz de bunu genel kurulda oybirliği ile kabul 

ediyorsanız, kalkıp burada gelip böyle konuşamazsınız. Bugün o zaman gerçekleri konuşalım. 

İsmini de vereyim. Söylediğiniz isim de Orkun Darnel, benimle de çalıştı, Ali Yüce ile de tanıştı, 

Turan beyle de çalıştı. Eğer belgeleriniz varsa, böyle dediğiniz gibi onları da getirirsiniz, kimseyi 

töhmet altında bırakmazsınız. Bir. İkincisi, Yönetim Kurulu üyeleri idare etmiyor, şube sorumlusu 

idare etmiyor, bu çocuk idare ediyor. Öyle bir şey söz konusu değil. Her şeyin sorumluluğu bizde. 

Şimdi bütçeye geri dönersek. Bugün sizin söylediğiniz takımların bir tane şubesi var. Bizim 17 

tane şubemiz var. Bir tek oyuncularının fiyatı, bizim toplam ücretimizden daha fazla. Yani ben 

size şimdi tek tek saymayayım. Bu sene 2023-2024 senesinde yaptığımız takım son derece 

başarılı bir takım, Challengecup’ı da hem erkeklerde hem kadınlarda almak için de elimizden 

geleni yapacağız. O konuda da hiçbir şüphemiz yok. Bir tek örnek daha verip, sözlerimi 

kapatacağım.  

Bugün sadece voleybolda değil. Basketbolda da en büyük rakiplerimiz bir tanesinin bütçesi 28 

milyon Euro, geçen sene, bir tanesi de 31 milyon Euro. Bizim 17 şubemizin bütçesinden daha 
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fazla. Biz bu şartlarla oynadık ve kadın basketbolda Eurocup’ta finalde kaybettik. Oraya kadar 

geldik. Erkek basketbolda da biz 2,7 milyon Euro ile çeyrek finalde elendik. Onlar da 27 milyon 

Euro verip, yarı finalde elendiler. Aramızdaki fark bu. Kimsenin pilot takımı da değiliz. Teşekkür 

ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır. Hayır bu soru cevaba giriyor. Hayır. Burada bu işin sonu var mı? Sabaha kadar şey yapalım. 

Açtığınız tartışma, isim zikretmeden ama nokta atışı yaparak, bakın kaç dakika kaybettik. Daha 

ben sadece şundan memnunluk duyuyorum. Voleybol şubesinin sorunları yani Galatasaray 

kamuoyuna çıktığı için bir memnuniyetim var. Ama toplantı verimi anlamında, son derece 

verimsiz bir noktaya gidiyor.  

 

Serhat Özalemdar 

Ben bir tek bir şey soracaktım. Erkeklerde ve bayanlarda bu sene kaçıncılığı hedefliyorlar? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir kahve içer sorarsınız. Sıradaki konuşmacımız Sayın Cihat Levent. Geçen toplantıdan olan özür 

talebimi yineliyorum.  

 

Cihat Levent 

Sayın Başkanlarım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, değerli hazirun, hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Sayın Divan Başkanım, hazırladığım prezentasyonu şimdi gördüğünüz zaman, 

geçen toplantıda Sayın Cibara’yı son derece dikkatli dinlemiş olduğumu göreceksiniz. Dolayısıyla 

vicdanen bir özür borcu hissetmiyorum ancak sayın Başkanıma saygıya istinaden dilediği özrü 

keyifle yapabilirim. Özür dilerim, hiç önemli değil. Ancak. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

... açısından teşekkürler. 

 

Cihat Levent 

Ben teşekkür ederim. Ancak konuşmayı son derece dikkatle dinledim. Dolayısıyla 

prezantasyonuma öncelikle küçük ve midi kız takımlarımız, Türkiye 3’üncüsü oldu, onları tebrik 

ederek başlıyorum. Sayın Başkanımız, kızlarımızı kabul etti. Bu başarıdan sonra, makama kabul 

etti. Kızların yanında gördüğünüz daha kısa boylu, siyah üniformalı antrenörümüz Özlem. Özlem 

bu takımların Türkiye 3’üncüsü olmasında büyük katkı sağladı. Geçen haftada Vakıfbank’a 

transfer oldu. Biraz sonra çalıştırıcı kalitesi ve sayısı ile ilgili Sayın Cibara’nın yaptığı sunuma 

cevaben, bunu aklınızda tutmanızı istiyorum. Bu ekranda gördüğünüz 1984 senesinde Türkiye 

Gençler Şampiyonasında şahsımın aldığı en iyi forvet ödülü. 84 yılında basketbol takımımız, genç 

basketbol takımımız Türkiye 3’üncüsü olmuştu. Aynı biraz önceki kızlarımız gibi, biz Türkiye 

3’üncüsü olduktan sonra, benim idarecim rahmetli Özer Salnur, Baba Özer, bana okkalı bir tokat 

çakmıştı. Ali Uras Başkanım da ağzına gelen her şeyi söylemişti. Çünkü şampiyonluk haricinde 
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hiçbir derece kabul edilemezdi. 3’üncü olduğu zaman şimdi kızlarımız, Başkanın huzuruna 

çıkabiliyor. Bu artık bir gelişme mi, bir geri adım mı bilemiyorum. 

Geçen Divan toplantısında söylediğim gibi, Sayın Cibara’nın konuşmasını çok dikkatli dinledim. 

Ancak konuşmaya, kürsüye kalktığım iskemleden dinlemedim. Çünkü eğer oradan dinleseydim. 

Onun söylediklerine istinaden tekrar cevap hakkı doğacaktı. Şampiyonluk kutlamasının olduğu 

bir Divan Kurulu toplantısında konuyu uzatmak istemedim. Çatımız altında yapılmaması gereken 

bir hareket yaptığımı söyledi Sayın Cibara. Doğrudur. Sayın Cibara, Cengiz Ergani ile yaptığım 

toplantıda, masaya vurdum ve kimse benim kızıma, psikolojik şiddet uygulayamaz dedim. 

Yaptığım hareket buydu. Bunu dostlarımın, ağabeylerimin, kardeşlerimin yanında her zaman 

yaparım ama tabii bir Galatasaray Yönetim Kurulu üyesinin önünde çok hoş kaçmadı, ancak her 

şeyden önce orada 16 yaşında bir kız çocuğuna uygulanan bir mobing söz konusuydu, bununla 

ilgili acil çözüm bekliyorum. Şu anda açıklayamam. Ama özel olarak ben anlatırım size. Şu an 

çünkü konu çok uzar. Çok uzar. Şahsileşir. Dolayısıyla benim amacım şahsi eleştiriler yapmak 

değil. Benim orada gördüğüm yanlışları, yönetime aktararak Galatasaray alt yapılarının daha iyi 

hale gelmesini sağlamak. Yoksa benim ne sayın Cibara ile ne başka birisi ile hiçbir şahsi 

problemim yok. Ben bir Galatasaraylıyım, söylediklerimin doğru yere gideceğini düşünerek 

söylüyorum. Dolayısıyla tesis ve çalıştırıcı sayısı, yeterlidir dedi sayın Cibara. Biraz sonra 

rakamlarla size aktaracağım bunu. Bakın ben bu prezentasyonu, bir hafta önce yaptım. Yani 

sayın Cibara’nın konuşmasını dinleyerek burada hemen hazırlamadım. Yani tam cuk oturuyor. 

Bütün cevaplar burada var. 92 oyuncu yemek faturası demişti, geçen divanda Sayın Cibara. 

Bugün de 900 bin lira civarı bir yemek faturası ödediğinizi söylediniz değil mi? Tamam. Tamam. 

Şimdi rakam olarak izah edeyim. 14 tane oyuncumuz kalıyor bizim pansiyonumuzda, oradaki 

misafirhanemizde. 14 çocuk, günde 3 öğün yemek yer. Ayda 30 öğün yemek yer. Ne yapar? 1260 

öğün yemek. 12 ile çarparsak, 1 yılda 15.120 adet yapar. Tanesi 60 liradan 900 bin lira eder. 

Demek ki bu rakama baktığımız zaman, sadece orada o misafirhanede kalan çocuklarımız yemek 

yiyor demektir. Yani 100 kişilik alt yapımızda 14 çocuk yemek yiyebiliyor. Diğerleri yiyemiyor. 

Benim de aynen söylediğim buydu zaten. Benim söylediğimle, sayın Cibara’nın söylediği, birebir 

rakamsal olarak da matematiksel olarak da uyuşuyor. Divan nezdinde gerçek dışı beyanda 

bulunmak, bence bir Galatasaraylı için gerçekten yüz kızartıcı bir suç. Ben sayın Cibara’nın kötü 

niyetli olduğunu, divanı manipüle etmek istediğini filan kesinlikle düşünmüyorum. Ancak yanlış 

bilgilendiriliyor kendisi, yani şubede olan bitene hâkim olabilmek için, orayı çok dikkatli analiz 

etmek lazım. Gelelim takımlarımız, kaç tane takımımız olduğunu yazdım buraya. Alt yapıda 7, iki 

tane A takımı, toplam 9 tane takımımız var. Hepsinin yaş grupları da ekranda yazıyor. Fazla 

uzatmaya gerek yok. Şimdi ölü sezonda, bir takımın günde 2 tane antrenman yapması lazım. 

Yani yaz sezonunda oyuncu yetiştirebilmek için, takımı hazırlayabilmek için, sabah, akşam 

antrenman yapmak lazım. Herhalde sporla uğraşmış herhangi bir kişinin buna bir itirazı yoktur. 

Bizim zaten kulübümüzdeki en önemli eksiklerimizden birisi, sayın rahmetli Ali Uras 

Başkanımdan sonra, Başkanlıklarda veya Yönetim Kurullarımızda a takım seviyesinde, milli takım 

seviyesinde, spor yapmış, profesyonel sporcuya rastlayamıyoruz. Dolayısıyla spor bilgisi 

yönetimlerimizde yok. Yönetimlerimiz ne yapıyor? Hepsi iyi iş adamları, iyi idareciler. Bir bilene 

soruyorlar. Danışmanlık alıyorlar bu konuda. Ancak bu danışmanlıkların nereden geldiğine çok 

dikkat etmek lazım. Eğer sezon içi de 6 tane antrenman yapması gerekiyor bir takımın, yani 
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haftada bir gün çift yapar, 5 gün tek yapar, bir gün maç oynar, bir gün istirahat eder. Sezon 

içinde bir takım 6 tane antrenman yapar. Ayrıca fizik kondisyon antrenmanı yapar. Hocam doğru 

mu? Burada üniversitede bu işin hocası da var. Bireysel gelişim antrenmanları ayrıca yapmak 

gerekir. Çünkü bir oyuncumuzun atıyorum basketbolda sol eli zayıftır, onun sol elini 

çalıştırmanız gerekir. Takım içerisinde çalıştıramazsınız. Alırsınız o çocuğu dışarıda özel 

antrenmanda çalıştırırsınız. Bakın bunların hepsi için tesis gerekiyor. Yani şu ekranda 

gördüğünüz bizim voleybol alt yapı takımlarımızın Mayıs ve Haziran ayındaki antrenman 

programları. Bütün yıldız, genç takımlar, küçük genç takımlar birlikte çalışıyor. İki takım bir arada 

çalışıyor. İki takımın bir arada antrenman yaptığını gördünüz mü hiç? İki takım bir arada neden 

çalışıyor? Bakın salonda saatler de boş. Çünkü yeteri kadar antrenör yok. Bu kadar basit. Bir 

antrenör o tarihte Türkiye şampiyonasına bir takım götürdüğü zaman, burada antrenör 

kalmıyor. Halbuki her takımın 2 tane antrenörü olması lazım. Burada çalıştırıcı eksikliği tabloda 

gayet net görünüyor. Yani bunu anlamak için ilkokul bitirmek yeterli. Çalıştırıcı sayısı, Yıldız genç 

neden birlikte çalışıyor diye yazmışım. Küçük genç aynı şey. Kondisyon antrenmanları bu listede 

yok. Ancak kondisyon antrenmanı yapacağımız tesis mevcuttur Taçspor’da orada bir 

problemimiz yok. Bireysel gelişim antrenmanı yok. Çünkü salon yok. Ölü sezonda 9 takım, 2 saat, 

2 tane antrenman yapar. Bakın bu 36 saat eder. İki salonun her birinde, 18 saat antrenman 

yapmanız lazım. Günde 24 saat var. Sayın hazirun, yani bir salonu ancak 12 saat çalıştırabilirsiniz. 

Yani 13’üncü saat antrenman yapamazsınız bir salonda. Tesis yetersiz dediğim budur. Yoksa, 

boyası, badanası, zemini filan gayet güzel tesisimizin. Ama bizim tesisimiz, çalışacağımız saate 

yetmez. Bir salonda ancak 12 saat antrenman yaparsınız. Yaparsınız. Sabah 9. Akşam 9. Ölü 

sezonda bu hesapla en az 3 tane salon gerekir, 9 takımı olan bir kulübe. Sezon içinde alt yapı 

takımları bile şöyle bir şey var. Öğrencilerden oluşuyor. Yani bu çocuklar sabahtan, saat 3’e, 4’e 

kadar okula gidiyorlar. Yani herkes evinde oturmuyor. 7 takım saat 16 sonrası, günde 14 saat 

antrenman yapması gerekiyor. Salonun kapanış saati saat 21. Bir salonun kapasitesi ölü sezon, 

sezon içinde 5 saattir. A takımlar da bunun 4 saatini öncelikli olarak kullanır. Bir A takım, alt yapı 

takımına yer açmaz. Çünkü A takımın hayati maçı var. Dolayısıyla sezon içinde devam ediyorum. 

Takım antrenmanları için en az 3 salon, bireysel gelişim için 1 salon, söylediğim gibi, fizik 

kondisyon salonumuz var ve yeterli sayıda kaliteli çalıştırıcı gerekir. Yani bizi bu sene Türkiye 

3’üncüsü yapan antrenörü biz Vakıfbank’a kaptırıyorsak, yerine kimi koyacağız? Bu kadar basit. 

Dolayısıyla oraya balon sayıda çalıştırıcı doldurmanın da bir alemi yok. Spor teknolojileri ile ilgili 

geçen divan konuşmasında bir şeyler söylemiştim ama maalesef ekran olmadığı için 

anlatamadım. Türkiye şampiyonasına giden yıldız takımımızın 2 tane smaçörü, devamlı oynayan 

2 smaçör, ikisinin de omuzlarına dikkat edin, kinozya teyp var. İkisinin de omuzları sakat gittiler 

şampiyonaya. Ve spor teknolojileri diyor ki, darbe olmadan sakatlık olmaz. Yani bir sporcunun 

sakatlanması için bir darbe alması gerekir. Sporcu durduğu yerde koşarken lifi atmaz. Smaç 

atarken omuzu çıkmaz. Doğru antrene ederseniz. Yanlış antrene ederseniz, yürürken bile 

sakatlanır. Dolayısıyla bu çocukların doğru antrene edilmediği bilimsel bir gerçek. Benim 

palavram değil. Spor teknolojilerinde mekanik hataların giderilmesi çok basittir. Bakın burada 

jimnastikte paralel aletinde bir sporcunun paralel aleti üzerinde çekilmiş videosunu izliyorsunuz. 

Bir çöp adam. Hareketi yaparken, hangi arklardan geçtiğini, iki farklı açıdan kamera ile 

kaydedersiniz. Bunu kaydettikten sonra, ikinci açıyı da gösteriyorum size. Bu adamın bu hareketi 
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yaparken hangi arklardan geçtiğini görüyorsunuz. Bakın bir basketbolcu, serbest atış yaparken, 

bir voleybolcu smaç atarken, hepsi aynı teknolojidir. Hepsi bunun, böyle ölçülür. Bir sonraki 

slaytta da o boyda, o kiloda bir çocuğun tam puan alması için, hareketi en kısa yoldan, en az 

enerji harcayarak, en doğru şekilde yapabilmesi için hangi arklardan geçirileceği hesaplanır. Bu 

gördüğünüz yeşiller de odur ve ondan sonra bu ikisi üst üste konur. Aradaki farklar bulunur. 

Aradaki farkların hangi adale gruplarından oluştuğunu size bilgisayar söyler. Zaten bunun 

programı var ve dersiniz ki bu oyuncunun sol trisepse, 6 tekrar, 8 kilo 3 set ağırlık basması lazım. 

Böyle böyle çocuğun bütün mekanik hatalarını düzeltirsiniz. Tabii benim bu eleştirilerim daha 

doğrusu bu tespitlerim, benim spor geçmişimden geliyor ama bunların çözümlerini de söylemek 

zorundayım. Sadece eleştirmekle olmuyor. Dedim ki kapalı tenis kortlarını voleybol sahasına 

dönüştürelim. Sayın Cibara da dedi ki, oranın ruhsatı öyle biz orayı dönüştüremeyiz. Hiç kimse, 

hiçbir ruhsat, sizin zemine nasıl bir madde serdiğinize ket vuramaz. O tenis kortunun üstüne, 

tarafleks dediğiniz zemini bir yayarsınız, alın orası, o gün 5 saat boyunca voleybol sahası olarak 

kullanılır. Hiç kimse hiç ruhsatla filan bunun alakası yok. Ki, Kadıköy belediyesinde bu ruhsatın 

tenisten, basketbola, voleybola çevrilmesi zaten Galatasaray kulübü için çocuk oyuncağı, ya biz 

bu tenis kortlarını dönüştürüp, voleybol sahalarımızı yeterli hale getireceğiz oyuncu yetiştirmek 

için, ya da dışarıdan kiralama yapacağız. Gideriz iki tane okul salonunu kiralarız, yıldız küçük 

takımlarımızı dışarıda çalıştırırız, olur biter. Atla deve değil. Ama tabii o takımları oraya yollamak 

için de onların başına antrenör koymak gerekiyor. Ya o antrenörleri oraya yolladığınız zaman, 

bir antrenöre 3 takım çalıştıramadığınız zaman, problem yaşıyoruz. Halbuki her bir takımın 2 

tane müstakil antrenörü olur.  

Spor teknolojilerini takip edelim dedim, bir de buranın tenis olarak bence korunmasının sebebi, 

orada müstecirden elde ettiğimiz gelirdir. Bu gelir kolay gelirdir. Biz o tesisi kiralarız, parayı alırız, 

istediğimiz gibi harcarız. Öyle değil, adam orada bize o parayı verip, kendisi de bir para 

kazandığına göre, biz de bir spor kulübü olduğumuza göre, orayı kendimiz işleterek daha fazla 

para kazanabiliriz. Mantık bu kadar basit. Bir de Galatasaray kulübünün tenis branşı ile ne alakası 

vardır? Ne başarımız var? Yani Taçspor’u almak için bir tenis branşı kurmuş olabiliriz. Ama 

sadece onun içindi, şu anda bizim tenisle hiçbir alakamız yok. Çalıştırıcılarımız da istediğimiz 

seviyede olmayabilir. Bunları geliştirebiliriz, kurslara yollayabiliriz veya başlarına, antrenörlük, 

usta çırak ilişkisidir. Ustalar koyabiliriz. Bunların hepsi yapılması mümkün şeyler. Hiçbir 

savunmaya bizim yönetimimizin ihtiyacı yok. Sadece doğru işleri yapmaya ihtiyacı var. Bugün 

biz 400 bin dolar para alıyorsak, müstecirden, kira olarak, Galatasaray kulübünün orayı işletip 1 

milyon dolar kazanması işten bile değildir. Bunu geçmişte basketbol okullarıyla yaptık. 9 ilde 17 

tane basketbol okulu kurduk ve Ülker ve Efesin ardından 3’üncü olduğumuzu, Fenerbahçe’yi 

yenip 3’üncü olduğumuz sene, basketbol takımımızın bütçesi 800 bin liraydı. Berkan Baras da o 

özerk basketbol şubesinin yöneticilerinden birisiydi ve o paranın tamamı spor okullarından 

sağlanmıştı.  

Burada şöyle bir şey var. Şimdi bu yemek meselesi, benim için çok kritik. Çünkü 1 Ocak 2023 

tarihinde, sporcuların bulunduğu WhatsApp grubuna antrenörümüz Mücahit Çavdar tarafından 

atılmış bir mesaj var benim elimde. Kızım da o grupta olduğu için bunu biliyorum. Diyor ki, 1 

Ocak tarihi itibariyle, lojmanda kalan çocuklar haricinde hiç kimse, kulüpte yemek yiyemez. Bu 

yasak, antrenör tarafından konulmuş. Bu yasağı antrenör kendi kafasına göre koyduysa, lütfen 
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hesabını sorun. Bu yasağı, bu antrenöre idarecisi dikte ettirdiyse, idarecisinden hesap sorun. 

Ama eğer bu talimatı siz verdiyseniz, Yönetim Kurulu üyesi olarak lütfen bunu da bize doğru 

yansıtın. Bu çünkü gerçek bilgi değil. Ben daha ileri gitmek istemiyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet, lütfen toparlarsanız.  

 

Cihat Levent 

Evet, bitti zaten, teşekkür ekranı geldi. Tam zamanında herhalde Başkanım, kıyafetim de 

uygundu. İstediğiniz özrü de diledim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Benim isteğim önemli değil.  

 

Cihat Levent 

Başka bir arzunuz var mı? Çok teşekkür ederim, beni dinlediğiniz için. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Şimdi konuşmacı sırasında değil ama Sayın Edip Gürman kardeşime bir kısa söz vermek 

istiyorum. Rahmetli babası kendisi de divan üyemiz, rahmetli babası Erol Gürman, Büyük Erol 

ağabeyimizle ilgili kısa bir bilgilendirme yapacak. Sonraki konuşmacımız Sayın Taner Aşkın. Hazır 

olsun.  

 

Erol Gürman 

Sayın Divan Başkanı, sayın divan üyeleri, sevgili Galatasaraylı Yönetim Kurulu üyeleri, öncelikle 

vefat eden, Galatasarayda görev yapmış, Galatasaraya kendini aidiyetle bağlamış bütün değerli 

büyüklerimize, kaybettiklerimize tekrar Allahtan rahmet diliyorum. Ben de bu hafta babamı 

kaybettim. Babam, Galatasarayda 3 sezon top oynuyor, o oynadığı dönemde de efsanevi kadro, 

Galatasarayın ilk şampiyon olan, 61-62, 62-63’te rahmetli Metin Oktay, efsanemiz Turgay Şeren 

gibi, Kadri Aytaç gibi çok değerli futbolcularla birlikte, Candemir Berkman ağabeyimiz de tabii 

takım arkadaşı, Cando, çok sevdiğimiz değerli büyüğümüz, bu insanların her biri, Galatasaraya 

bugün şarkılarda, benim de belki de albümde katkıda bulunduğum, gerçekleri tarih yazar 

sözünün gerçek anlamda, oluşturan kişiler. Bugün burada bu kadar büyük kitlelere hitap 

ediyorsak, şu kadronun başlangıçta, insanlara, bebeklere, ilham olması, Metin adının çoğu, bu 

isimden gelmesi gibi, insanları Galatasaraya bağlayan en önemli unsurlar olduğunu 

düşünüyorum. Ve bugün burada bulunmak ilk defa bir konuşma yapmak, bu şekilde olması, 

babam da hiçbir şekilde kürsüye maalesef gelmedi. İki tane bankanın kurucusu, büyük bir 

bankanın Avrupa sorumlusu, bir holdingin CEO’su, 8 yıl Galatasaraylı eski sporcular dayanışma 

ve yardımlaşma derneği genel sekreteri olmasına rağmen, sadece kendi dönemi itibariyle 

insanlara can olmuş, kan olmuş, herkesin sevdiği büyük Erol, bugün onu anmak ve bize taziye 

mesajı yollayan, ilgilenen, cenazemize gelen, gelmeyen, Galatasaraya sarı kırmızı renklere gönül 

vermiş herkese buradan çok teşekkürlerimi sunuyorum. Allah Galatasarayla birlikte bizim 
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yaşadıklarımızı, anlatmam tarif değil, mümkün değil. Fakat bu zor zamanlarda hepinizden dualar 

ve geçmişe yönelik insanların bugüne kadar getirdiği, bu çaba ile oluşturduğumuz Galatasarayın 

sarı kırmızı sevdanın daha da büyümesi için el ele, birbirimize destek olmamızı rica ediyorum. 

Herkese sevgiler diyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sevgili kardeşim divan üyemiz, Edip Gürman’a, tekrar baş sağlığı ve sabırlar diliyorum. Büyük 

Erol ağabeyimizin kaybı için. Şimdi anons ettim, Taner abi geliyor mu? Tamam.  

 

Taner Aşkın 

Sayın Divan Başkanım, sayın üyeler, sayın Yönetim Kurulu Başkanım, Başkan Yardım ve Yönetim 

Kurulu üyelerimiz, sayın misafirlerimiz, sevgili taraftarlarımız, muhterem hanımefendiler, 

muhterem beyefendiler, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Kusura bakmayın rahatsızlığım 

dolayısıyla uzun zamandır ciddi sıkıntılar içerisinde yaşamaktayım. Ama ona rağmen, 4,5 saattir 

burada oturuyorum. Geldiğimden beri, ciddi anlamda bir ağrı ve sızı içerisinde oturuyorum. 

İnanın samimiyetle söylüyorum. Şu son konuşmamı yaparken dahi olsa bunu yapmak zorunda 

olduğuma inandığım için huzurlarınızdayım. Neyse bir şey olursa da lütfen sürçü lisan edersem 

affola, kusura bakmayın. 

Şimdi biraz evvel sayın Başkan da anons etti. Biz zaman içerisinde bu kürsüden çok şeyler 

söyledik. Söyleneceği de söyledik, söylenmeyeceği de söyledik. Ama şöyle bir şey var. Eğer bir 

toplum yönetiliyorsa, bu toplum kamuoyunda çok ciddi anlamda, olasının da üstünde bir 

prestije sahipse, bu toplumu yöneten insanların bazı şeylere dikkat etmesi lazım. Bunların en 

başta geleni, bu toplumda, birliği, beraberliği ve tesanüdü sağlamak. Kim olursanız olun. İster 

Başkan olun ister yönetici olun. Eğer bunu yapabiliyorsanız siz başarılı bir yönetici olursunuz. 

Sizin yönettiğiniz toplum da başarının simgesi olarak, her tarafta her zaman anılır. Bu noktadan 

yola çıkarak, birçok kereler, sayın Başkanımızla, Yönetim Kurulu arkadaşlarımızla şahsi olarak, 

özel olarak filan değil, sohbetler esnasında birtakım bilgiler duyduk, ettik. Son zamanlarda 

özellikle, yazılı medyada, görsel medyada veya Twitter’larda, şurada, burada, olan olmayan, 

kulüple alakası bulunmayan veya bulunduğu halde realitesinin ne olduğunu bilmediğimiz, birçok 

şeyle kamuoyunda Galatasaray üstüne birtakım işlemlerin yapıldığını görmekteyiz. Bunların 

hepsi bizim zaafımızdan kaynaklanıyor. Ciddi anlamda söylüyorum, zaafımızdan kaynaklanıyor. 

Biz Galatasaraylı olmayı unuttuk. Biraz evvel sayın eski, yani eski demeyeyim de Divan 

Başkanlarımızdan görevi bırakmış olan Eşref Bey söylediler. Biz Galatasarayın neresindeyiz 

beyler? Öncelikle bir kere bunu düşünmek zorundayız. Biz çok konuştuk aramızda, netice 

itibariyle şunu söylemek istiyorum. Bugün huzurlarınızda başta Yönetim Kurulu olmak üzere, 

sırasıyla Denetim Kuruluna ve bilgi için de Divan Kuruluna, sizleri aydınlatmak için bir dilekçe ile 

müracaatta bulunduk. Bu dilekçe ile müracaatta bulunmamızın sebebi de ortalıkta ne olduğu 

anlaşılamayan birtakım konuların, netleşecek şekilde, net şekildeki birtakım konuların içerisinde 

yanlış anlamayın, ben de varım. Ortalıkta yanlış veya doğru demeyeyim, doğru yanlışı 

karıştırmayalım da realitesi olmayan birtakım şeylerin Galatasarayı yıpratır hale gelmesinden 

usandık. Arkadaşlarımızla, bir durduk dedik ki ya, bunun bir yazılı şekliyle bir cevap isteyelim. 

Bunu Haziran ayında yaptık. Araya bayram girdi, şu girdi filan, dedik ki ya neyse, biz size zaman 
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tanıyalım, bize bir cevap verilsin. Bugün burada konuştuklarımızın hiçbirisi bugüne kadar 

dönülmüş, verilmiş bir cevaplar değil. Biraz evvel burada bir sürü şeyler söyleniyor, işte 

Galatasarayın mali durumundan bahsediliyor, ya bilemiyorum ama, kusura bakmayın, iyimser 

olmak tabii ki çok iyi, ümit etmek tabii ki çok iyi, insanlar umutlarıyla yaşarlar. Bu da doğru. Ama 

bir şey söyleyeyim. Her şeyin bir sınırı var. Yani olmadı. Olmuyor. Yani öyle şeyler var ki, şimdi 

biraz sonra göreceksiniz. Şu şeyi koyarsanız pointi, lütfen rica edeyim. Şimdi izah edeceğim, 

bakın beyler. Gayet samimi, gayet açık söylüyorum. Bu dilekçenin altında imzası bulunan 3 kişi 

ne muhalif ne herhangi bir şekilde Galatasarayın yönetimine talip, asla ve kat’a, altını çizerek bir 

kere daha söylüyorum, en ufak bir art niyeti olmaksızın, vazifesi olan Galatasaray Spor Kulübü 

üyeliğinin esaslarında, tüzüğümüzde de yazan esaslardan ilham alarak, yönetime yardımcı 

olmak, onlar yönetiyorsa, biz de onlara yardımcı olmak sıfatıyla üzerimize düşeni yapmak 

zorundayız. Biz sadece bunun için, bu dilekçeyi verdik. Asla bunun içerisinde, kimse altında bir 

şey aramasın. Böyle bir şey yok. Yoksa biz bu dilekçeyi, 3 kişiyle değil, 1300 kişiyle de verebilirdik. 

Altını çizerek söylüyorum. Ama bizim böyle bir taassubumuz yok, asla yok, kat’a yok. Böyle bir 

şey yok. Galatasarayın menfaati, onların yönetmesi, bizim de onları bir şekilde takip etmemiz, 

yapabildiğimiz kadar, elimizden geldiği kadar, beyefendilere o verdiği hizmetlerde yardımcı 

olmaktır. Tek şeyimiz bu, bunun için yaptık bunu. Biraz sonra göreceksiniz, sorduğumuz şeylerde 

de zaten neler olduğunu, ben şuradan size tek tek, buyurun okuyun. Bunu görüyorsunuz 

herhalde bunların bir tanesi, bizim ilk başta sayın Başkanlığa yazdığım yazı, okuyayım isterseniz, 

okuyorsanız. Okunuyorsa sorun yok. Buyurun okuyun. Kimse hedef alınmış değil, altını tekrar 

çiziyorum. Buyurun, devam edelim. Birinci sorumuz, Riva projesi çerçevesinde bugüne kadar 

kulübümüze net olarak, Riva arazisindeki ipoteğin kaldırılması için, Deniz Factoring’le yapılan 

finansal operasyon nedeniyle ödenen her türlü komisyon, faiz, vesaire masraflar, her türlü 

masraf, komisyon, vergi, vesaire düşüldükten sonra, kalan meblağ yıllık bazda ve Riva projesi 

için onay verilen 2017 olağanüstü genel kurulunda sunulan tahmini nakit akış tablosunda 

karşılıklı olarak sunulması. Bunu istiyoruz. Yani Riva’yı verdik, gitti, geldi, şu oldu, bu oldu. Ama 

Riva nerede şu anda? Ne oluyor? Neler oluyor? Ben bir şey söyleyeyim. Neler oluyor 

söylemeyeyim. Neler oluyor söylemeyeyim. Ama bunu benim bilmem yetmiyor. (Zan altında 

bırakmayın.) Hayır beyler, kusura bakmayın, zan altında bırakacak bir şey yok. Bakın biraz evvel 

ikaz geldi. Biraz evvel ikaz geldi. Sayın genel sekreter arkadaşımız kalktı geldi, Divan Kurulu 

Başkanına ikazda bulundu. Dedi ki bunlar.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir dakika hayır, yanlış anlaşılma var. İş yanlış noktaya gidiyor. Bir Galatasaray TV’nin yayın akışı 

ile ilgili bir yayın çakışması oldu. Onunla ilgili bir müzakere yaptık. Hiç alakası yok. 

 

Taner Aşkın 

Tamam Başkanım, her neyse, borsa bu işe mâni diyorlar. Açıklamayın diyorlar. Bunlar 

açıklanmayacak gruplara girebilir. Ben bunu söylemek istemiyorum şu anda, ama bir realite var, 

isterseniz bakın, siz söylediniz ben söylemedim. Yani bilmiyorum. Efendim. Bir dakika, bir dakika 

ben devam edeyim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, hayır, bir futbolcumuz geliyor. Hava alanında bir karşılama programı var. Divan Toplantısı 

şu anda ana gündem maddesi olduğu için televizyonda, bir istişare ettik. Ekranı ikiye bölecekler. 

Hem bu yayın, canlı yayın devam ediyor. Hem o şeyi alt yazıyla verecekler. Onun müzakeresini 

yaptık. 

 

Taner Aşkın 

Yani sayın Başkan, affedersiniz, o zaman söyleyin. Biz burada konuşmayalım. Onu ekrana verin, 

hayır ekrana verin, tamam, ben ya kusura bakmayın, ben hasta halimle geliyorum buraya, siz 

affedersiniz, kusura bakmayın. Ya top çizgiyi geçti diye ya yapmayın böyle şey olmaz ya.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, yayın devam ediyor yani, onunla ilgili bir istişare, rica ederim yani. 

 

Taner Aşkın 

Neyse, sermaye piyasası ile alakalı, söylüyorsunuz. Bunlar deklare edilecek şeyler değil, tamam 

ben de kabul ediyorum bir yerde. Çünkü her şey sermaye piyasasına gelip kitleniyor. Ne varsa 

söylenecek, aman sermaye piyasası var. Aman sermaye piyasası var. Beyler yapmayın, bakın. 

Ben hissedarım, hisse sahibiyim. İstersem giderim KAP’tan çatır, çatır, çatır yazılı bunların 

cevabını alırım. İstersem yazıyla alırım, istersem mahkeme kararıyla alırım. Mâni olabilir misiniz? 

Buyurun, varsa bana cevap verin. Yok böyle bir şey. Ben söylüyorum bakın, Riva. Riva’nın ne 

olduğunu lütfen hepimiz bir bilelim. Beni çağırıp, bana özel bir şey anlatmanız benim için bir şey 

ifade etmiyor. Ben tek başıma Galatasarayı temsil etmiyorum. Galatasarayın 11 bin üyesi var. 

11 bin üyenin 3 bin tanesi divan üyesi. Soruyorum size, 3 bin tane divan üyesinden, 300 tanesi 

olanları biliyor mu? Bilmiyor. Neler olduğunu, ne yaptığınızı sizler biliyorsunuz. Biz bir şey 

bilmiyoruz. Sağdan, soldan duyduklarımızla size karşı, size göre cephe aldığımızı 

zannediyorsunuz. Hayır, asla böyle bir şey yok. Realiteler ortaya çıksın, onları konuşalım. Başka 

yapacak hiçbir şey yok şu anda. Evet, devam edeyim ben buna. İkinciye geçelim. Mecidiyeköy, 

şimdi biraz evvel sayın muhasip üyemiz burada bir şey söyledi. Buradan gelen gelirlerin hepsi, 

ikinci alınan, son alınan arsa ile ilgili temlik edilmiş vaziyette. Bizim o arsadan almış olduğumuz 

krediye karşı ödenmek üzere temlik edilmiş. Peki, burada neler söylendi bize? Buradan gelecek 

parayla Florya yapılacak dendi, öyle mi? Doğru. Tamam. Buradan gelecek, arsa alındı tamam. O 

parayla alındı arsa dikkat edin. Orada bir sıkıntı yok. Peki oranın inşaatı nasıl yürüyor? Şu anda 

ne alemde? Tapuları da aldık. Tapuları da aldık şu anda, verebiliyoruz insanlara da ne kadar 

sattık ne kadar kaldı? Buradan daha nasıl bir nakit akışı bekliyoruz, nasıl bir nakit akışı gelecek. 

Şimdi tamam, sponsor bulduk. Onlara da geleceğim sırayla ama bu konuda asla bugün onlarla 

bir şey konuşmayacağım. Çünkü o burada yok. Şimdi buranın şu andaki durumunu öğrenmek 

istiyorum. Burada da yazılı olanlar zaten bizim istediklerimizin dışında herhangi bir şey yok. 

Bunlar hakkında malumat istiyoruz. Bizi diyoruz ki aydınlatın. Bizi değil, bakın bu 3 kişiyi değil. 

Galatasaray camiasını aydınlatın diyoruz. Galatasaray camiası bilsin. 3 kuruşluk insanların 

uydurdukları yalanlarla biz Galatasarayın geleceğiyle ilgili kararlara, ukalalık ederek cevaplar 

vermeyelim. Hep beraber birlik olacaksak, beraber olacaksak, ayrım yapmayalım, o sendendi, 
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bu bendendi, bu oradandı, bu şuradandı demeyelim. Böyle bir şey yok arkadaşlar. Bir bakımdan 

bir şey yapıyoruz, öbür taraftan başka şeyler yapıyoruz. Çok da kanunsuz şeyler de yaptığımız 

var. Onu da söyleyeyim. Onu da söyleyeyim yani, ama yani olacak işler değil. Burada şimdi ben 

esas bizim dilekçemizle ilgili. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Şimdi sayın konuşmacı, sayın konuşmacı. (Uzaktan: Hukuksuz ne yapmışız?) 

 

Taner Aşkın 

Metin bey, Metin bey, tamam hukukçusunuz ben söyleyeyim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Taner Aşkın lütfen salona hitap edin. 

 

Taner Aşkın 

Tamam salona hitap ediyorum zaten, tamam mı? Hukuksuz işler derken, şunu söyleyeyim. Kendi 

mütalaa ettiğiniz şekilde Hukuku yorumlayamazsınız, sayın avukat bey. Kendi mütalaanızdan 

bahsediyorum. Siz öyle anlarsınız, ben böyle anlarım, hukuk, hukuktur. Hukuk neyse odur. Siz, 

en sonunu söylüyorum. En sonunu. En sonunda bir tüzük tadilatı şeyi yaptık değil mi? Kongresi 

yaptık. Öyle mi? (Hukuk statiktir, devam eder, beğenilmeyen şeyleri, kısımlarını değiştirirsiniz.)  

Hiç itirazım yok. Hiç itirazım yok. Olağanüstü Kongre miydi? Olağanüstü Kongreydi değil mi? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Taner Aşkın. Bir dakika devam etmeden. Şu özellikle hazirundan da rica ediyorum. Sizden 

de rica ediyorum. Hukuksuzluk ifadesini lütfen geri alın ve tutanaktan çıkartıyoruz.  

 

Taner Aşkın 

Peki, geri aldım ve çıkarın siz tutanaktan. Ama Aydın Bey, bunu size özel olarak izah edeceğim o 

zaman. Kapattım konuyu, geçti. (Taner abi, çerçeveyi doğru çizmezseniz, Galatasarayın her 

yaptığı hukuksuzluğa girer.) Hayır. Hayır, öyle bir şey yok. Metin Bey bakın, Metin Bey, sayın 

İkinci Başkanım. Ben baştan da söyledim. Sürçü lisan eylediysem özür diliyorum, geri aldım. Bitti, 

kapandı konu. Bitti, tamam. Arkadaşlarla sonra konuşuruz. Sıkıntı yok. Ben normal, buraya 

geleyim tekrardan devam edeyim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen, lütfen devam edin sayın konuşmacı. 

 

Taner Aşkın 

Florya’ya geldik, Florya’daki sorunlarımız da belli. 9 maddede bunları da sormuşuz, 

okumayacağız, burada sizler okuyabilirsiniz. Devam eder misiniz, Florya’ya gelelim. Buyurun. 

Buyurun. Buyurun. Bunları sorduk, bunların cevabını istiyoruz. Başka bir şey yok. Devam edelim. 

Ben okumayacağım artık. Kemerburgaz’a gelelim. Kemerburgaz’da da bunlar var. Colombus’a 
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gelelim. Colombus’a gelelim lütfen. Ondan sonra, Sportif A.Ş. ile derneğin ilişkileri var. 

Sorduğumuz sualler bunlar. Bunlarla ilgili cevap istedik. Dedik ki bunları bize aydınlatın lütfen. 

Olay bundan ibarettir. Hiç kimseye, hiçbir şekilde asla karşıt bir harekette değiliz. Hele 

Galatasarayın divan üyeleri olarak, biz 3 arkadaş, bunun altında imzası olan kişilerin, katiyen 

böyle bir taassubu yoktur. Lütfen kimse yanlış düşünmesin. Ama biz Galatasaray için yine de 

söylüyorum. Elimizden gelen her hususta, her konuda, mümkün mertebe biz bunu takip etmekle 

mükellefiz, bunu hissediyoruz kendi aramızda. Sanıyorum ki diğer divan üyeleri de diğer kulüp 

üyeleri de bu şekilde hareket ediyorlar. Benim söylemek istediğim başka şeyler de var ama 

bugünün şeyi bu değil. Kusura bakmayın. Yani top çizgiyi geçtiği anda, Galatasarayda birtakım 

şeyler geçiyor, öyle gözüküyor ama açıklıkla söylemek zorundayım. Galatasarayda top çizgiyi 

geçmediği zamanlarda da Galatasaray vardı. Çoğu zaman da geçmedi. Ama Galatasaray hep 

vardı, bundan sonra da hep olacak. Hep olması için de bizim hep beraber üzerimize düşeni layık 

veçhilesiyle yerine getirmemiz lazım. Hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Hoşça kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Taner Aşkına teşekkürler. Sayın Ertay Örmen, konuşma talebiniz devam ediyor mu? Sayın 

Murat Gönenç. Kısa bir konuşma istemiştiniz.  

 

Murat Gönenç 

Sayın başkanım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, yapmış olduğunuz çalışmaları çok çok takdir 

ediyorum ve gayet takdire şayan bir çalışma içindesiniz, transferler olsun, bu seneki 

şampiyonluğumuz olsun. Ben bir konu hakkında konuşacağım. Ben işlerim gereği yurt dışında, 

Almanya’da bulunuyorum ve burada çok Galatasaraya düşkün insanlar var ve çok Galatasaray 

için kendi çabalarıyla her türlü emeği veren insanlar var. Demin toplantı öncesi Rıza Morova 

kardeşimle konuştum. Sağ olsun yardımcı olacağını söyledi. Oradaki insanlar buradan ilgi 

bekliyor ve burayla, kulübümüzle ilgili bazı şeyler bekliyor, pratik bir takım, yurt dışında yaşayan 

şeylerine taraftarlarına mektup yolladı, onore etti, bizim de böyle bir şeyler yapmamız lazım. 

Benim kendim bizzat, Almanya’da gördüğüm, Stuttgart’ta Tacettin Demir diye bir kardeşimiz 

var. Galatasaray için canını vermeye hazır. Baki Evren diye bir kardeşimiz var, bir de müzmin 

sakat Emre Tarık Celep diye bir kardeşimiz var ve bu insanlara birer en azından bir iyi niyet 

mektubu yazarsak çok makbule geçer. Bu hasta kardeşimizle de ilgili çok çok duyarlı olan, Dinçer 

Azaphan’a da ayrıca teşekkürü borç bilirim. Yaşasın Galatasaray. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kısa konuşma için özellikle, hassasiyet için teşekkürler. Sayın Ertay Örmen, konuşma talebiniz 

devam ediyor mu?  

 

Ertay Örmen 

Kusura bakmayın, ben Aykut Başkan belki araya girer, yine bir şeyler söyler diye, bir mola 

almıştım. Sabahtan beri oturuyorum burada. 5 saattir. Biraz uzadı toplantı. Şimdi ben tabii 

sabahtan beri dinlediklerimi düşününce, biraz dernek, biz burada dernek üyesi olarak varız, yani 

biz hepimiz. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Artık kulüp diyelim, dernek, değişen tüzüğümüzle birlikte, dernek ibaresi çıkartıldı. Çünkü 

medeni kanun, içişleri bakanlığı, sivil toplumla ilişkiler genel müdürlüğünden artık spor yasası 

kapsamında, spor genel müdürlüğüne akredite olduk. O dilimize pelesenk olmuş dernek ibaresi, 

onu özellikle şey, kulüp olarak değiştirelim. 

 

Ertay Örmen 

Peki. Biz kulüp üyeleri olarak, burada genelde kulübümüzü konuşmamız gerekiyor. Kulübümüz 

derken tabii, yani amatör şubelerden, şirketlerimizden, Sportif A.Ş.’den, işte dijitalden, 

mağazacılıktan, emlaktan.  

Şimdi son zamanda tabii şampiyon olduk, mutluyuz hepimiz. Ama bunun arkasında biraz 

konuşmamız gerekiyor. Benim ilk söyleyeceğim şey, geçenlerde kulüp sitesinden yayınlanan bir 

bildiri vardı, daha doğrusu bir yazı. Üzüldüm görünce. Gördüğüm yazı şuydu. Yine birileri, birisi, 

yani kulüp çalışanı mıdır, değil midir bilmiyorum. Yine birtakım saf taraftarlarımızı, kulübe üye 

yapacağız, yaparım. İşte sana kombine alırım diye bir dolandırma işine girmiş. Tabii 

kulübümüzde, dolayısıyla onu yargı mercilerine şikâyet etmiş haklı olarak. Fakat şimdi bu 

insanlar niye buna tenezzül ediyorlar, ya da bunu niye yapıyorlar? Meydanı boş buldukları için 

demeyeceğim. Demek istemiyorum. Çünkü daha önce bizim zaten şikâyette bulunduğumuz bir 

iki dava var. Bir tanesi Florya forma davası. Daha önce bahsedildi. Hatta biz müdahil bile değildik, 

sonradan müdahil olduk konuya. Bu dava ne oldu? Yani bulundu mu? Neredeyiz davada? Biz fi 

tarihinde usulsüz üyelikler ve divan kombine usulsüzlükleriyle bir rapor yazmıştık. Bu da yargıya 

intikal etti. Bu dava ne oldu? Şimdi bu davalarımız varken, ortada. Hâlâ birileri, taraftarlarımızı, 

dolandırmaya çalışıyor. Neden? Çünkü biz cezaları veremedik. Biz bu insanları 

cezalandırmadığımız sürece, hâlâ birileri Galatasaray üzerinden birilerini dolandırmaya devam 

edecek. Şimdi benim yönetimden ricam, o davaların yani cidden üzerine gidip, kimse bunların 

mesulleri, cezalandırılıp, kamuoyunda duyurulması ki, artık bundan sonra kimse buna cesaret 

edemesin. Bunu rica ediyorum. Çünkü biz oranın üstüne çok gitmiyoruz, ya da gidemiyoruz. Ya 

da birileri engelliyor. Bilmiyorum, çok uzun sürdü. Çünkü bir tanesi 2, 3 senedir devam etti. 

İşimize geldiği zaman, bazı şeyleri 2, 3 ayda, 5 ayda, 6 ayda halledebiliriz. Lazım demek ki, onu 

da oraya sokmak gerekiyor. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Galatasaray üyesi ve taraftarı da yani hırsızın hiç mi? Hırsızın kabahati büyük de Galatasaray 

üyesi, Galatasaray taraftarı da uyanık olmak zorunda yani. İşin bu kısmını da düşünmek lazım 

yani.  

 

Ertay Örmen 

İyi peki, yapanın suçu yok o zaman, tamam. O yapmaya devam etsin. O, onu geçtim. Ben orada 

değilim. Ben öncekilerdeyim. Ben öncekilerdeyim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Ertay Örmen, suç duyuruları bir tanesini, bir Divan üyemiz yine dolandırılmıştı, biri de 

dolandırılmanın eşiğinden döndü. İkisi için ben bizzat suç duyurusunda, hukuk departmanında 

şey yaptığım için, açık dosyaları biliyorum yani, o anlamda şey yaptım. Buyurun devam edin. 

 

Ertay Örmen 

Tamam. Açık dosyaları ben de biliyorum da dosyalarda bir şey yok. Sonuç yok. Yani dosyaların 

açık olmasının bir önemi yok. Dosyalarda ne oluyor? Dosyalar bir sonuca varıyor mu? Yani açık 

olabilir. Bir süre sonra da zaman aşımına uğrar, kapanır. Neyse, çok oraya girmeyeyim. Yani tabii 

bir sürü olayın içinde, biz bunları takip ediyoruzdur, ama yeterince ciddi edelim ve bunların 

üstüne gidelim, rica ediyorum. Çünkü bunlar Galatasarayın, Galatasaray için önemli konular. 

Bu bir tanesiydi, yani yargı konularının üzerine gidilmesi ve bilhassa o dolandırıcılık yani, tekrar 

ediyorum, Florya forma, usulsüz üyelik ve divan kombine yolsuzluğu, bu 3 dosya. İkisi 

birleştirildi, şu anda 2 dosya halinde devam ediyor, ayrı ayrı. Bu bir konu. Şimdi biz geçen Mart 

ayında bir kongre yaptık. Kongrede iki yönetim aynı anda ibra oldu. Burada benim takıldığım 

konu, aynı konuyu biz bir sene önce de yaşadık, yine iki dönem, iki ayrı yönetim ibra oluyordu. 

İkisi ayrı ayrı ibra oldu, fakat bu kongrede ikisi beraber ibra oldu. Peki, iyi, hoş. Demek ki genel 

kurul üyelerimiz öyle uygun gördüler, ya da divan. Peki, bir önceki sene, kulüp faaliyetinden 200 

milyon zarar etmiş. Ve 2022 de 1 milyar zarar etmiş. Şimdi 200 milyondan zarar 1 milyara çıkmış 

ve bu iki dönemden bir tanesi, bir önceki dönemki, 6 aylık da ibra olmamış ve şimdi iki dönem 

bir arada ibra oluyor ve zarar 5 katına çıkmış. Şimdi ben bu kongrenin adı ne? Olağan mali genel 

kurul. Şimdi ben o mali genel kurulda, oradaydım ve bakıyorum dışarıda, yani ben yani rakamları 

bildiğim için, çok içeride olmama gerek yok. İçeride olması gerekenlerin çoğu, dışarıda kahve ve 

sigara içiyor. Şimdi bizim sıkıntımız şu. Biz ilgimizin esasında dikkat etmemiz gereken şeylerle 

ilgilenmiyoruz. Ama reklamı bol, temaşası bol konularla, bol bol ilgileniyoruz. Ne zaman iki 

rakam duysak, tüylerimiz diken diken oluyor, dışarıya kaçıyoruz, çay içiyoruz, kahve içiyoruz. 

Ama Galatasarayın gerçekleri orada yatıyor. Yani bir yıl, 200 milyon, ertesi yıl 1 milyar faaliyet 

zararı yapıyorsak ve o iki yönetimi de biz ayakta alkışlayıp, ibra ediyorsak, ben sıkıntıyı, 

yönetimlerde görmüyorum. Ben sıkıntıyı, kendimizde görüyorum. Yönetimlerin bir suçu yok. 

Ben yönetimin yerinde olsam, şöyle yaparım. Ya bu yıl, bir milyar zarar ettik. Seneye de 2 milyar 

edelim, bakalım ne olacak? Diyebilir, kendi kendine. Haklı. Çünkü mali genel kurulda biz neyi 

ibra ediyoruz, neyi ibra ediyoruz biz mali genel kurulda? Yani ben bundan sonrası için biraz 

örnekleme yapmak istiyorum. Artık geçen geçti, ibra olanlar oldu. Bitti. Bundan sonra biz neyi 

ibra edeceğiz. Yani zarar 2 milyar olup da o arada şampiyon olursak, şampiyon olduk güzel, ama 

2 milyar zarar, önemli değil, ibra mı edelim diyeceğiz? Ne diyeceğiz? Nasıl bir yol izlememiz 

gerekiyor? Yani Galatasaray batarken, ya bu yönetim batırmadı. Son 20, 25 senelik bir tarihtir 

bu. Galatasaray kötüye giderken, evet arada şampiyonluklar aldık. Oraya bir dipnot da koyayım. 

Her şampiyonluk aldığımızın ertesi döneminde biz daha fazla borca batık hale geldik. Çünkü 

nedense hep bir şampiyonlar ligine katılma hevesiyle, daha fazla topçu transfer ettik, daha fazla 

paraları har vurup, harman savurduk. Ve en sonunda bu tabloya geldik. Yani zaten şu anda bu 

gayrimenkulleri satar hale geldiysek, geçmişin bir birikimi. Yani bu yönetimin suçu değil. Yani 

gayrimenkulleri geliştirdik, satıyoruz demek, biz yani galiba en son Alp Yalman Başkan 

zamanında borçsuz devrettik biz bu kulübü. O günden bugüne borç yapıyoruz. Nasıl yapıyoruz? 
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Ya nasıl olsa, şimdi burada önemli değil, sportif harcamaları yapsın, yapsın, derneği sportife 

borçlandıralım. Nasılsa Galatasaraya bir şey olmaz. Bir önceki yönetimler de bunu yapmış, biz 

de bunu yapalım. Mühim olan şampiyonluk, top çizgiyi geçsin, şampiyon olalım, hayat çok güzel. 

Vallahi hayat güzel değil. Ben bir Galatasaray Spor Kulübü üyesi olarak bundan memnun değilim. 

Tamam şampiyonluklar güzel, ama ben hem şampiyon olup hem de bu gayrimenkullerimizin 

elimizde kalmasını tercih ederdim. Neden satıyoruz gayrimenkulleri, çünkü biz şirketlerimizi 

doğru düzgün yönetmiyoruz. Kötü yönetiyoruz. Bütün şirketlerimiz zararda, arada bir tanesi, 

ufak tefek kâr ediyor diye, yani kendimizi kandırmayalım. Zarardayız, yıllar boyu zarar ediyoruz 

ki, şu anki finansal tablolar önümüzde. Buyurun. 

Mümkün tabii, yani her zaman mümkün. Şimdi artık bu ibrasızlığın sonucuna katlanır mıyız, yok 

eskiden ayrıydı, şimdi ayrı değil, şimdi beraber. O zaman şöyle, o zaman işte çok güzel, hayır, 

hayır, tamam cevap vereceğim size. Bir saniye. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir saniye, kişisel, karşılıklı diyaloğa dönüşmesin. 

 

Ertay Örmen 

Çünkü tek ibraya indiğimiz zaman, ben konuşayım da siz istiyorsanız konuşun benden sonra. 

Tamam rica ederim. Biz tek ibraya indiğimiz için, artık yönetimlere sarı kart gösterme şansımız 

kalmadı. Ya kırmızı kart ya affedeceğiz, yani ya batacağız, affedeceğiz. Ya kırmızı kart 

göstereceğiz. Arada bir sarı kart vardı, adı idari ibrasızlıktı, oydu, buydu. Yok mahkemeye 

taşınıyordu, yok yönetimlere ceza veriyorduk, bir sonraki seçime girmesin diye. Bunlar 

kalkabilirdi, ama bir tane sarı kart opsiyonu olabilirdi genel kurulun elinde. Neden? Ben ya sizin 

bu yönetiminizden hoşlanmıyorum ya da doğru yönetmiyorsunuz diyebilme hakkımız vardı. Şu 

anda o hakkımız yok. O zaman şu anda beyefendinin dediği şeye geliyoruz. Ya yönetimi ibra 

edeceğiz ya etmeyeceğiz. Peki, bizim ibra etmeme sınırımız nedir ya? 3 milyar mı, 5 milyar mı? 

300 milyon mu, 500 milyon dolar mı? Kaç milyon? Yani bu genel kurul neye istinaden ibra 

edecek, neye istinaden ibra etmeyecek? (Hırsızlık yoksa ibra ediyor.) Şimdi hırsızlığın belgesi olur 

mu, onu bilemiyorum. Yani şimdi, neyse oraya girmeyelim. Sırf kriter bu olursa da doğru olmaz. 

Hırsızlık, şeyi. Yani hırsızlık var da ne oluyor? Belli yerlerde hırsızlığı buluyoruz, yine de bir şey 

olduğu yok. Bu da Galatasarayımızın esasında bugünlere gelişinin kısa bir hikayesi. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Toparlayabilir misiniz lütfen, saat 16.36.  

 

Ertay Örmen 

Biliyorum. Çok mu konuştum? Şimdi bundan sonraki bir şey. Biz gayrimenkul projeleri yapıyoruz. 

Bir orada para bekliyoruz. Sponsorluklar çok bizim yaralarımıza pansuman olmaz. Çünkü, 

rakamlar, Eurolara karşı, TL rakamlar çok bir şey ifade etmiyor, zaten. Bizim alt yapıya da önem 

vermemiz gerekiyor. Yani bizim sporcu yetiştirmeye önem vermemiz gerekiyor. Alt yapıdan artık 

30 ve üstü futbolculara milyon Euroları vermeyip, gençlere A takımda yer vermemiz gerekiyor. 

Artık bunu, kim inisiyatifinde yapar, kim yapar, kim yapmaz onu bilmiyorum ama alt yapıda daha 
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sözleşme yapmadığınız bildiğim kadarıyla son maçta beğenilen, iki tane genç var. Biri Efe Akman, 

biri galiba Ali Turap Bülbül, bizim bunlarla sözleşmemiz de yok. Yani şimdi bunlar yarın gitse, 

başka bir yerle sözleşme yapsa, arkasından ah, vah mı edeceğiz? Kim bu çocukların 

değerlendirilmesini sağlayacak A takımda? Ve biz ancak gençleri yetiştirip satarak, bu rakamları 

çıkartabiliriz. Önümüzde bizim için kötü olsa da bir örnek var. Demek ki gençler, yetiştirilip 

satılabiliyor ve bunlar da şu anda konuştuğumuz bütün sponsorluk rakamlarının ötesinde bir 

rakama gidebiliyor. Onun için bence gelecek alt yapıda, bu gençlerde, ha bu bunlarla sözleşme 

yapıp kaçırmamak bizim elimizde, ha oynatıp, oynatmamak teknik kadronun elinde de olabilir, 

Başkanın baskısında da olabilir. Başkan da orada biraz yani tabii Başkanın takdiri o, şey değil de 

sadece yani yönetim de oraya biraz artık gençleri değerlendirelim şeklinde bir, bir şeyler 

söyleyebilir. Dolayısıyla biz bu şirketleri, elimizdeki şirketleri düzgün yönetmeliyiz. Futbol alt 

yapısına önem vermeliyiz. Gençleri A takıma kazandırmalıyız. Yoksa şampiyonluklar, rakamsal 

olarak söylüyorum. Evet, kutlaması güzel, her akşam bir yerde kutlanıyor, ayrı mesele, ama 

rakamsal olarak Galatasaraya çok büyük getirisi yok. Bir futbolcunun maliyeti, belli bir rakamı 

alıp götürebiliyor. Dolayısıyla Galatasaray, artık Galatasarayı biraz farklı, yani sadece futbol, 

şampiyonluk ve topun çizgiyi geçmesinin ötesinde, Galatasarayı daha farklı değerlendirip, 

izlememiz gerekiyor. Saygılar. Çok teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki, teşekkürler. Şimdi havaalanına indiren bir transferimiz için, ekran ikiye bölündü. Bize de 

gelen bilgiler Angelino, fakat toplantıda Divan Toplantısının sesi, futbolcu canlı yayınını, ya 

YouTube ile şeyi ayırmamız lazım teknik olarak mümkünse, Galatasaray rejisi. Divan 

Toplantısının ses kaydı mutlaka olmasını istiyorum. Ses kaydı ediyor da canlı yayında. Yani ses 

gelmediği yolunda bilgi geldi de. Tamam. Ekran ikiye bölünmüş durumda. Peki. Sayın Ahmet 

Kemal Ulusu, buyurun. Feragat eden üyemiz var mı bilmiyorum, bir son kez sorayım. Buyurun. 

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Sayın Divan Kurulu Başkanım, Divan Kurulunun sayın üyeleri, sayın kulüp İkinci Başkanım ve 

Yönetim Kurulunun sayın üyeleri, sayın Galatasaraylılar, iki önemli konudan bahsedeceğim. 

Fakat zaman çok ilerledi, çok kısa geçeceğim. Birincisi, birinci konu. Galatasarayın ilk 

şampiyonlukları, şampiyon kulüpler kupasındaki sebeple, iki şampiyonluğu. Bu durumda 23+2, 

25 oldu. Şimdi durumu arz edeyim, önce tarihsel çok kısa bir geçiş yapayım.  

Efendim Türkiye ligi 1959 yılında başladı. Fakat şampiyonlar liginin birincisi 1955-56 sezonudur. 

Bu birincisine, Türkiye'den kimse davet edilmedi ve 13 takım katıldı, Avrupa’dan, hepsi 

şampiyon kulüp olacak, ülkelerinin ve Real Madrid şampiyon oldu. Geldik ikinci yıla, 1956-1957 

yılına. UEFA dedi ki, Türkiye'ye şampiyonunu bildir. Türkiye'de o tarihte. İstanbul ligi var ve 

İstanbul ligi çok ciddi bir lig, 10 takımla oynanıyor, sezon sonunda 18 maç oynanmış oluyor, tabii 

bildiğimiz gibi, 3 büyükler dışında Beykoz var, İstanbul spor var ve federasyon diyor ki, UEFA’ya, 

bizim son 2 yılın şampiyonu Galatasaraydır. UEFA’ya bildiriyor. UEFA da bunu kabul ediyor ve 

Galatasarayı ilk şampiyon kulüpler kupasına çağırıyor. Hatta bir nostalji olsun diye, bir de 

saygıyla anmak için, ilk atılım, ilk golü Metin Oktay atıyor, 3-1 mağlup oluyoruz, Dinamo 

Bükreş’e, Bükreş’te, şampiyon kulüplerde ilk golü Metin Oktay atıyor ve o takımı bir nostalji 
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olsun diye WM, sistemiyle okuyorum. Galatasaray: Kaleci, Turgay Şeren, Sağ bek: Saim 

Tayşengil, sol bek: Metin Kınay. Sağ haf: Ali Beratlıgil, Santraf: Ergun Ercins, Sol Haf: Rober Eryol, 

Sağ açık: İsfendiyar Açıksöz, sağ iç: Suat Mamat. Santrfor: Metin Oktay, Sol iç: Kadri Aytaç, Sol 

açık: Güngör Okay. Hepsi Allah rahmet eylesin hepsine, saygıyla anıyorum. Teknik direktör, 

Gündüz Kılıç ve bu sezondan sonra, efendim federasyon bir şey başlatıyor. Federasyon kupası. 

1956-57 ve 57-58 senelerinde federasyon kupası maçları yapılıyor. İkisini de Beşiktaş finalde bizi 

yeniyor, kazanıyor. Şimdi demek ki Türkiye liginden önce 4 tane, 4 tane şampiyonluk var. 

Görünen. Burada 1957-58 şampiyonasına Beşiktaş katılacak. Şampiyon olduğu için, fakat şöyle 

bir problem çıkıyor efendim. Yaşı, tevellütü benimle olanlar hatırlayacaktır. Şöyle bir şey oluyor, 

1957 veya 58 yılında UEFA Türkiye'yi, UEFA’dan çıkarıyor. Sen Asyalısın diyor ve Türkiye takım 

gönderemeyecek, o sırada, saygıyla ve rahmetle anıyorum. Ulvi Yenal ve Eşref Aykaç 

federasyonda bu işle uğraşıyorlar ve sezonun sonuna doğru bunu UEFA’ya kabul ettiriyorlar, 

tekrar Türkiye UEFA’ya dönüyor. Fakat Beşiktaş zamanı kaçırıyor, katılamıyor. Arkasından ikinci 

sene, yine Beşiktaş şampiyon, Galatasarayı yine 1-0 yeniyor. Hatta Metin Oktay penaltı kaçırıyor. 

Varol kurtarıyor. Varol Ürkmez. Bakın detayları veriyorum. Efendim. Pardon. Ve Beşiktaş, ilk 

maçında Real Madrid’le oynuyor. Meşhur maç işte, eleniyor. Şey yapıyor. Şimdi buradan nereye 

geleceğim? 2002 yılında, tarihi belli bende. 2002 yılında tahkim kurulu kararı ile bakınız 9 Mayıs 

2002’de tahkim kurulu kararı ile Beşiktaş’a 2 şampiyonluk veriliyor. Yani Beşiktaş’ın şu anda 16 

Şampiyonluğu var. 14 oynanmış lig şampiyonluğu, 2 federasyonun verdiği şampiyonluk. Bununla 

3 yıldız oluyor Beşiktaş. 2002’de verildiğinde, 9 şampiyonluğu var Beşiktaş’ın 2’yi alınca, 2 yıldıza 

çıktı. 11 oldu. Cenk Koray, saygıyla andığımız Cenk Koray’ın girişimiyle. Şimdi buradan 

Galatasaraya geleceğim, çok enteresan. Bu karar tahkim kurulunun kararıdır. Sayın üstadımızın 

bildiği gibi, tahkim kurulu kararı kesindir. Kesindir. Bu tahkim kurulu kararına göre, bir atlama 

yapayım, 1959 öncesi şampiyonluklar diye bir şey çıktı bildiğimiz gibi. Bu olamaz. Tahkim kurulu 

kararı vermiş, Beşiktaş’ın 2 tanesini iade etmiş, bundan sonra bir şey olamaz demiş. Ama burada 

Galatasarayın bir şeyi var. Galatasaray ben şampiyonluk istiyorum demiyor. Şu oluyor. UEFA 

şeye diyor ki, Türkiye Futbol Federasyonuna, bana şampiyonunu bildir diyor. Federasyon da 

Hasan Polat federasyonu, ben o zaman 10 yaşındaydım. Bunu çok iyi biliyorum, hatırlıyorum bu 

olayları. Artı, artı. Gazetelerde, benim gazeteciliğim vardı, bir gazetede çalışıyordum. Arşivlere 

baktım. Hepsinde şu yazıyor, Futbol Federasyonu, Hasan Polat Futbol Federasyonu Galatasarayı 

1954-55 ve 55-56 Türkiye şampiyonu olarak karar aldı, UEFA’ya bildirdi ve UEFA, Türkiye Futbol 

Federasyonunun bildirimi üzerine Galatasarayı çağırıyor. Şimdi efendim tahkim kurulu kararı 

bozulmaz. Galatasarayın iki şampiyonluğu var. Hiç tartışma yok. Hiç tartışma yok. Kim derse 

hukukçu, üstadınız dahil, tartışma yok. 2 şampiyonluk, 23. A, pardon, federasyon kayıtları açık. 

Lütfen baksınlar. Hasan Polat federasyonu, 1956 temmuz, ağustos ayları, bu karar çıktı. Lütfen 

bakılsın. 2 şampiyonlukta 25. Şimdi size bir şey söyleyeyim mi, kimse bir şey diyemez. Futbol 

Federasyonu tahkim kurulu kararı olduğu için bir şey diyemez. Artı tahkim kurulu kararı olması 

da kendi kararı, senin şampiyonluğunu geri mi aldım diyecek? UEFA’ya bildirmişsin, belge bir, 

UEFA sorun UEFA’ya, ikinci belge ve de Hasan Polat federasyonunun kararı. Şu anda Galatasaray 

ve bunu ben sayın yönetimden istirham ediyorum. 5 yıldızı takar, ilk Avrupa kupasına çıkar. Hiç 

özür dilerim, kesindir bu. Başka çakmalar gibi değil. Takar 5 yıldızı çıkar. Kimse de bir şey 

diyemez. Şimdi birincisi buydu efendim. Bunu arz ettim. İkinci konu, uzun yıllardır, hemen 
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hemen yani uzun yıllar dediğim, bundan önceki federasyonun 3, 5 yılından geçtiğimden beri, 

çok üzülüyorum. Türk futbolu, birçok büyük değer kaybetti. İki, şu anda prestij yerlerde 

sürünüyor, Türk futbolunun. Galatasarayımız Türk futbolunun anasıdır, babasıdır, duayenidir, 

her şeyidir, çimentosudur. Galatasarayın işe el atması lazım. Zaman kısıtlı olmasaydı, çok daha 

fazla konuşacaktım ama çok kısa birkaç şey söyleyeyim. 

Efendim bir şey söyleyeceğim. Bir şey çıktı. İki tane deplasmanınız fazla bu sene. İşte bütün 

şeyler iptal edilsin deprem dolayısıyla, şöyle olsun, böyle olsun. Bakınız, kimse değinmedi buna. 

Ne diyor o sevgili takımımız, diyor ki ben diyor, iki deplasman fazla oynadım. Onun için, bu tescil 

edilen maçlar deprem dolayısıyla, yani iki takımla, Gaziantep ve Atakaş Hatay’la, bunlar silinsin 

diyor. Yani Galatasaray birisi bir maçı 4-0 kazanmış, bir maçı 2-1 kazanmış. Sıfır puan olacak. 

Hükmen mağlup. Beşiktaş 2 maçı. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen başka, güzide rakiplerimizden bahsetmeye gerek yok.  

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Hayır, kötü bir şey söylemedim. Özür dilerim. Zaten olduğu belli. O bir puan almış, 5 puan fark 

edecek. Şimdi bu uzun süre konuşuldu. UEFA’nın verdiği cevabı söylemek için bunu 

belirtiyorum. Efendim kimse değinmediği bir şey var. Sadece Gaziantep ve Atakaş Hatay, 

depremden sonra girmedi ki, birinci, ikinci, üçüncü ligde 7 takım, Bal liginde, 26 takım. Kadınlar 

liginde vallahi galiba, yalan söylemeyeyim, 4 veya 5 takım. Sadece birinci ligde. Orada da 4 lig 

var. Peki, bir de bir şey daha söyleyeyim. Şeyler var. Gelişim ligleri var. Bütün takımların. Yani 

ben bir hesap yaptım. O takımımızın, iki fazla deplasmanı için yaklaşık 500’e yakın maç iptal 

edilecek. Çünkü sadece o takıma uygulayamayacaksın. Gelişim ligine de uygulayacaksın, 

çekilmişse. Efendim bu sefer bu güzide takımımız, UEFA’ya başvurdu. Ha bu arada bu fiilen 

mümkün değil. Puan cetvelleri değişecek. Bütün puan cetvelleri değişecek. Artı ikinci konuya 

gelelim. Sen federasyon, bunları tescil etmiş. Bütün maçları, primlerini de vermiş. Galibiyet 

primlerini, nasıl bunu şey yapacaksın? Üçüncüsü, bu kararı da verdin. Üçüncüsü. Hakları şey 

yapılan kulüpler dava açmayacak mı? Hukuki mücadeleye girmeyecek mi? Tam kaos ve bunun 

için, kulübümüz UEFA’ya başvurdu, bizim hakkımız yendi diye, bunu bu kadar uzun bunun için 

anlattım. UEFA’nın verdiği cevap ne biliyor musunuz? İşte prestij kaybı burada. Ne biliyor 

musunuz? Ne istediğinizi ve ne dediğinizi anlamadık. Şimdi buyurun. Efendim. Bu kesindir. 

Gazetelerde ve o kulübümüzün yöneticisinin ifadesidir. Bizi anlamamışlar dedi. UEFA anlamıyor 

düşünün. Şimdi gelelim değer meselesine. Yine kısa kesiyorum sayın Başkanım, kusura 

bakmayınız. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sıkıntı yok. Rahat olun.   

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Bana torpil yapıyor Başkan.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İlk defa çıkıyorsunuz. Pozitif ayrımcılık.  

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Yok hayır efendim. Bir de 1991’de çıktım. Yönetim Kurulu üyesiyken. 1991’de çıktım.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Buyurun devam edin. 

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Şimdi efendim, çok üzücü bir şey daha anlatacağım size. Bakınız, biz 2000 yılında, Avrupa 

şampiyonu olduk ve Türkiye 4’üncü torbadaydı. Avrupa kupalarında kura çekilirken. Arkasından 

süper kupayı aldık. Arkasından ikinci defa yapılacak dünya şampiyon kulüpler kupasına davet 

edildik. Fakat hatta gruplar belli oldu, Galatasarayın grubu belli oldu. Fakat mali sebeplerle iptal 

edildi. Şimdi öyle bir şey oldu ki, Avrupa futbol dergilerinde, 2000 yılının Eylül ve Ekim aylarına 

bakınız, birinci takım Galatasaray. Real Madrid, Barselona, Bayern Münih arkamızda. Bu gazla 

2002 dünya kupasına Galatasaray kaç oyuncu verdi biliyor musunuz? 13. 13 efendim. 13 oyuncu, 

11 değil. 13 oyuncu verdi ve 2002 dünya kupasında, Türkiye 3’üncü oldu. Ama Yerekmeni(?) 

kimle oynadı? Üzerinde şimdi 5 yıldızı olan, 5 tane dünya kupası kazanmış Brezilya ile oynadı. 

Peki, 2008 de Türkiye'miz, Avrupa 3 üncüsü oldu. Yerekmeni(?) kimle oynadı? Kaybetti. Almanya 

ile. Almanya’nın üzerinde 4 tane dünya kupası, sayısız Avrupa kupası olan bir takım. Son 

saniyede yediğimiz bir golle. Şimdi bakınız, prestije bakınız, değere bakınız. Peki, aradan yıllar 

geçti. 2001 yılı, isim vermeyeyim, bundan önceki federasyon. Kaçıncı torbaya düştük? 4’üncü 

torba. Peki, hangi lige düştük. C ligine düştük. Değer düşmez. Halen 4’üncü torbadayız efendim. 

Galatasarayın şeyi geldi. Şimdi bu da gitti. Geldim prestije. Demin prestiji söyledim. Prestiji 

söyledik. Bundan önceki federasyon. Bakınız bunları niye söylüyorum. Rahmetli Mustafa Cengiz 

Başkanımız demişti ki, UEFA her şeyimizi, sadece finansal fair play’i değil, her şeyimizi takip 

ediyor, not ediyor diye. Onun için söylüyorum. Şimdi bu 1959’dan önceki şampiyonluklar diye, 

bir şey yapılamaz. Tahkim kurulu var, artık bu açılamaz. Nasıl ayarlamışsa bilmiyorum, 

ayarlamışlarsa. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın konuşmacı, tekrara girmeyelim lütfen. Evet. 

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Peki, efendim. Evet uzatmayalım. Burada bir prestiji kaybı daha var. Bir prestij kaybı daha 

söyleyeceğim. UEFA bunları görüyor. Nedir? Galatasarayın teknik direktörüne ve Mustafa 

Cengiz’e, sayın Başkana, bir hakem için, düdüğünü astıracağız dediği için, teknik direktörümüze 

9 maç, Mustafa Cengiz’e ise 90 gün ceza verildi. Fakat aynı yıl, aynı, iki ay sonra. Bir kulübümüzün 

teknik direktörü, pardon bir kulübümüzün Başkanı, Başkanı. Çıkıp dedi ki, tabancam olsa, bu 

hakemi vururdum dedi. Canlı yayında, iki defa. Şimdi UEFA bunu görmüyor mu? Son olarak, çok 

daha var ama, kısa keseceğim, bitireceğim. Son. Efendim şimdi moda şey çıktı. Moda, patent 
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kurulundan yıldız almak. Patent kurulundan yıldız almak. Bu nereden çıktı? Yani şimdi bir de 

şöyle bir şey var. Bir örnek vereceğim size. Galatasarayın kaç şampiyonluğu var? 23. Şu anda. 

23. Peki, şöyle yapmışlar. 1959’dan önce bir Türkiye birinciliği var. Bir de milli küme var. 

Hangisinde şampiyonlarsa onu bildiriyorlar. Bir ara denk gelmiş, ikisinde de şampiyonlar. İki tane 

bildirmişler bir yılda. Şimdi o zaman ben de şöyle yapayım. Benim Türkiye kupası 

şampiyonluğum var 18 tane, 23 de 41. 8 yıldız artı 1 olur. Olur mu böyle bir şey? Bir kulübümüz 

diyor ki, daha 15 gün önce, diyor ki, 2010-2011 şampiyonluk kesinlikle benim diyor. Tartışılmaz 

diyor. Gitsin patent alsın o zaman. Olur mu? Şimdi ben bunları arz ettim. Sizlere efendim, sizlere 

arz ediyorum. Türk futbolu prestij kaybediyor. Burada Galatasarayımız Türkiye'nin, babasıdır, 

anasıdır dediğim gibi ve şehit çimentosudur. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen mikrofona dönüp, toparlarsanız. 

 

Ahmet Kemal Ulusu 

Tabii. Bizim şeyimizin, bizim Yönetim Kurulumuzun bu işe el atması lazım, federasyonla 

görüşerek. Sadece arz ettiğim şeyler bunlardır. Saygılar sunuyorum efendim. İyi günler 

diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, şimdi Sayın Mehmet Bilen’i, feragat ettiğini düşünüyorum. Sayın Aykut Uzunoğlu, 

son konuşmacımız.  

 

Aykut Uzunoğlu 

Sayın Başkan, Divan Kurulu ve Yönetim Kurulu, değerli hazirun, hazirun dağıldı gerçi ama ben 

hızlıca birkaç şey söylemek istiyorum. Kayıtlara da girmesi açısından. Öncelikle, bir önceki Divan 

Toplantısında bu alt yapı ile ilgili ne kadar önemli olduğu ile ilgili bir konuşma yapmıştım. Onunla 

ilgili bir hatırlatmam da olacak. Sayın Yönetim Kurulundan dedim ki, bu alt yapı işleri çok önemli, 

yani bizim kârlılığımız, yani kulübün geleceği için. Bu konuyla ilgili, sayın Erden Timur bir iki şey 

yaptı, sunum yaptı. Bu sunumda da gerekli, kulüple ilgili, alt yapı vizyonunu çizdi. Dedik ki biz 

bunu kabul ettik. Çok güzel. Ama bunun altını doldurmak lazım. Bununla ilgili genel kurula en 

azından 3 ayda bir bu vizyonun altı doldurulmuş bir şekilde, kimle, nasıl, hangi bütçeyle ne 

zaman ne yapacağız konularını, bize açıklamanız gerekiyor. Bunu beklediğimizi bir kere daha ben 

söylemek istiyorum. Gerekli notları alırsanız sevinirim. Ağustos ayı zaten tatil. Eylül ayında 

sanırım bununla ilgili bir sunum yapmak için bir zamanımız da olur diye düşünüyorum. Aynı konu 

buradaki değişik konuşmacılar tarafından da dile getirildi. O yüzden, önem verilmesini ben rica 

ederim. Diğer konu, şu. Şimdi ben burada konuşmacıları dinlerken. Benim aklımda bir kısım 

sorular oluştu. Özellikle bu voleybol şubesi ile ilgili, muhtemelen buradaki hazirunun da aklına 

gelmiştir. Bizi ekranlarında izleyen Galatasaraylıların da aklına gelmiştir diye düşünüyorum. Onu 

da ben bu vesileyle dile getirmek istiyorum. Yani birkaç toplantıdır bu voleybol şubesi ile ilgili 

değişik konular var. Yani bizim sporcularımızın yediği yemek sayılarına kadar bu kürsüye 

geliyorsa, yani bir şeyler var burada. Bu Yönetim Kurulundan ilgili yöneticimizin bu konuya el 
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atmasını, bu konuyu araştırmasını ve yine Eylül ayında bu konuyla ilgili bizlere gerekli bilgileri 

vermesini ben rica edeceğim. Onun da notunu alırsak, sevinirim. Son konu da şu, Hayri ağabeyin 

serzenişine ben katılıyorum. Şöyle katılıyorum. Yani biz tabii bir spor kulübüyüz, bizim bir 

tüzüğümüz var tabii ki, tüzük bizim anayasamız tabii ki, şimdi bunda bir problem yok. Ama bir 

de şu da var. Yani böyle hep biz konuşuyoruz ya burada. Galatasaray bir Başkanlık sistemi ile 

yönetiliyor ve bu Başkanlık sistemiyle yönetiliyorun ne demek olduğunu hepimiz biliyoruz. Yani 

detaylarına kadar. Diğer bir konu da şu. Biz Galatasaray dediğimiz zaman, bunun arkasında 500 

yıldan fazla bir kültür var. Yani o kültürün getirdiği ananeler var. İçtihatlar var. Bir de hep 

söylediğimiz yani, Galatasarayda yazılı olmayan kurallar var falan diyoruz ya. Şimdi aslında bu 

yazılı olmayan kurallar, yok. Bu yazılı olmayan kurallardan kastettiğimiz bizim, biz buradaki 

konulara bakarken, bu 500 yıllık bizim kültürümüzün getirdiği birikim tarafıyla biz konulara da 

bakıyoruz. O kültürün getirdiği, geleneklere, ananelere bakıyoruz diye düşünüyorum. Dolayısıyla 

yani bazı hassas konularda bu yani disipline gönderdik konularının bu esvapta da 

düşünülmesinde fayda var diye düşünüyorum. Çünkü Hayri ağabeyin konuştuğu konu ile ilgili, 

mesela bundan önce yine bizim bundan önceki Kulüp Başkanımızın, kendinden önceki Kulüp 

Başkanı, Sayın Rahmetli Mustafa Cengiz’in yine aynı tarz bir vesileyle, bir dosyasını disiplin 

kuruluna vermesinden dolayı, o dönem kendisi de tabii çok üzüldü. Biz de çok üzülmüştük. Aynı 

şekilde Hayri ağabeyin bu düşüncelerini o zaman bizler de paylaşmıştık. Dolayısıyla yani bazen 

kararları verirken, yani evet, bizim tüzüğümüz var. Doğrudur. Kesinlikle. Anayasamızdır evet, 

doğrudur. Bizim bir kültürümüz de var. Ve bizi Galatasarayı, sadece Türkiye değil, bence bütün 

dünyada farklı kılan konu da budur. Dolayısıyla olaylara bu yönden de bakılmasını ben önemli 

buluyorum. Sundum, çok teşekkür ederim, dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki, teşekkürler. Sayın Ahmet Şenkal buyurun. Son konuşmacı bitti ama bir sportif başarı var. 

 

Ahmet Şenkal 

Efendim iyi günler, sağ ol, sevgili Başkan, Divan Kurulu Başkanıma ve çalışma arkadaşlarıma, 

Yönetim Kurulu İkinci Başkanım Metin kardeşime ve çalışma arkadaşlarına ve kalan haziruna çok 

teşekkür ediyorum. Pek konuşma yapmak niyetim yoktu ama 3 dakikanızdan fazlasını 

almayacağım. Efendim önce tabii ki 100’üncü yılında cumhuriyetimizin gelen 

şampiyonluğumuzun mimarlarının hepsini işte arkadaşım söyledi, çimcisinden, ağcısına, teknik 

adamından, futbolcusuna, herkesin, Yönetim Kuruluna ve sayın Kulüp Başkanına kadar kutlarım. 

Ama gönül isterdi ki, bu 100’üncü yılda aynı veya benzer başarıları diğer branşlarda da 

kazanalım. Bunu bütün Galatasaraylılar gibi ben de çok isterdim. Ben tabii bütün branşlarda 

konuşma hakkına sahip değilim. Onların hepsinin kendi temsilcileri var. Sporcuları var. Onlar 

gelir anlatırlar. Ben kendi bildiğim ya da bildiğimi zannettiğim, kürek branşından çok hafif 

bahsedeyim. Çok az konuşacağım. Önce bir teşekkür, neden? Bildiğiniz gibi veya bilmediğiniz 

gibi, kürekçilerimiz son yıllarda çok başarılı olamasalar da geçtiğimiz hafta Ankara’da bir 

gençlerimiz, gençler Türkiye kupasını yaptık, yapıldı. Orada burada detayına girmeyelim, çok 

fazla kategori vardı. O kategorilerden pek başarılı olamadık ama bir tanesini, bir kategori 

Galatasaray kazandı ve memnuniyetle ve sevinçle söylüyorum ki, bu kategori 17 yaş altı 
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kızlarımızdı. Şimdi öyle veya böyle bir kategori alalım ama o kategoride hem kızlarımızın, işte 

bağlantısını yapıyorum. Cumhuriyetimizin 100’üncü yılında, hiç değilse, genç kızlarımızın 17 yaş 

altı gençlerimizin bize bu zevki, bu huzuru yaşattıkları için onlara bir teşekkür ediyorum 

öncelikle. Bir de vallahi şimdi bilemiyorum ama bir de küçücük bir sitem edeyim, hep sevgili 

dostlarıma. Gerçi hee, Rıza kardeşim de oturmuş yerine ben burada zannediyordum. Vallahi 

sitem diye de alma ama şimdi değerli hazirun, benim gördüğüm kadarıyla, bir iletişim sorunu da 

var bünyemizde. Nereden buna karar verdim. Şimdi bakın biz bu şampiyonayı bitirdik. Türkiye 

kupası önemli bir şey. Önemli bir yarışmaydı. Yahu, hiçbirinizin tabii ki haberi yok. Ben bunu 

söylemesem. Ama iletişim sorunumuz şu. Ben ertesi gün, yani Pazar günü bu yapıldı. Pazartesi 

günü, Salı günü, bu sabah, açtım yani galatasaray.org’da çok sevgili kardeşim, Rıza Morova 

kardeşim, ya şunu galatasaray.org bari bir ilan etse, dese ki, şöyle şöyle bir müsabaka yaptık. Şu 

branşta da şu kategoride de genç kızlarımız aslan gibi kupayı aldılar deseydi, çok sevinirdim. Bu 

iletişim sorunu derken, bu. Yani şeyin dışında, futbolun dışında, nedense galatasaray.org 

sayfalarında hiçbir şey yok. Bakınız uzatmayayım, Salı günkü, bizim galatasaray.org’un ana 

sayfasındaki haberler. Onlar da lazım tabii. Efendim Galatasaray – Kisvarde maçı, 2-0 kazanmışız. 

Sevgili Okan Buruk’un açıklamaları. Efendim, Sayın Erden Timur’un açıklamaları. Sonra başlıyor. 

Hoş geldin Cori Valde. Bir sayfa. Hoş geldin Logan Eglenton, hoş geldin Fatma Beyaz, hoş geldin 

Duygu Düzceler. Hoş geldin Nicole Mihailoviç, bütün haberler, hani tık tık tık atlatıyoruz ya, 

bunlar. Hepsi hoş geldi, başımızın üstünde. Ama ben isterdim, şeyin de kürekçilerimizin de 

canım kardeşim, dostum, Rıza Morova’ya şunu söylemek istiyorum. Bakın bir ay sonra o aynı 

gençler, Pazar günü yarışan gençler, bu sefer Türkiye şampiyonasına girecekler. O şampiyonaya 

böyle ne olur biraz daha ilgi. Neden? Genç takımlar dediğiniz nedir? U15, U17, U19, 14, 15, 16, 

17 yaşındaki genç kızlarımız ve erkeklerimiz, zaten Küçükçekmece’de belirli yoksunluklarla 

yaşıyorlar. Ama hepimiz sporun içinden geldik. Ya 15, 16 yaşındaki bir sporcunun yöneticisi 

oraya bir gitse, Çekmece’ye, ooo geldim, hadi oturalım bir çay içelim dese, emin olun belki biz 

Pazar günü biraz daha iyi dereceler alabilirdik. Ama, şey yapmıyorum bunu bir sitem olarak 

söylemiyorum. Ama en azından moral motivasyon denen şeyi de göz önünde tutalım. Şeyleri 

çok, vakitleri az muhakkak sevgili Morova’nın da yönetimimizin de ama bunu da mutlaka bir 

bilgi olarak, şube sorumlusuna söylemek isterim. Lütfen bu bir ayı, biraz daha hem kürek 

şubemizde hem bilmiyorum belki müsabakaları vardır. Diğer amatör branşlarımızdan lütfen 

esirgemeyiniz. Onlar sizin ilginizi bekliyor. Efendim herkese teşekkür ederim beni dinlediğiniz 

için, sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ahmet Şenkal’a, kürek sporu ile ilgili duyarlılığı hatırlattığı için özellikle teşekkür ediyoruz, 

Divan Yönetimi olarak. Şimdi saygıdeğer Yönetim Kurulumuz adına sayın İkinci Başkanımız Metin 

Öztürk cevap verecek. Ben sadece bir konuyu hatırlatmak istiyorum. Bu detaylı sorular için, Eylül 

ayında yazılı olarak cevaplama hakkınız da var. Yani Ağustos’u tatil verdiğimiz için, siz nasıl arzu 

ediyorsanız şey yapabilirsiniz. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 
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Yok. Çok kısa zaten çok az kişi kaldı. Ben kayda geçsin diye söylüyorum. Bir tek sayın Cibara 

tekrar kalkıp vakit almak istemedi. Sayın Cihat Levent’in açıklaması ile ilgili, orada hep hesap 

kitap, 12 ay üstünden yapılmış. Biliyorsunuz ki Haziran-Eylül arasında bu çocuklarımız yoklar. 

Ayrıca misafirhanede kalan sporcular okula gidiyor. Dolayısıyla 3 öğün üstünden yaptı. Aslında 

2 öğün yemek yiyorlar. Yani bunları çok aslında takılıp da girmemek lazım. Herkes iyi niyetli. Yani 

şu tenis kortunu kaldırın da oraya voleybol yapın demek, bunların bir sürü hukuki şeyi var. Bir 

de biz, işte Ahmet Şenkal ağabeyim benden bir önce oturan İkinci Başkandı. 11 ay sonra da başka 

biri oturacak. Bunlar hep bir nöbet değişimi. Yani bütün kulübün bütününü bir yıla sığdırmak, iki 

yıla sığdırmak çok mümkün değil. Onlar ellerinden geleni yaptılar, biz de elimizden geleni 

yapıyoruz. Taner abim zamanında elinden geleni yaptı, herkes iyi niyetle bir şey yapıyor. Devam 

ederek gidecek. Biz hani her öneriyi dinliyoruz ama görüyorsunuz ki işte bir yönetimin ortalama 

kalma süresi, 1 yıl, 9 ay. Süreyi de zaten biliyorsunuz 2 yıla indirdik. Yani herkes elinden geleni 

yapacak ama, burada eleştiri yaparken, çok dikkatli gitmekte fayda var. Ertay kardeşim, 

sponsorluklar yaraya pansuman bile değil dedi. Daha evvel denetçiydi. Öyle değil. Bu dünyada 

büyük bir durağanlığın olduğu, resesyonun olduğu ortamda, Dursun Özbek Başkanın ve 

yönetiminin böyle bir ortamda yani bakın bir yayın haklarını, 500 milyon dolardan, 120 milyon 

dolara gerilediği bir ortamda, Euro bazında, dolar bazında, stat isim hakkını, forma, göğüs 

reklamını, yurt dışı maç konusunu, dolar, Euro bazında, 3 katına, 4 katına çıkartmak az şey değil. 

Demin anlattım. Bir yanlış anlama olmasın. Biz bu sene sponsorluk paralarıyla bütün borçları 

ödeyeceğiz demedim. Sadece şunu söyledim. İlk bu stat isim sponsoru, Türk Telekom olduğunda 

10 yıllık gelir kırdırılmıştı. Biz kırdırmayacağız. Böyle bir şey yok. Biz bundan sonraki, bizden 

sonraki yönetimlerin de haklarını gözeterek devam edeceğiz. Ama bu anlaşmalar 5 yıllık, 

bonusları hariç, 20, 25 milyon dolarlık bir şeyin, sadece 5 yılını koyduğunuz zaman, yani 100 

milyon eurodan bahsettiğiniz zaman, 2,2 milyar lira bankalar birliğine borcumuz var. Allah nur 

içinde yatırsın, Mustafa Cengiz Başkanımız bu bankalar birliği anlaşmasını yapmasaydı, biz çok 

büyük sıkıntı çekerdik. Bugün hâlâ Ağustos sonuna kadar %8,5 faiz üzerinden gidiyoruz. Yani 

aslında her borçlu kaldığımız sürece, borcumuz azalıyor. Reel olarak, baktığımızda. Onun için biz 

şunu yaptık, bunu yaptık demek yerine, her yönetime teşekkür etmek, elinden gelen çabayı 

göstermek. Bir sonraki yönetime de en iyi şekilde devretmek lazım. Ama Sayın Dursun Özbek 

Başkanımın sadece şu 11, 12 ayda yaptıklarını anlatmaktan utanıyorum. Yani Ada’nın, üst 

kullanım haklarının alınması, bakın 30 yıl, bu yönetim 11 ay sonra gidecek, hatta 10 ay sonra 

gidecek. 30 yıl Ada’nın üstüne kimse artık sandalye bile koyamaz. Ada Galatasarayın. 

Kemerburgaz, inşaatı öyle bir hal aldı ki, 3, 4 ay sonra oraya geçeceğiz. Eksik, gedik yok mudur, 

eleştirdiğiniz? Mutlaka var. Taner abi de yöneticiydi daha önce, onların döneminde de vardı, 

bizden sonra da olacak. Ama bakın başka bir şey söyleyeyim. Daha yeni mali genel kurul yaptık. 

Orada sorulacak detaylı şeylerin, burada kısıtlı bir sürede sorulması, belki konuşulacak bir sürü 

konuyu engelliyor. Daha Mart mali genel kurulunu yeni yaptık ve oybirliği ile ibra oldu bu 

yönetim, oy çokluğu ile değil. Ekim’de yine var. Buralarda konuşmak sanki daha doğru. Artı 

burada 50 kişiye, 30 kişiye konuşuyoruz. Bir toplantıda Ayhan Bey olabiliyor, bir toplantıda 

olamayabiliyor. Ben bulunduğum toplantıda konuşmacının konuşmasını duymadım, geçen 

basketbol sahasında yapılanda. Çıkıp da cevap veremedim. Eşref Başkan da haklı olarak eleştirdi. 
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Ya dedi ki çıkıp bir şey söyleseydiniz dedi. Adam öyle benzetmeler yapmış ki, ancak yayından 

izledim. Şimdi onun için.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bizim kürsülerden anlaşılmadı.  

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Evet. Yani şunu söylemek istiyorum. Bu kadar detaylı tablo konularını, bir kere mali genel 

kurullarda konuşmak, yani doğru yerde konuşmak daha doğru. Burası bir istişare organı, daha 

bilgi, yani tabii ki hesap vereceğiz ama şöyle bakıyorum. Dursun Başkanım herhalde bu belki de 

katılamadığı, 2’nci Divan toplantısı. Her toplantıda vardı. Üşenmeden, açık açık hepsini açıkladı. 

Riva’yı açıkladı, Mecidiyeköy’ü açıkladı, teknik açıkladı, basit açıkladı. Şimdi ısrarla bu yönetim 

kötü, bir şeyleri yapamıyor demek farklı bir şey. Yani bu bilgilendirmeler hiç yapılmamış gibi 

davranmak çok başka bir şey. Şimdi bakın şöyle hızlı gideyim, yani bitti toplantı ama, mesela 

Riva denmiş, burada satışların %52’si tamamlandı. Hâlâ geliştirilecek alanlar var. Son 3 aylık 

satışları da hesaplarsak, yaklaşık 2 milyar TL daha gelecek gelir var. Ama bunu bir maliye 

memuru edasıyla sorarsanız, hem divanın vaktini alırsınız, hem yönetimin enerjisini alırsınız. 

Bunu soracağınız yer var. Tabii ki hakkınız. Ekim ayında, mali genel kurul var. Satır satır 

sorarsınız, eğer orada yoksa, cevaplanır. Sonra ben bunları kaba taslak, kendi notum. Hatta 

Ağustos izninin iptal edilmesini öneriyorum. Ağustos divanını yapalım, gelsin Başkan anlatsın. 

Ağustos’ta iptal ettik ya, tatil yapalım dedik. Biz çalışıyoruz zaten burada. Buyurun, lütfedin 

gelin, Ağustos’ta benim önerim, divanı yapalım. Niye tatil ediyoruz? Biz çalışıyoruz. 

Mecidiyeköy.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Siz devam edin ben söyleyeceğim. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Yok, yok, hayır, yani yönetim burada. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tüzüğe göre aynı toplantıda alınmış karar, aynı karar, usul olarak yani.  

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Peki. Başkanım, yok şunu söylemek istiyorum. Tamam istiyorsanız, olağanüstü toplantı dersiniz, 

biz geliriz. Ama Başkanım, bıkmadan usanmadan anlatıyor. Ve şu an Başkanım tatilde değil, 

Galatasaray’ın çok önemli bir toplantısı ile uğraşıyor. Bundan evvel Taner abim, yönetici iken, 

bu kulüp için çarpıştı, çalışıyorsa, şu an Başkanım ve yönetim çalışıyor. Bakın Sayın Erden Timur, 

şu an kampta, adam 14, 15 milyar cirolu şirketini bıraktı, Galatasarayla uğraşıyor ve serumla. 

Serumla ya. Ya insanın enerjisi yetmiyor ki, 4 saat uykuyla. Yani. Serumla Galatasaray için orada. 

Yani bizi alkışlayın demiyorum tabii ki eleştireceksiniz. Ama daha uzun, daha teknik şeyleri, konu 

mali ise, mali genel kurula aktaralım. Şimdi Levent kardeşim kusura bakmasın, yine onun 
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anlattığını bir daha anlatacağım. Çünkü Başkana da doneyi o veriyor, bize de o veriyor. Aynı 

şeyleri, biz bir daha bir daha anlatıyoruz. Mecidiyeköy, bugüne kadar satışların %75’i yapıldı. 

Bedeli bankada bloke. Çünkü bu 1 milyar 85 milyon krediyi alırken, sözleşme bu. Yani biz bunu 

alıp da bir futbolcu transferi için kullanmıyoruz. Mecidiyeköy’den 1,5 milyar civarında bir fon 

geliyor. Bunu da söyledik zaten, Florya için oradaki 40 dönümün alınması için kullanılacağını.  

Zaten daha evvel sizden onay alırken de Mayıs 2024’te bu bağımsız bölümleri teslim edeceğiz 

demiştik ve bunlar artık tapulu hale geldi. Çünkü daha evvel oteldi orası biliyorsunuz. Otelden 

rezidansa döndüğünüzde bu bir statü değişikliği. Cins tashihi. Evet, bunlar yapıldı. Şu an tapulu. 

Arzu eden varsa, ben ilgileniyorum bununla, hemen arzu ettiğiniz daireyi parası ödenmek 

kaydıyla, tapusunu aynı gün üstünüze geçirebiliriz. 

Kemerburgaz, bakın Kemerburgaz’la ilgili endişenin ne olduğunu bilmiyorum. Biz en iyisi, 

raporlardan çok gidip görmektir, elleyip, dokunmaktır. Orada inanılmaz işler yapılıyor. 19 

Mayıs’ta gittik, projenin nasıl ilerlediğini gördük. Herkes katılamamış olabilir. A takımı en kısa 

zamanda oraya taşıyacağız. Amacımız alt yapıyı da oraya taşımak. Florya. Bakın, Florya şu an 

biliyor musunuz, ruhsat aşamasında. Yani bir sürü şeyi geçti. Hani inşaata giden aşamada. 

Ruhsat aşamasında ve bir yıllık yönetimden bahsediyoruz, 1 yıllık yönetimden bahsediyoruz. 

İnşaat ruhsatı. Başkanımız her sefer anlatıyor. Florya Galatasarayın kurtuluş reçetesi. Bu sadece 

bu yönetimin değil, taa Ali Uras Başkandan başlayan, bütün Başkanların emeğinin olduğu bir 

yer. Özellikle Mustafa Cengiz Başkanımıza, Başkanımız defalarca teşekkür etti, ekibe de. Şimdi 

bu bizim. Bu bizim, yani Galatasarayın. Kredi konusu. Serbest piyasa koşullarında alınmış ve 

Galatasarayın hakkı korunmuş. Şimdi sizin malınız, 10 liraysa, enflasyonla yarın 20 lira ediyor. 

Ama Mustafa Cengiz Başkan döneminde başlayan kredi sözleşmesi sebebiyle, borcunuz öyle 

gitmiyor. Borcunuz küçük artıyor. Malınız büyük değerleniyor. Kusura bakmayın, çok bildiğim 

konular değil, Başkanın konuları. İnşallah hadsizlik etmemişimdir. Hepinize saygılarımı 

sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben bir sataşma duymadım. Son söz üyenindir. Bu kapsamda veriyorum.  

 

Ayhan Özmızrak 

Değerli Galatasaraylılar, kusura bakmayın kayda geçsin diye çıktım. Şimdi sayın Metin Başkan, 

söylediklerinizin hepsi doğru, hepsi haklı. Yalnız bizim sorduklarımızın cevabı değil. Florya, tabii 

ki önemli, Florya Galatasaray’ın geleceği, Florya’ya evela yapacağız. Ruhsat alıyoruz dediniz. 

Arsayı aldınız mı diye sormuyoruz ki, sorumuz başka. İsterseniz buyurun, mesela sadece Florya 

ile ilgili sorduğumu söyleyeyim. Krediyi aldık, uygun şartlarla. Krediyi kaçtan aldık demediniz ki, 

sormadık ki, onu zaten sevgili Levent Yaz, 18,5 tan aldığını söyledi. Florya ile ilgili mesela hâlâ 

soruyorum ve ne tesadüf ki, hiç cevap alamadığım bir şey var. Bizim oradaki 20 dönümümüzün 

üzerinde, Yargıtay ve Danıştayda 3 tane dava var. Bunların durumu nedir? Buradan olumsuz bir 

sonuç çıkarsa, bizim diğer 1 milyarlık arazimize bir etkisi olacak mı? Olmayacak deyin, tamam. 

Olmayacak deyin. Ama bunun cevabını vermiyorsunuz. Sorduğumuz bir ikinci, mesela Florya ile 

ilgili. Burada soruyoruz. %6 komisyon vardı 1 milyarın, bunu neyle, nasıl ödedik? Bunu sorduk, 

bunun KDV’sini nasıl ödedik? KDV’si ile ilgili bir duyum aldık. Yanlış olabilir, yanlış deyin. Size 
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sorduğumuz bu. Riva’dan villa vererek KDV’yi ödedik. Niye verdiniz demiyoruz? Niye verdiniz, 

yanlış yaptınız demiyoruz. Keşke belki de 1 milyarın hepsini villa ile ödeseydik, gelecek para 

yerine, borcumuz olmazdı. Ona bir şey demiyorum. Ama deyin ki, evet böyle ödedik. Ödediysek, 

bu villaları nasıl hesapladık? Ben bunları genel kurulda konuşalım. E genel kurulda da sorduk. 

Yine cevap yok. O zaman da diyeceksiniz, e biz bunları bize verin, biz çalışalım. Edelim. Riva’dan 

daha bu para gelecek. Ben de onu soruyorum. 2017’de olağanüstü genel kurulda Dursun Başkan 

bize bir nakit akış tablosu verdi. O tabloya göre bizim zaten şu an Florya’yı filan satmamıza gerek 

yoktu. Aykut Başkan da Ağustos’ta bizi Hawaii’ye tatile götürüyordu, eğer o nakit akışı 

gerçekleşseydi. Şimdi ben onu soruyorum. Gerçekleşen nedir? Bize sunulan nedir? Aynı şey, 

Mecidiyeköy’de sorduğum da nedir? Daha ne kadar alacağımız var? Bu işin tamamlanması için 

daha ne kadar para ödeyeceğiz? Bunları niye soruyorum? Bizim bir konuda fikrimizin olması için, 

bilgimizin olması lazım. Eleştiriyi sağlam temellerle yapmamız, söylediklerinize ha diye 

oturtmamız lazım. Onu oraya, onu oraya koyduk. Biz de kafamızda, evet, Florya’ya 

Mecidiyeköy’den bu kadar para gelecek. Şunlar düşüldükten sonra, o şuraya gidecek. Oraya 

gidince, orası boşalacak. Buraya gelecek. Ben de kafamdan bunu yerleştireyim. Evet doğru 

diyeyim. Onun takibini yapayım. Şimdi şu an sizin anlattıklarınızı ben Nasrettin Hoca’nın, kedi 

buradaysa, ciğer nerede, ciğer buysa, kedi neredeyi diyorum. Benim söylediğim bu. Bizim 

söylediğimiz bu. Burada bir eleştiri, niye onu aldınız, niye bunu yaptınız değil. Bunların net, 

matematiksel rakamları soruyoruz ki, rakamları alalım. Cemal bey orada, orada mı bilmiyorum? 

Colombus projesi, bir sene önce, hazır, hazır en büyük projeydi. Sayın Cemal Bey, bir gazeteye 

seçim kazandıran proje dedi. E, bir sene geçti, ne oldu? Colombus projesi ne oldu? Onu da mı 

sormayalım. Sorduklarımız bunlar. Bir eleştiri değil. Eğer Divan toplantılarında önce yaptığı, 

yönetimler açış konuşmalarında yaptıkları kadar, yapılamayan, haklı nedeni olabilir, ertelenen 

vazgeçilen diyebilirsiniz ki, biz şunu size yapacağız dedik ama sonra bir ince hesap yaptık. Yanlış 

olduğunu gördük. Yapmıyoruz. Bunları söylerseniz zaten bu konuşmalara gerek kalmaz. Her şeyi 

açıklarsınız, biz de teşekkür ederiz. Niye hata yapılıyor demiyoruz. İş yapıyorsanız hata da 

yapılacak. Bunu kabul ediyoruz. Ama hiç olmazsa yapılan hatanın farkında olduğunuzdan emin 

olalım. Bütün sorun bu. Her şeyi o kadar pembe çiziyorsunuz ki, o zaman ben korkuyorum, acaba 

yapılan hatadan farkında mı değilsiniz? Hata tabii ki olacak. Hepimiz yapıyoruz. Ve yapacağız ve 

yapacaksınız da, ama bunu beraberce tartışıp, bunu böyle yaptık, bu böyle oldu. Bunu erteledik. 

Bunu biz 3 ayda yaparız diyorduk. Öyle bir gelir bekliyorduk, olmayınca erteledik arkadaşlar, bu 

6 ay ertelenecek derseniz, başımızla beraber. Sizi biz seçtik, benim oy vermiş, vermemiş 

olmamın da önemi yok. Galatasaray olarak biz seçtik, bizim Başkanımızsınız, bizim 

yönetimimizsiniz ve biz Galatasarayın başarılı olmasını isteriz. Ama kalıcı başarı istiyoruz. Artık 

dönem zararından, faaliyet zararına geldik. Önce dönem zararına bakıyorduk, sonra dedik ki ya 

dönem zararını boş ver. Orada krediler var. Geldik, faaliyet zararına, faaliyet kârı varsa, iyidir 

dedik. Sonra faaliyet zararına döndü iş. Şimdi artık, brüt zarara geldik. Ve artık yeni şey, 

faaliyetten kâr edemeyeceğiz, bundan sonra inşaattan kâr edeceğiz. Hiç eleştirmiyorum. Yanlış 

da demiyorum. Doğru olabilir. O zaman başka bir politika, başka bir felsefe, başka bir konumdur. 

İşte olağanüstü Divan toplantısı yapalım, olağanüstü bir genel kurul yapalım, Galatasaray 

bundan sonra, futboldan, spordan değil, şunlardan gelir getirecek, onda da sporu bir sponsor 

gibi destekleyecek, projesini getirin, tartışalım, çok da doğru olabilir. Hiç ön yargılı değilim. Ama 
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bunları beraberce tartışalım. Kayda girsin diye söyledim. Bu saatte vaktinizi aldım, özür dilerim, 

saygılar sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saat 17.32. Ben Yönetim Kurulumuzun cevap vermeyeceğini görüyorum. Şimdi bu Galatasaray 

daha doğrusu bütün spor kulüplerinin özellikle bir futbol A.Ş. değilseniz, bir Real Madrid, 

Galatasaray aynı kategoride, Barselona aynı kategoride değerlendirilebilir. Biraz daha farklı. 

Bayern Münih dışındaki bütün büyük kulüpler bugün sahiplidir. Biz anonim sahipliyiz. Şimdi biz 

divan üyeleri olarak, yönetimlerden şunu bekliyoruz. Maksimum şeffaflık. Aynen. Ancak İsviçre 

kantonları gibi, trafik ışığının yerini değiştirelim mi diye, 10 bin nüfuslu, küçük şehre, ya da 

kasabaya sorma imkânımız yok. Dolayısıyla bir temsili demokrasi, bir anlamda seçtiğimiz 

yönetimler eliyle, yürütüyoruz. Şimdi burada benim seçilme kaygım yok şahsen. Bu konuşmayı 

başka bir Divan Başkanı da yapmaz. Ben yönetim koltuğunda olsam, benzer cevapları, benzer 

detaylarda verirdim. Seçtiğimiz yönetim, buradaki çelişki şurada, seçtiğimiz yönetimlerin elini 

kolunu, hesap soracağız ama ne kadar bağlayacağız? Tamamen bağlarsak teknik direktöre 

verdiği örnek veriyorum, maaşı da bize sorsun dersek, işte. Ne detay soracağız? Bu konuda ben 

kafaların çok net olmadığını görüyorum. Ben yönetimin savunucusu da değilim. Benim, hayır, 

onların işi. Fakat ben o masada otursam, yapacağım ne olurdu biliyor musunuz? Projelerdeki 

ilerlemeyi, dronlarla çekip veya 3, 5 dakika, yani before, after, önce sonra fotoğraflarıyla biraz 

daha görsel hale getirirdim, gerçi ben Japonlarla uzun yıllar çalışınca, biraz daha görsel yönetim, 

visual management tarzı birtakım tekniklere aşina oldum, yani mesleki deformasyon olarak, 

sevgili Sayın Dursun Başkana da sevgili Metin Öztürk’e de Sayın Metin Öztürk’e de naçizane 

önerdim. Yani mesela Kemerburgaz’daki ilerlemeyi, daha önce Adada bir sunum yapılmıştı, 

güzel. Görsel materyal olarak, biraz dron çekimleriyle mesela, destekleyip, gelebilecek, hani 

birçok kafalardaki tereddüdü gideririm, diye düşünürüm. Yani, ama ben şurada Ekim ayında da 

genel kurul var. Mesela şu anda siz deseniz ki, ben mesela şu anda usulen aynı toplantıda alınmış 

bir karar, aynı toplantıda değiştirilemez. Yani bir olağan toplantı yapmamız artık söz konusu 

değil, olağanüstü yapsak daha mı fazla ilerleme olacak? Eylül ayında, benim şeyim şu. Naçizane 

fikrim. Ağustos ayında, 9’unda bir kere Sportif A.Ş.’nin 12 aylık raporu çıksın. Eylül ayında 

akademi yani divanın yeni çalışma dönemini açarken de yine tabloyu daha net olarak göreceğiz. 

Geçen yılın realizasyonunu, ekim ayının artık ikinci yarısında değil, ilk yarısında da zaten şeyiniz 

var. Genel kurul var. Bu arada da yönetim bir soluklanmış olup, bütün bu sorularınızın cevabını 

da ki ben de Divan Başkanı olarak takipçisi olacağım bu soruların. Cevaplarız diye düşünüyoruz. 

Yani ben bir olağanüstü toplantı var, yok. O konuya, o topa da girmem. O konunun kararını 

verecek olan sizlersiniz. Ama çok fazla ilerleme olmaz yani. Ben bu şekilde 17.37, yaklaşık olarak 

13.30 dan, 17.30 a, dolu dolu, 4 saatlik toplantıyla hepinize iyi, sağlıklı, huzurlu, şampiyonluğun 

da tadını çıkartarak, bir tatil dönemi diliyorum. Eylül ayında görüşmek üzere, Temmuz ayı 

oturumumuzu kapatıyorum.  
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